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سازی  بهینه  و  اصلاح  ایران  برق  شبکه  مدیریت  شرکت  مدیرعامل 
شبکه برق و کنترل و مدیریت مصرف را ماموریت های اصلی شرکت 
تابستان ۱۴۰۳  بار  اوج  از دوره  برای عبور موفق  برق منطقه ای  های 

عنوان کرد .
رجبی  مصطفی  نیرو،  وزارت  از  نقل  به  مهر  خبرگزاری  گزارش  به 
همایش  در  ایران  برق  شبکه  مدیریت  شرکت  مدیرعامل  مشهدی 
از  بهره برداری شرکت های برق منطقه ای ضمن تقدیر  سالانه معاونان 
کارکنان شرکت های برق منطقه ای سراسر کشور گفت: شما فرماندهان 
سنگینی  مسئولیت  که  هستید  منطقه ای  برق  شرکت های  عملیاتی 

دارید و در تابستان سخت اما پرافتخار امسال خوش درخشیدید.
برای  اینکه  بر  تاکید  با  ایران  برق  شبکه  مدیریت  شرکت  مدیرعامل 
شده  تدوین  عملیاتی  اقدام  هشتاد  و  صد  یک   ۱۴۰۳ سال  از  عبور 
به عنوان بخش بسیار مهم  برق  بهینه سازی شبکه  به اصلاح و  است، 
منطقه ای  برق  شرکت های  عامل  مدیران  به  و  کرد  اشاره  برنامه  این 
این  برای عملیاتی کردن  تأمین بودجه مناسب  به  توصیه کرد نسبت 

موضوع اقدام کنند.
آن  ابزارهای  و  تصریح کرد: مدیریت مصرف، شیوه ها  رجبی مشهدی 
در برنامه های عملیاتی ۱۴۰۳ بخش مهم دیگری برای عبور موفق از 
دوره اوج بار است که الزامی است به دنبال خلق منابع و فرصت های 
هوشمند  دنبال  به  نیز  برق  اینکه صنعت  باشیم، ضمن  آن  در  جدید 

سازی در این زمینه است .
مدیرعامل شرکت مدیریت شبکه برق ایران با اشاره به موضوع آموزش 
اپراتورها در صنعت  بودن نقش  به مهم  توجه  با  تاکید کرد:  اپراتورها 
برق، مباحث آموزش نظری به تنهایی کفایت نمی کند و ایجاد شرایط 
واقعی و عملی برای آموزش این همکاران بسیار مهم و تأثیرگذار است.

مصطفی رجبی مشهدی در پایان از همراهی و تعامل تمامی همکاران 
برداری که علیرغم تمام مشکلات  بهره  به ویژه همکاران  صنعت برق 
و کمبودهای صنعت برق بار سنگینی را به دوش می کشند و همیشه 

در دسترس هستند صمیمانه تشکر و قدردانی کرد.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

دکتررئیسیدرمراسمآغازسالتحصیلیجدیددانشگاهها:

دولتبهتواناییدانشجویانواساتیدبرای
حلمشکلاتونیازهایکشوراعتقاددارد

سلاجقه:دانشگاههادرعرصه
پژوهشهایمحیطزیستحضوری

پررنگداشتهباشند
 علــی ســلاجقه معــاون رییــس جمهــور و رییــس ســازمان حفاظــت 
محیــط زیســت در آییــن راه انــدازی انســتیتو جامــع محیــط زیســت 
ــی  ــی و پژوهش ــف علم ــای مختل ــه ه ــا در عرص ــگاه ه ــت: دانش گف

2محیــط زیســت حضــور پــر رنــگ تــری داشــته باشــند.

وزیرنفت:نفتخامایران
مشتریانخودرادارد

3

وزیرفرهنگوارشاد:پررونقتریندوره

فرهنگوهنردرکشورشکلگرفتهاست
5

رئیسکلدادگستریاستانکردستان
خبرداد:

تشکیلمجمعخیریندراستان

سخنگوی دولت: از خون شهدای دفاع 

مقدس، طوفان الاقصی شکل گرفته است

2

خاندوزی: ایران و مصر کمیته 

مشترک اقتصادی تشکیل دادند

4

مهدی تاج پس از حضور در زاهدان:

دو زمین چمن در کل استان را 
به بخش خصوصی دادند

6

استان ها 7

همایش طلایه داران فرهنگ ترافیک شهرستان بهارستان 

با حضور فرماندهی راهور غرب استان تهران
همایــش تقدیــر و تجلیــل از عوامــل ترافیکــی در شهرســتان بهارســتان 
بــا حضــور فرماندهــی انتظامــی شهرســتان بهارســتان، فرماندهــی ســپاه 
ــا حســینی سرپرســت  حضــرت ابوالفضــل )ع( بهارســتان، مهنــدس باب
شــهرداری برخــی از مدیــران دوایــر مختلــف شهرســتان بهارســتان در 

ســالن شــهید امامــی صالحیــه برگــزار گردیــد. 8 2

اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون 
جمهوری  ریاست  بنیان  دانش 
توسعه  دنبال  به  گفت: در دولت 
که  هستیم  ساختاری  و  نظام 
طی آن صنایع بزرگ را به دانش 
بنیان ها و دانشگاه ها وصل کنیم.

فیروزآبادی  دهقانی  روح الله 
اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون 
جمهوری  ریاست  بنیان  دانش 
در گفت وگو با خبرنگار مهر و در 
پاسخ به سوالی درباره برنامه های 
دولت برای تبدیل مقالات علمی 
به افزایش تولید و ثروت در کشور 
گفت: نکته خوبی را در سوالتان 
هدف  اینکه  آن  و  کردید  مطرح 
علمی  مقالات  رشد  و  تولید  از 
آن است که مشکلات و تولید و 

ایجاد ثروت صورت بگیرد.
برای سال های  اگرچه  افزود:  وی 
آینده به بحث تولید علم به شکل 
به  اما  داریم  ویژه  توجه  بنیادی 
عرض  باید  اختصاصی  صورت 
نگاه  کاربردی  علوم  در  که  کنم 
این است که علم در اختیار تولید 

ثروت قرار بگیرد.
اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون 
با  ریاست جمهوری  بنیان  دانش 
تشریح دو نگاه رایج در جهان در 
و  تولید  به  علمی  مقالات  تبدیل 
ثروت تصریح کرد: دو نگاه در این 
بخش وجود دارد که یکی از آنها 
ابتدا  آنکه  معنای  به  است   STI
باید علم توسعه پیدا کند، سپس 
فناوری  و  تکنولوژی  آن  پی  در 
از  آن  از  بعد  و  کند  پیدا  توسعه 
توسعه  به  فناوری ها  این  رشد 

رویکردی  این  برسیم.  نوآوری ها 
است که آمریکایی ها به شدت به 
رویکرد  این  رفتند. در  آن  دنبال 
تولید  علمی  مقاله  هدف  بدون 
مقالات  این  از  بخشی  و  می شود 
در  و  می شود  تبدیل  فناوری  به 
فناوری ها  این  از  مقداری  نهایت 
این  ثروت می رسد.  و  نوآوری  به 
هم  و  دارد  ریز  دور  هم  رویکرد 
بالایی  سرمایه گذاری  و  هزینه 

می طلبد.
داد:  ادامه  فیروزآبادی  دهقانی 
آن  منابع  که  ما  کشور  برای 
خاصی  شرایط  و  است  محدود 
رویکرد  این  از  نمی توان  دارد 
که  همان طوری  کرد،  استفاده 
ترکیه ای ها، فرانسوی ها، آلمانی ها 
این  از  نیز  اروپایی ها،  بقیه  و 
نمی کنند  استفاده  اول  رویکرد 
لذا رویکرد دومی وجود دارد که 
به آنDUI گفته می شود و برای 

کشور ما مناسب است.
 DUI روش  تشریح  در  وی 
از  را  مسئله  روش  این  در  گفت: 
یعنی  می کنند.  شروع  طرف  آن 
بر  و  را مشخص می کنند  مسئله 
اساس آن مسئله، به دنبال رشد 
علمی  مقالات  رشد  و  فناوری 
برای  مثال  عنوان  به  می روند. 
افزایش  مانند  مسئله ای  حل 
،باید  نفت  چاه های  در  بهره وری 
نیاز  فناوری هایی  چه  به  ببینیم 
روی  که  کنیم  مشخص  و  داریم 
و چه  کنیم  کار  باید  علومی  چه 
صورت  باید  علمی  تحقیقات 
روش  این  واقع  در  لذا  بگیرد 

روش  در  و  است   STI معکوس 
زن تر  نقطه  و  محدودتر  هزینه ها 

است.
اقتصاد  فناوری  علمی  معاون 
جمهوری  ریاست  بنیان  دانش 
اظهار داشت: رویکرد ما در دولت 
سال های  برخلاف  که  است  این 
گذشته که در دانشگاه ها بر اساس 
رویکردSTI بوده است، روش را 
 . کنیم   DUI رویکرد  به  تبدیل 
در این صورت مسئله فن آورانه را 
در  و  می کند  مشخص  بالادست 
دانشگاهی  تحقیقات  صورت  این 

هدفمند می شود.
دهقانی فیروزآبادی افزود: در این 
صورت اینکه من به جای آنکه از 
یک استاد دانشگاهی بخواهم که 
ببیند چه مسئله  و  برود  خودش 
باشد  داشته  کاربرد  است  ممکن 
که عملًا کاری نمی شود و نتیجه 
چندانی ندارد، خودم به او مسئله 
از  کدام  هر  که  بگویم  و  بدهم 
مشتری  شود  حل  مسائل  این 

از  و  دارد  وجود  بالادست  در  آن 
تحقیقات شما استقبال می کند.

معاون علمی فناوری اقتصاد دانش 
بنیان ریاست جمهوری با اشاره به 
بخش  در  سیزدهم  دولت  راهکار 
سیزدهم  دولت  در  گفت:  علمی 
به دنبال توسعه ساختار و نظامی 
هستیم که طی آن صنایع بزرگ 
دانشگاه ها  و  بنیان ها  دانش  به  را 
که  قراردادهایی  کنیم.  وصل 
صمت،  خانه های  وزارت  در 
می شود  بسته  کشاورزی  و  نفت 
بزرگ  صنایع  کردن  وصل  برای 
ایجاد  برای  دانش بنیان ها  به 
کردن  وصل  سپس  و  فناوری 
دانش بنیان ها به دانشگاه ها برای 
است.  علمی  هدفمند  تحقیقات 
این اتفاقی که خیلی جدی آن را 
نامه هایی  موافقت  می بریم  پیش 
می شود،  بسته  دانشگاه ها  با  که 
اثر  انشاالله  و  است  دست  این  از 
خود را در چند سال آینده نشان 

خواهد داد.

هدف دولت اتصال صنایع بزرگ به دانش بنیان ها و دانشگاه ها است

گاهی  گفت:  صمت  وزیر  معاون 
بازار،  در  عطش  ایجاد  برای 
عرضه مواد اولیه به درستی انجام 
انتظار  اساس  این  بر  نمی شود، 
به  کالا،  بورس  فعالیت  که  داریم 

صورت شفاف، متوازن باشد
برادران در مصاحبه  محمدمهدی 
عرضه  خصوص  در  تلویزیونی 
واحدهای  اولیه  مواد  نامناسب 
صنعتی در بورس کالا اظهار کرد: 
بورس  در  نظارت  و  عرضه  باید 
دغدغه ی  این  شود.  بیشتر  کالا 

صنایع  صاحبان  برای  جدی 
است و انتظار داریم که برخی از 
مواد  کننده  عرضه  شرکت های 
بهانه های  به  کنند  سعی  اولیه، 
عرضه  مهندسی  مانند  مختلف 
با  و  کنند  تعدیل  را  مواد  قیمت 
به  بازار،  در  کاذب  رقابت  ایجاد 

گران فروشی روی نیاورند.
معاون صنایع عمومی وزیر صمت 
افزود: گاهی برای ایجاد عطش در 
بازار، عرضه مواد اولیه به درستی 
اساس  این  بر  نمی شود،  انجام 

بورس  فعالیت  که  داریم  انتظار 
متوازن  شفاف،  صورت  به  کالا، 
باشد و عرضه متناسب به صورت 

هفتگی انجام گیرد.
وی گفت: منابع صنایع بالادستی 
پایین  صنایع  به  درازمدت  در 
سود  نباید  خورده،  گره  دست 
حداقل  به  دست  پایین  صنایع 
کالاهایشان  که  حدی  در  برسد 

قابلیت صادرات نداشته باشد.
معاون وزیر صمت افزود: در سال 
گذشته ما یکی از صادرکنندگان 

رادیاتور فولادی بودیم هم اکنون 
به علت آنکه فولاد در جهان ارزان 
شده و تولید رادیاتور فولادی دیگر 
در کشور مزیت ندارد صادرات ما 
متوقف شده است. ما به نیابت از 
تولیدکنندگان موظف به پیگیری 

آن هستیم.
تولید  اینکه  به  اشاره  با  برادران 
کرده  پیدا  رشد  اشتغال  ایجاد  و 
در  ما  بیکاری  نرخ  افزود:  است، 
رسیده  درصد  زیر ۱۰  به  صنعت 

است.

نظارت بر بورس باید بیشتر شود

سخنگوی صنعت برق خبر داد؛
اصلاح و بهینه سازی شبکه برق رکن اصلی عبور 

از اوج بار تابستان ۱۴۰۳

وزیر صمت با بیان اینکه امروز واردات خودروهای نو، برای همه مردم امکان 
پذیر است، گفت: به قدری باید بتوانیم دست صنایع کشور را باز نگهداریم تا 

با دنیا رقابت کنند.
به گزارش خبرگزاری مهر، عباس علی آبادی در مصاحبه با صدا و سیما اظهار 
کرد: با توجه به اینکه تاکنون نزدیک به ۹۲ هزار مگاوات نیروگاه، ظرفیت های 
و همچنین  ایجاد شده  غیره،  و  نفت  گاز،  انرژی،  بخش  در  بسیار گسترده 
اقدامات خوبی در سایر حوزه های صنعتی اتفاق افتاده، زمینه برای یک خیز 

بلند فراهم است.
مشکلات و ناهماهنگی هایی هنوز وجود دارد که باید برطرف کنیم؛ به نظرم 
باید تا جایی که امکان دارد اقتصاد را به اقتصاد واگذار کنیم و اجازه بدهیم 
جریان های طبیعی اقتصادی، بتواند مسیرشان را طی کند ضمن اینکه دولت 
در تدارک چنین اقدامی است و همه تلاش مان را می کنیم تا به نقطه امیدوار 

کننده ای نزدیک شویم.
وزیر صمت در خصوص مسئله گرانفروشی در خودروهای مونتاژی هم گفت: 
با توجه به اینکه تقریباً انحصار در حال شکستن است، برای واردات، ضوابط 
قابل قبولی گذاشتیم ضوابطی که کاملًا در دنیا معمول است. به قدری باید 
بتوانیم دست صنایع کشور را باز نگهداریم تا با دنیا رقابت کنند. در آن رقابت 
سالم، هم صنایع رشد خواهند کرد و هم مردم تحت فشار قرار نخواهند گرفت.

علی آبادی گفت: امروز واردات خودروهای نو، برای همه مردم امکان پذیر 
است، خودروهای مونتاژی هم خودروهایی است که گام اول تولید داخل را 
برداشتند، اما باید گام های اصلی که داخلی سازی بالای ۵۰ درصد است را 

بردارند تا بتوانند از امتیازات ملی استفاده کنند.

همه مردم می توانند خودرو وارد کنند/ 
انحصار در حال شکستن است
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خبر

اهمیت  بر  تأکید  با  جمهور  رئیس 
در  به ویژه  علم  ارتقای  مسئله 
به خصوص  دانایی  گفت:  دانشگاه ها، 
اگر در اختیار جوانان مخلص و متعهد 
باشد، توانایی خلق خواهد کرد. ما به 
برای  اساتید  و  دانشجویان  توانایی 
حل مشکلات و نیازهای کشور اعتقاد 
داریم و همانطور که بارها اعلام شده 
است، دولت دانشگاه را اتاق فکر خود 

می داند.
دکتر سید ابراهیم رئیسی در مراسم 
 1403-1402 تحصیلی  سال  آغاز 
دانشگاه ها، موسسات و مراکز آموزش 
دانشگاه  در  که  کشور  سراسر  عالی 
تبریک  ضمن  شد،  برگزار  شیراز 
به ویژه  مقاومت،  جبهه  پیروزی های 
به مجاهدان فلسطینی که در مقابل 
صهیونیست ها  بی رحمانه  هجوم 
استقامت و پایداری می کنند، جنایات 
علیه  بر  صهیونیستی  رژیم  هولناک 
بارز  مصداق  را  غزه  مظلوم  مردم 
جنایت علیه بشریت دانست و اظهار 
داشت: کشورهایی که امروز برخلاف 
از  بین المللی  مقررات  و  موازین 
جنایتگری رژیم صهیونیستی حمایت 
می کنند، باید در این زمینه پاسخگو 

باشند.
غاصب  رژیم  افزود:  جمهور  رئیس 
و  غلط  محاسبات  با  صهیونیستی 
مردم  حقه  حقوق  به  توجه  جای  به 
جنایتگری  با  کرد  تصور  فلسطین، 
مردم جهان  مقابل چشم  در  آن هم 
را  فلسطین  مقاوم  مردم  می تواند 
ملت  که  حالی  در  کند،  متوقف 
امروز  جوان  نسل  به ویژه  فلسطین 
آن، هرگز تسلط این رژیم غاصب بر 
سرزمین اش را نخواهد پذیرفت و در 
این اشغالگری مقاومت خواهند  برابر 

کرد.
پیروزی  آرزوی  رئیس جمهور ضمن 
به ویژه  فلسطین،  ملت  برای  نهایی 
نصرت مبارزان و مجاهدان فلسطینی 

تأکید  صهیونیستی،  رژیم  برابر  در 
کرد: ما با همه وجود از مقاومت ملت 
به  و  کرد  خواهیم  حمایت  فلسطین 
دفاع از مظلومین فلسطینی و حقوق 

آنها افتخار می کنیم.
از  خرسندی  ابراز  با  رئیسی  دکتر 
دانشگاه  دانشجویان  جمع  در  حضور 
تحصیلی جدید،  سال  آغاز  در  شیراز 
با تأکید بر اهمیت مسئله ارتقای علم 
دانایی  گفت:  دانشگاه ها،  در  به ویژه 
جوانان  اختیار  در  اگر  به خصوص 
خلق  توانایی  باشد،  متعهد  و  مخلص 
خواهد کرد. ما به توانایی دانشجویان 
و اساتید برای حل مشکلات و نیازهای 
که  همانطور  و  داریم  اعتقاد  کشور 
بارها اعلام شده است، دولت دانشگاه 

را اتاق فکر خود می داند.
افتخارات  ادامه  در  جمهور  رئیس 
هسته ای،  حوزه های  در  کشور 
نظامی، صنعتی، معدنی و شرکت های 
تلاش های  محصول  را  دانش بنیان 
دانست  کشور  دانشگاه های  مجموعه 
دولت  این  از  قبل  تا  داشت:  اظهار  و 
در حوزه نفت و گاز تنها 100 شرکت 
دانش بنیان با دولت همکاری داشتند، 
شرکت   600 از  بیش  امروز  اما 
دولت  با  حوزه  این  در  دانش بنیان 

همکاری می کنند.
دکتر رئیسی با تأکید بر اهمیت توجه 
به کار علم پایه و دانش پایه در کشور 
اجرایی،  دستگاه های  سوی  از  به ویژه 
بر  مبتنی  کارها  اگر  معتقدیم  گفت: 
علم و دانش نباشد به سمت اقدامات 
نمی تواند  و  رفت  خواهد  سلیقه ای 

پایداری داشته باشد.
در  دانشگاه ها  نقش  جمهور  رئیس 
و  دانشگاهی  حوزه  در  تحول  ایجاد 
نظام اداری کشور را بسیار با اهمیت 

دانست.
یکی  اظهارات  تأیید  با  رئیسی  دکتر 
از دانشجویان مبنی بر اینکه دانشگاه 
ترکیبی دشمن  باید در مقابل جنگ 

بیان  با  باشد،  نقش آفرین  و  حساس 
دانشجو  و  دانشگاه  برای  دولت  اینکه 
قائل  روشنفکری،  جایگاه  و  نقش 
است، تأکید کرد: روشنفکر آن کسی 
رصد  خوبی  به  را  مسائل  که  است 
می کند، نیازها را می شناسد و حاضر 
است برای رفع آنها خطرپذیری کند.

روز  نیازهای  تامین  جمهور  رئیس 
مهم  وظایف  جمله  از  را  جامعه 
داشت:  اظهار  و  برشمرد  دانشگاه ها 
به دانش و  با مجهز شدن  دانشگاه ها 
فناوری روز کشور را توانمند کرده و 
از همین بستر جامعه را مصون سازی 

می نمایند.
آنچه  اینکه  بیان  با  رئیسی  دکتر 
حوزه  در  ما  دانشگاه های  از  امروز 
نوآوری ارائه شده افتخارآفرین است، 
به قطب پزشکی  تبدیل شدن شیراز 
جمله  از  را  سلامت  گردشگری  و 
دانشگاهی  و  علمی  موفقیت های 
کرد  عنوان  کشور  در  فارس  استان 
کشورهای  از  بسیاری  امروز  افزود:  و 
منطقه به دلیل سطح بالای تخصص 
و هزینه پایین، ترجیح می دهند برای 
درمان به کشور ما سفر کنند که این 

جایگاه ارزشمند باید حفظ شود.
دانشجویی  رئیس جمهور گفتگوهای 
اجتماعات  در  مسئولین  حضور  و 
دانشجویان را در حل مسائل جامعه، 
کارها  فرآیند  تبیین  و  روشنگری 
حائز  بسیار  جوان  نسل  نگاه  در 
برپایی  ضرورت  بر  و  دانست  اهمیت 
کرسی های آزاداندیشی در دانشگاه ها 
و اهتمام مسئولان به حضور در جمع 

دانشجویان تأکید کرد.
دانشجو  جذب  و  رشته ها  »تعریف 
شغلی«،  فرصت های  با  متناسب 
پژوهش های  به  اعتبار  »تخصیص 
و  راهکار«  ارائه دهنده  و  کاربردی 
تحقیقات  و  پایان نامه ها  از  »استفاده 
باارزش  اسناد  عنوان  به  دانشجویی 
علمی در حل مسائل کشور« از دیگر 

در  جمهور  رئیس  سخنان  محورهای 
جمع دانشجویان دانشگاه شیراز بود.

مطالبه  از  استقبال  با  رئیسی  دکتر 
استفاده  درباره  دانشجویان  از  یکی 
از نظرات جامعه دانشجویی کشور در 
مصوبات شورای عالی انقلاب فرهنگی، 
از  استفاده  معتقدیم  داشت:  اظهار 
نظرات دانشجویان و اساتید بر غنای 
وزارت  و  افزود  خواهد  مصوبات  این 
علوم، وزارت بهداشت و دانشگاه آزاد 
از شنیدن نظرات مخالف  ابایی  نباید 
داشته باشند. قطعاً اخذ نظرات جامعه 
تصویب  از  قبل  تا  کشور  دانشجویی 
مصوبات کمک بسیار بزرگی به دولت 

خواهد بود.
تشریح  با  ادامه  در  جمهور  رئیس 
و  مسکن  حوزه  در  دولت  اقدامات 
گذشته  نیم  و  سال  دو  طی  اشتغال 
بسیار  ظرفیت های  کشور  افزود: 
با  کرده ایم  اراده  ما  و  دارد  خوبی 
این ظرفیت ها و شکستن  از  استفاده 
بروکراسی اداری که امروز برای همه 
را  کشور  وضعیت  شده  خسته کننده 

متحول کنیم.
رئیس جمهور توجه به موضوع افزایش 
بهره وری را از دیگر مسائل مهم مورد 
در  گفت:  و  کرد  عنوان  دولت  توجه 
زیر  بهره وری  گذشته  سال   10 طول 
صفر بوده اما خوشبختانه در 2 سال 
گذشته به 3.5 درصد رسیده و دولت 
بسیاری  که  بهره وری  ارتقای  برای 
تأمین  زمینه های  در  مشکلات  از 
اعتبارات و بودجه را حل خواهد کرد، 

تلاش می کند.
به  اشاره  با  همچنین  رئیسی  دکتر 
برای  فرهنگیان  دانشگاه  اهمیت 
دولت، تصریح کرد: دانشگاه فرهنگیان 
معلم  چون  است،  اهمیت  با  ما  برای 
می سازد و معلم، دانشجو و دانش آموز 
نیازهای  رفع  لذا  می دهد،  پرورش  را 
سخت افزاری و نرم افزاری این دانشگاه 

مورد توجه دولت است.
پیش از سخنان رئیس جمهور آقایان 
دانشجوی  نعمت اللهی  محمدمهدی 
مدال  دارنده  و  جدیدالورود  نخبه 
رشته  در  دانش آموزی  المپیاد  نقره 
خشنود  بهروز  بنیادین،  سلول های 
بسیج  مواضع  تبیین  شورای  دبیر 
شیراز،  دانشگاه های  دانشجویی 
دکترای  دانشجوی  کرمی  محبوبه 
تخصصی نانو و پروفسور محمدمهدی 
مهندسی  تمام  استاد  علیشاه ی 
عضو  و  شیراز  دانشگاه  مکانیک 
پیوسته فرهنگستان علوم در سخنانی 
دیدگاه های  و  نظرات  نقطه  بیان  به 

خود پرداختند.

دکتررئیسیدرمراسمآغازسالتحصیلیجدیددانشگاهها:

دولتبهتواناییدانشجویانواساتیدبرای
حلمشکلاتونیازهایکشوراعتقاددارد
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سخنگویدولت:ازخونشهدایدفاع
مقدس،طوفانالاقصیشکلگرفتهاست

 سخنگوی دولت گفت:از خون شهدای دفاع مقدس، طوفان الاقصی 
رژیم  و  آمریکا  است که  دلیل  به همین  فلسطین شکل می گیرد  در 

صهیونیستی از مردم ایران می ترسند و دست به تحریم می زنند.
به گزارش خبرنگار سیاسی ایرنا،علی بهادری جهرمی، سخنگو و دبیر 
هیأت دولت در یادواره شهدای روستای حسین آباد شهرستان کاشان 

حضور پیدا کرد و به سخنرانی پرداخت.
سخنگوی دولت با اشاره به دلایل و ریشه های تحریم های ایالات متحده 
علیه جمهوری اسلامی ایران گفت: دلیل این تحریم ها این است که 
ایادی شیطان که امروز تبلور آن در آمریکا و رژیم صهیونیستی است، 
از قدرت ملت ایران می ترسند. روستای حسین آباد بیش از 20 شهید 
در دفاع مقدس تقدیم اسلام کرده است و امروز از خون شهدای شما 
طوفان الاقصی در فلسطین شکل می گیرد. به همین دلیل است که 
آمریکا و رژیم صهیونیستی از مردم ایران می ترسند و دست به تحریم 

می زنند.
وی افزود: رژیم صهیونیستی در ۷5 سال اخیر هر جنایتی که ممکن 
بوده را انجام داده است؛ اما در این یک هفته کلکسیونی از هفتاد و پنج 

سال جنایت در فلسطین را شاهد بودیم.
سخنگوی دولت با اشاره به شهادت 1400 نفر از مردم مظلوم غزه در 
حملات هوایی رژیم صهیونیستی ادامه داد: در میان شهدا 450 کودک 
و 250 زن بی دفاع بوده اند و حدود 6200 نفر نیز مجروح شده اند و این 

حجم از جنایت جنگی در این مدت کوتاه کم سابقه است.
بهادری جهرمی با اشاره به شرایط سخت زندگی و نقض حقوق بشر در 
غزه اظهار کرد: آب و برق هم به روی مردم غزه قطع شده است و مردم 
غزه از زمین، هوا و دریا محاصره شده اند و آمبولانس و کادر درمان نیز 
هدف حملات هوایی قرار گرفتند که اینها همگی مصداق نقض حقوق 
بشر و جنایت جنگی است که باید از سوی مجامع بین المللی رسیدگی 

و پیگیری شود.
سخنگوی دولت با اشاره به سانسور خبری و نقض آزادی بیان از سوی 
رژیم صهیونیستی ادامه داد: ارتش تروریستی اسرائیل به خبرنگاران 
و اصحاب رسانه نیز رحم نکرده است و ۷ خبرنگار را نیز به شهادت 
رسانده است و حتی دفتر شبکه خبری العالم نیز از تهاجم اشغالگران 

صهیونیست مصون نماند.
حقیقت  غزه  به  اسرائیل  تهاجم  کرد:  اضافه  دولت  سخنگوی 
افشا  را  انسانیت  و  بشر  حقوق  از  دفاع  در  غرب  دروغین  ماهیت 
پیامبر  وعده های  و  خدا  قدرت  به  اتکا  با  فلسطینی  جوان   کرد. 
)صلی الله علیه و آله و سلم( ثابت کردند می توان قوی ترین قدرت های 

ظاهری را به خاکستر تبدیل کرد.

برگزاریرزمایشمشترکتهرانوباکو
منجربهامنیتپایدارمیشود

رزمایش  برگزاری  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  رئیسه  هیأت  عضو 
مشترک ایران و جمهوری آذربایجان حتماً اثر مثبت دارد و در منطقه 

امنیت و صلح پایدار ایجاد می کند.
محمد رشیدی در گفت وگو با خبرنگار مهر، با اشاره به توافق ایران و 
جمهوری آذربایجان برای برگزاری رزمایش مشترک در دریای خزر، 
بین کشورهای منطقه و همسایه نشان  گفت: هر رزمایش مشترکی 
دهنده صلح و ثبات پایدار است و این پیام را خواهد داشت که بیگانگان 

نباید در امور کشورهای منطقه و همسایه ما دخالت کنند.
وی بیان کرد: زمانی که روابط کشورهای همسایه و منطقه با یکدیگر 
خوب باشد و میان آنان امنیت پایدار برقرار باشد، سطح همکاری و 
و  نظامی  فرهنگی،  اقتصادی،  عرصه های  در  کشورها  این  تعاملات 

سیاسی هم بهبود می یابد.
عضو هیأت رئیسه مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: از سوی دیگر 
زمانی که کشورهای همسایه و منطقه در کنار هم باشند و رزمایش 
مشترک برگزار یا بازارهای مشترک اقتصادی ایجاد کنند، به بیگانگان 

این پیام را می دهند که نباید در امور آنان دخالت کنند.
نماینده مردم کرمانشاه در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: بیگانگان 
با دخالت در امور کشورها به دنبال استعمارگری  و کشورهای غربی 
هستند و به جز فتنه انگیزی، اختلاف افکنی و درگیری میان آنان هدف 
دیگری ندارند. قطعاً با همگرایی و همکاری می توان دست بیگانگان را 

از منطقه کوتاه کرد.
رشیدی با اشاره به اینکه برگزاری رزمایش مشترک ایران و جمهوری 
آذربایجان حتماً اثر مثبت دارد و در منطقه امنیت و صلح پایدار ایجاد 
به  به طور جدی  غاصب صهیونیستی  رژیم  و  آمریکا  گفت:  می کند، 
دنبال ایجاد اختلاف بین جمهوری آذربایجان و کشورهای منطقه از 
جمله ایران بوده و هنوز هم هستند، اما تا به حال مدیریت و تعاملات 
خوب میان طرفین مانع جدی شدن و تشدید این اختلافات شده است.

عضو هیأت رئیسه مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: برگزاری رزمایش 
مشترک ایران و جمهوری آذربایجان موجب می شود کشورهای بیگانه 
و  افکنی  اختلاف  از  و  بردارند  عقب  به  را  گام هایی  غربی ها  ویژه  به 
دخالت های خود فاصله بگیرند. هر چه رزمایش مشترک و تعاملات بین 
ما و کشورهای منطقه و همسایه بیشتر باشد، باعث می شود امنیت و 

صلح پایدار در منطقه تثبیت شود.

سلاجقه:دانشگاههادرعرصهپژوهشهای

محیطزیستحضوریپررنگداشتهباشند

 علی سلاجقه معاون رییس جمهور و رییس سازمان حفاظت محیط زیست 
در آیین راه اندازی انستیتو جامع محیط زیست گفت: دانشگاه ها در عرصه 
های مختلف علمی و پژوهشی محیط زیست حضور پر رنگ تری داشته 

باشند.
سلاجقه  ، در جریان سفر دو روزه رییس جمهور و اعضای هیئت دولت 
به استان فارس در نشست مشترک سازمان حفاظت محیط زیست کشور 
با دانشگاه شیراز اظهارکرد: ارتباط با دانشگاه یک مسئله اساسی بوده که 
از ابتدای شروع به کار دولت سیزدهم در حوزه محیط زیست مورد توجه 

قرار گرفت.
این  در  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  رئیس  و  جمهور  رئیس  معاون 
نشست همچنین گفت: دانشگاه شیراز به عنوان یکی از دانشگاه های جامع 
کشور است، با خیل عظیمی از نخبگان و اعضای هیئت علمی در رشته 
های مختلف این قابلیت را دارد که به عنوان یک بازوی علمی و آموزشی 

برای سازمان محیط زیست کشور باشد.
وی افزود: دانشگاه می تواند مشکلات کشور را رفع کند. چرا که هر جا کار 

بر مبنای پژوهش های علمی انجام شد شاهد نتایج بسیار خوبی بودیم.
سلاجقه ادامه داد: سازمان حفاظت محیط زیست در هر حوزه ای آمادگی 
همکاری و تعامل با دانشگاه ها را دارد تا از ظرفیت کلیه اعضای هیئت 

علمی، اساتید و حتی دانشجویان استفاده کند.
ریزپلاستیک ها و آیین نامه هیات وزیران

نسبت  شیراز  دانشگاه  اساتید  از  یکی  نگرانی  ابراز  به  اشاره  با  وی 
به ریزپلاستیک ها، گفت: بر اساس آیین نامه هیات وزیران در این 
دولت در بازه زمانی پنج ساله بایستی پلاستیک های زیر 25 میکرون 
در کشور جمع آوری شود و در این خصوص باید آیین نامه زیست 

تخریب پذیرها ارائه شود.
معاون رییس جمهور و رییس سازمان حفاظت محیط زیست با اشاره 
خود  آفرینی  نقش  کشور  علمی  عرصه  در  شیراز  دانشگاه  اینکه  به 
و  ها  دانشگاه  گری  مطالبه  کرد: ظرفیت  نشان  خاطر  داده  انجام  را 
این  مثبت  بسیار  عملکرد  به  توجه  با  و  است  بالا  بسیار  دانشجویان 
دانشگاه در عرصه های مختلف علمی و پژوهشی باید حضور پر رنگ 

تری در حوزه حفاظت محیط زیست داشته باشد.
اقدامات  سلاجقه همچنین خاطر نشان کرد: در حوزه تنوع زیستی 

محیط زیستی بسیاری در دستور کار است.
وی همچنین به مباحث بین المللی اشاره کرد و افزود: این ظرفیت 

برای مشارکت بیشتر وجود دارد.
رییس  اشاره  مورد  موضوعات  دیگر  از  سازمان  ساختار  در  تحول 
سازمان حفاظت محیط زیست بود و وی تصریح کرد: در این حوزه 
ساختار انعطاف پذیر برنامه ریزی شده است و این برنامه در دستور 

کار است.

همسانسازیحقوقبازنشستگاندر

برنامههفتمتوسعهتصویبشود

گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  عضو 
همسان سازی حقوق بازنشستگان باید در برنامه هفتم توسعه به تصویب 

برسد تا دولت مکلف به اجرای آن شود.
اینکه  با تاکید بر  با خبرنگار مهر،  سید مهدی فرشادان در گفت وگو 
همسان سازی حقوق بازنشستگان باید در جریان بررسی لایحه برنامه 
اظهار داشت: موضوع همسان سازی  برسد،  به تصویب  توسعه  هفتم 
بر اساس آن  برنامه ششم توسعه آمده بود و  بازنشستگان در  حقوق 
حقوق یک فرد بازنشسته باید ۸5 درصد فرد شاغل هم تراز خود باشد.

وی بیان کرد: باید این موضوع در برنامه هفتم توسعه هم به تصویب 
برسد تا دولت مکلف به اجرای آن باشد و هر سال بودجه ای را برای 

همسان سازی حقوق بازنشستگان در بودجه سالیانه اختصاص دهد.
متذکر شد:  اسلامی  بودجه مجلس شورای  و  برنامه  عضو کمیسیون 
طبق ماده 30 قانون برنامه ششم توسعه، دولت باید طی 5 سال حقوق 
بازنشستگان را همسان سازی می کرد، اما در این چند سالی که از اجرای 
برنامه ششم گذشت، دولت رقم ناچیزی را برای همسان سازی حقوق 
بازنشستگان در نظر گرفت. همسان سازی حقوق بازنشستگان باید به 

طور کامل اجرایی شود.
نماینده مردم سنندج در مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه باید 
شرایط معیشتی بازنشستگان بهبود یابد، تصریح کرد: با توجه به تورم 
و شرایط اقتصادی جامعه، افراد بازنشسته تحت فشار هستند که لازم 

است حقوق این افراد به طور کامل همسان سازی شود.
وی با اشاره به پیش بینی افزایش پلکانی سن بازنشستگی برای رفع 
ناترازی صندوق های بازنشستگی در لایحه برنامه هفتم توسعه، گفت: 
سن بازنشستگی در قانون آمده است و افراد شاغل بر اساس آن برنامه 

ریزی می کنند که چه سالی بازنشسته شوند.
فرشادان تاکید کرد: ما نباید برای رفع مشکل صندوق های بازنشستگی 
صورت مسأله را پاک کنیم و با افزایش سن بازنشستگی در حق افرادی 
که سالیان سال است کار کردند و الان در آستانه بازنشستگی هستند، 
ظلم کنیم، بر این اساس بنده با افزایش پلکانی سن بازنشستگی مخالفم.
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با  گفت:  استاندارد  ملی  سازمان  رئیس 
کاهش محدودیت های ارزی، گوشی آیفون 

14 رجیستر خواهد شد.
اسلام پناه  مهدی  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
واردات خودرو  مورد  در  نشست خبری  در 
تراشی  مانع  مورد  در  مباحثی  کرد:  اظهار 
واردات  مسیر  در  استاندارد  ملی  سازمان 
خودرو مطرح شده که دروغ محض بوده و 
قابل پیگیری است. این دروغ سبب می شود 
اعتماد  بی  حاکمیت  به  نسبت  مردم  تا 
حضور  صحنه  در  ما  که  حالی  در  شوند، 
داریم و بازدید می کنیم و این تهمتی است 

که به ما می زنند.
افزود:  ایران  استاندارد  ملی  سازمان  رئیس 
در بعضی از موارد علت عدم ترخیص کالاها 
به خاطر عدم ارائه اظهارنامه توسط صاحبان 
کالاست که به دنبال افزایش قیمت هستند.

کارشناسان  حضور  از  فیلمی  پخش  با  وی 
با  خودروسازان،  انبارهای  در  استاندارد 
داخلی  خودروهای  کردن  انبار  به  اشاره 
سرزده  ما  معاونان  گفت:  پارکینگ ها  در 

پیدا  خودروسازان حضور  پارکینگ های  در 
سازمان  این  که  کنم  تاکید  باید  کردند. 
شرکت های  به  را  لازم  استانداردهای 
زمینه  این  در  است؛  داده  ارائه  خودروساز 
می توانید به عنوان خبرنگار وارد پارکینگ ها 

شوید و کدهای روی خودروها را بزنید.
بررسی  برای  ما  کرد:  اضافه  اسلام پناه 
تاییدیه استاندارد واردات میلیون ها خودرو 
وظیفه  خودرو  واردات  البته  هستیم.  آماده 

ما نیست.
وی گفت: در مجموع حدود 6 هزار خودرو 
وارد کشور شده است که نصف این تعداد 
اظهار شده است. اگر واردکنندگان گواهی 
گرفته  سفارش  ثبت  از  قبل  را  نوع  تأیید 
از  کمتر  در  را  آنها  ترخیص  اجازه  باشند، 

24 ساعت صادر می کنیم.
معاون رئیس جمهور افزود: مدیرعامل این 
شرکت ها خودشان اعلام کردند که تاییدیه 

استاندارد گرفته اند.
وی در ادامه به کیفیت کالاها اشاره کرد و 
گفت: گزارش شاخص کیفیت کالا در 56 

قلم کالا تهیه شده است که گزارش کامل 
میان  این  در  کرد،  خواهیم  اعلام  را  آن 
با کمترین سطح رضایت  خودرو و سیگار 

مردم است.
در  ایران  استاندارد  ملی  سازمان  رئیس 
با  کرد:  اظهار   14 آیفون  رجیستر  مورد 
کاهش محدودیت های ارزی، گوشی آیفون 

14 رجیستر خواهد شد.
وی ادامه داد: این گوشی از نظر تکنولوژی 
مشکلی ندارد، البته باید در نظر داشت که 
موبایل مشمول استاندارد اجباری نیست و 
ارتباطات  وزارت  زیرمجموعه  موضوع  این 

است.
استاندارد  اینکه  بیان  با  ادامه  در  وی 
کرد:  اظهار  شده،  بازنگری  شهربازی ها 
دستگاه  یک  فقط  و  هستند  افراد  بعضی 
خریدند و به نام شهربازی در جایی نصب 
نیست  معنی  این  به  شرایط  این  کرده اند. 
استاندارد  تاییدیه  شهربازی ها  همه  که 
در  دستگاه ها  از  برخی  حتی  دارند. 
محیط های بسته نصب شدند که استاندارد 

هنوز به آن ها ورود نکرده است.
 40 فقط  امسال  اینکه  بیان  با  پناه  اسلام 
شهربازی در تهران پلمب شده، گفت: در 
تا 6۸ هزار  حال حاضر در کل کشور 6۷ 
خاطر  به  بنابراین  دارد.  وجود  بازی  شهر 
پروانه  متولی  دادیم  پیشنهاد  بالا  تعداد 
بر  نظارت  مسئولیت  شهربازی،  تأسیس 
امنیت  تا  بگیرد  به عهده  را هم  استاندارد 

بالا برود.
رئیس سازمان ملی استاندارد در پاسخ به 
استاندارد  از  می توانند  مردم چگونه  اینکه 
تصریح  شوند؟  مطمئن  آسانسور  بودن 
در  موجود  دستگاه های  کنار  در  کرد: 
شهربازی، پلاکی مشابه پلاک های موجود 
شهروندان  که  دارد  وجود  آسانسور  در 
روی  موجود  کد  ارسال  با  می توانند 
از   1000151۷ شماره  به  پلاک ها  این 
شوند.  مطمئن  دستگاه  بودن  استاندارد 
شهربازی ها  که  کردیم  اعلام  اخیراً  البته 
کنند  نصب  هم  را  استاندارد  بیلبورد  باید 

تا در معرض دید همه باشد.

استانداردمانعوارداتخودرونیست



اقتصاد
اخبار

برنامه روسیه برای لایروبی کانال ولگا و 
تسهیل تردد کشتی های تجاری

مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی کشورمان با وزیر صنعت، 
تجارت و انرژی منطقه آستراخان روسیه، دیدار و درباره توسعه 
همکاری بندری و دریایی و کشتیرانی منظم در خزر گفت وگو 

کرد.
راه و شهرسازی،  از وزارت  نقل  به  به گزارش خبرگزاری مهر 
مدیرعامل  و  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون  صفایی  علی اکبر 
صنعت،  وزیر  ولینسکی،  ایلیا  با  دریانوردی  و  بنادر  سازمان 
تجارت و انرژی منطقه آستراخان روسیه، دیدار و درباره توسعه 
ایجاد  در خزر،  منظم  و کشتیرانی  دریایی  و  بندری  همکاری 
ظرفیت ترانزیتی و فعال سازی کریدور شمال-جنوب و کاهش 

تراز آب دریای خزر گفت وگو کرد.
معاون وزیر راه و شهرسازی در این دیدار با اشاره به علاقه مندی 
اقتصادی طی  و  توسعه همکاری تجاری  برای  تهران و مسکو 
همکاری های  قدمت  به  توجه  با  کرد:  تاکید  اخیر،  سال های 
بندری و دریایی بین بنادر شمالی ایران با بنادر منطقه آستارا 
خان روسیه، فعال سازی همه پتانسیل ها و ظرفیت های موجود 
از  خان  آستارا  استان  و  ایران  شمال  استان های  بین  تجاری 

اهداف کلیدی دولت سیزدهم قلمداد می شود.
مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی در این نشست با اشاره 
الحاق ۳۰ فروند شناور تجاری به ظرفیت کشتیرانی ایران در 
از طریق  ناوگان  توسعه  تداوم  برای  تهران  خزر و علاقه مندی 
در  خالی  ظرفیت های  کرد:  تاکید  خان،  آستارا  ظرفیت های 
بنادر آستارا خان و بنادر شمالی ایران کشور، ایجاب می کند در 
زمینه بندری، تردد کشتی های رو-رو، کشتی های کانتینری و 

کشتی های رو-رو ریلی را آغاز کنیم.
صفایی با اشاره با بحران کاهش تراز آب دریای خزر ناشی از 
کاهش سطح آب ورودی از رودخانه ولگا به دریا، هشدار داد: در 
صورت تداوم این وضع و عدم رسیدگی به آن، ابتدا بنادر روسیه 
و سپس بنادر سایر کشورها دچار مشکلات جدی خواهند شد.

استقبال از هرگونه همکاری اقتصادی و تجاری با ایران
این  در  نیز  آستراخان  منطقه  انرژی  و  تجارت  صنعت،  وزیر 
نشست با اشاره به وضعیت ژئوپلیتیکی جدید کریدور شمال-

دولت  نظر  از  کرد:  تاکید  منطقه ای،  تحولات  از  ناشی  جنوب 
فدرال روسیه، این کریدور یک مسیر اصلی قلمداد می شود و 
از ظرفیت  تا در یک افق و دورنمای بزرگ،  برنامه ریزی شده 

بازار کشورهای آفریقا نیز در این راهگذر استفاده کنیم.
ایلیا ولینسکی با اشاره به عدم استفاده از کل ظرفیت تجاری 
بندر آستارا خان، تاکید کرد: با توجه با برنامه ای توسعه ای در 
دست انجام در این بندر، از هرگونه مشارکت اقتصادی و تجاری 

با شرکای ایرانی استقبال می کنیم.
تمام  جدید  بندر  بودن  ساخت  دست  در  خبر  اعلام  با  وی 
انبارهای  بندری، ساخت  ترمینال  بزرگ ترین  احداث  مکانیزه، 
منطقه  در  مدرن  کانتینری  پایانه  ساخت  همچنین  و  جدید 
آستارا خان خاطر نشان کرد: با توجه به رویکردهای توسعه ای 
همکاری ها  سطح  افزایش  از  دولت  خان،  آستارا  بنادر  در 
خزر  در  ایرانی  ناوگان  افزایش  و  روسیه  با  ایرانی  شرکت های 

استقبال می کند.
خاطر  ولگا  کانال  آب  عمق  مشکل  به  اشاره  با  همچنین  وی 
نشان کرد: ولادیمیر پوتین در سخنرانی خود که چند ماه پیش 
انجام شد وعده داد که عمق کانال  در مجلس دومای روسیه 
دسترسی منتهی به بندر آستارا خان را به ۵/۴ متر می رساند 
تا رفت و آمد کشتی های تجاری به بندر یاد شده با سرعت و 

سهولت انجام پذیر باشد.
وی افزود: سهم بنادر روسی دریای خزر از کل مبادلات تجاری 
دریایی روسیه با جامعه بین الملل کمتر از یک درصد است و 
اکنون روسیه می کوشد تا با افزودن کشتی های چند منظوره 
کانتینر بر و بهبود عمق اصلی ترین بندر خود در نوار ساحلی 
دریای خزر یعنی آستارا خان، بر میزان استفاده خود از ظرفیت 

کریدور شمال - جنوب بیفزاید.
و  بندری  امور  معاون  اسلامی،  دیدار، جلیل  این  در  همچنین 
اقتصادی سازمان بنادر و دریانوردی نیز به نشست سه جانبه 
ترانزیت  پیرامون تسهیل  تهران  ایران، هند و روسیه در  اخیر 
ترانزیتی  ظرفیت  ایجاد  بر  و  اشاره  شمال-جنوب،  کریدور  در 
کشورهای  به  روسیه  از  بلعکس  و  روسیه  به  ایران  طریق  از 

خلیج فارس تاکید کرد.
جذب  امکان  دریانوردی،  و  بنادر  سازمان  عامل  هیأت  عضو 
تجهیزات  و  دریایی  حمل ونقل  حوزه های  در  سرمایه گذاری 
بنادر  در  روسی  شرکت های  سرمایه گذاری  امکان  و  بندری 
توسعه  راستای  در  لجستیکی  هاب  ایجاد  برای  ایران  جنوب 
حمل ونقل و ترانزیت کالا را از دیگر مصوبات نشست سه جانبه 

برشمرد.

 وزیر نفت با اشاره به اینکه امروز بیش از 
۳ میلیون و ۳۰۰ هزار بشکه نفت تولید 
برنامه ریزی  حال  در  گفت:  می کنیم، 
برای افزایش تولید نفت هستیم که برای 
همه  داریم؛  مشتری  جهان  در  هم  آن 
انجام  تحریم ها  شرایط سخت  در  اینها 
شده و آمریکا هیچ چراغ سبزی نشان 

نداده است.
جواد اوجی در جمع مردم و مسئولان 
طرح  اظهارکرد:  لامرد،  شهرستان 
پتروشیمی »سیگلو« که امروز عملیات 
اقتصادی  ویژه  منطقه  در  آن  اجرایی 
لامرد آغاز شد، همسو با تکمیل زنجیره 
ارزش و از طرح های ارزشمندی است که 
اشتغالزایی و درآمدزایی مطلوبی را برای 

کشور به همراه دارد.
وی با اشاره به مساحت ۸۵۰۰ هکتاری 
و ظرفیت  اقتصادی لامرد  ویژه  منطقه 
افزود:  منطقه  توسعه  برای  موجود 
برای  را  سرمایه گذاران  نفت  وزارت 
پتروشیمی  صنعت  در  سرمایه گذاری 
به ویژه در بخش پایین دستی در منطقه 
تا  می کند  راهنمایی  و  هدایت  سیگلو 
به  توجه  با  به عسلویه  منطقه ای شبیه 
ظرفیت ها و زیرساخت های فراهم شده، 

ایجاد شود.
وزیر نفت با تأکید بر اینکه وزارت نفت 
چتر حمایتی خود برای سرمایه گذاران 
ادامه  می دهد،  گسترش  را  منطقه  این 
برای  که  طرح هایی  نفت  وزارت  داد: 
کشور ارزشمند است را هدایت می کند 
تا در این منطقه سرمایه گذاری شود که 
بی شک تحول بزرگی را در شهرستان و 

استان فارس ایجاد خواهد کرد.
تلاش های  با  تأکیدکرد:  اوجی 
سال  در ۲  سیزدهم  دولت  شبانه روزی 
مطلوبی  دستاوردهای  و  اقدام ها  اخیر، 
در همه حوزه ها رقم خورده آن هم در 
شرایطی که تحریم ها تشدید هم شده 

است.
وی با اشاره به اینکه وجود ۸۷ میلیون 
خلیج  آب های  روی  گازی  میعانات 
فارس و نزدیکی به ورود به فصل سرما 
و تأمین گاز کشور پاشنه آشیل دولت 
در ابتدای کار دولت سیزدهم بود، گفت: 
از آنجا که بازاریابی برای میعانات گازی 
با  بود،  نشده  انجام  گذشته  دولت  در 
زیادی  و خریداری کشتی حجم  اجاره 
از میعانات را روی آب ذخیره شده بود 
زمستان  در  کشور  که  بودید  شاهد  و 
کمبود  دلیل  به  برق  قطعی  با   ۱۳۹۹
برای  زیرا  بود  روبرو  نیروگاه ها  سوخت 
کاهش تولید میعانات، تولید گاز را کم 

کرده بودند.
تراز میعانات گازی منفی است

کار  با  اما  کرد:  تصریح  نفت  وزیر 
صنعت  متخصصان  همه  شبانه روزی 
میعانات  حوزه  در  ما  تراز  امروز  نفت، 
هم اکنون  یعنی  است  منفی  گازی 
متقاضی میعانات گازی ما چه در داخل 
که  است  یافته  افزایش  خارج  از  چه  و 
جوابگو  ما  بشکه ای  هزار   ۷۶۰ تولید 

نیست.
میلیون   ۴۳۰ سالانه  داد:  ادامه  اوجی 
نگهداری  برای  کشتی ها  اجاره  دلار 

این  همه  که  بود  آب  روی  میعانات 
دولت  انرژی  دیپلماسی  با  کشتی ها 
به  مطلوب  نرخ  و  بازاریابی  و  سیزدهم 
فروش رفت و حتی یک سنت ما نیز در 

بانک ها مسدود نشده است.
وی با بیان اینکه امروز بیش از ۳ میلیون 
و ۳۰۰ هزار بشکه نفت تولید می کنیم، 
برای  برنامه ریزی  حال  در  کرد:  اظهار 
افزایش تولید نفت هستیم که برای آن 
هم در جهان مشتری داریم؛ همه اینها 
در شرایط سخت تحریم ها انجام شده و 
آمریکا هیچ چراغ سبزی نشان نداده و 
در این مدت آمریکا ۲۲۳ تحریم دیگر 

نیز اضافه کرده است.
دوم  فاز  از  بهره برداری  نفت،  وزیر 
به ظرفیت ۲۱۰ هزار  آبادان  پالایشگاه 
پالایشگاه  گازوئیل  واحد  افتتاح  بشکه، 
میلیون  روزانه ۲۰  ظرفیت  به  اصفهان 
لیتر، بهره برداری از فاز ۱۱ پارس جنوبی 
پس از ۲۲ سال و صادرات ۱۶ میلیارد 
سال  در  پتروشیمی  محصولات  دلاری 
نفت  وزارت  دستاوردهای  از  را   ۱۴۰۱
دولت سیزدهم در دوسال اخیر برشمرد.

طرح  قرارداد  اینکه  به  اشاره  با  اوجی 
نقطه  در  پارس جنوبی  فاز ۱۱  توسعه 
مرزی از میدان مشترک گازی ۲۲ سال 
در این صنعت دست به دست می شد، 
افزود: با ابتکار و محاسبات و بررسی های 
 ۱۲C سکوی  شده،  انجام  کارشناسی 
که در نقطه ای با بهره وری پایینی بود 
گرفت  قرار   ۱۱ فاز  روی  و  شد  جابجا 
به  دولت  این  در  فاز  این  سرانجام  و 

بهره برداری رسید.
واحد  هزار   ۱۴۰ از  بیش  گاز  تأمین 

صنعتی در کشور
روسیه  به  سفر  به  اشاره  با  وی 
گازی  ذخایر  دارنده  نخستین  به عنوان 
پوتین،  ولادیمیر  کرد:  اظهار  جهان 
مجمع  در  روسیه  رئیس جمهوری 
بین المللی »هفته انرژی روسیه« اعلام 
کرد که گاز روسیه در اروپا تحریم شده 
و قیمت گاز در جهان و اروپا ۳۰ درصد 
افزایش یافته و بخشی از بازارهایمان را 
از دست داده ایم و تصمیم گرفته ایم که 
و  انجام دهیم  مردم  برای  را  گازرسانی 

را  خانوار  میلیون  یک  که  داریم  برنامه 
گازرسانی کنیم.

 ۲۷.۵ امروز  کرد:  تأکید  نفت  وزیر 
میلیون مشترک از نعمت گاز برخوردار 
هستند و پیش از انقلاب تنها یک روستا 
گازرسانی شده بود و امروز نزدیک ۳۹ 
در  گاز  نعمت  از  روستا   ۷۰۰ و  هزار 
کشور بهره مند هستند. هرجا خط لوله 
گاز کشیده شده باشد، عمرانی و آبادانی 

را به همراه دارد.
اوجی ادامه داد: گاز بیش از ۱۴۰ هزار 
واحد صنعتی از سوی شرکت ملی گاز 

ایران تأمین می شود.
دولت  مطلوب  دستاوردهای  به  وی 
نیرو،  مختلف  بخش های  در  سیزدهم 
کرد  اشاره   ... و  نفت  شهرسازی،  و  راه 
زیرساختی  کارهای  در  دولت  گفت:  و 
اساسی واقعا تلاش کرده است و به طور 
دنبال  به  دولت  و  رئیس جمهوری  جد 
این هستند که کارهای اساسی و کلیدی 
که در دهه ۹۰ بلاتکلیف و ناتمام مانده 

بودند، انجام شود.
 ۱۲ پارسال  اینکه  بیان  با  نفت  وزیر 
میلیارد دلار پروژه های نیمه تمام نفتی 
به بهره برداری رسید، افزود: امسال ۱۵ 
به  نیمه تمام  پروژه های  دلار  میلیارد 

بهره برداری می رسد.
آمار رشد اقتصادی نشان دهنده کارنامه 

دولت است
اوجی به رشد اقتصادی و عملکرد دولت 
بانک  آمار  براساس  اظهار کرد:  و  اشاره 
مرکزی و برنامه بودجه، عملکرد دولت 
در زمینه رشد اقتصادی ۷.۶ درصد در 
سه ماهه بهار بوده و براساس مرکز آمار 
اقتصادی  رشد   ۱۹.۸ گاز  و  نفت  گروه 

داشته است و این کارنامه دولت است.
وی افزود: معیشت مردم نیز که دغدغه 
رئیس جمهوری  انقلاب،  معظم  رهبر 
حل  ان شاالله  نیز  است  دولت  همه  و 
خواهد شد.وزیر نفت با بیان اینکه کشور 
در تأمین منابع ارزی هیچ گونه مشکلی 
ندارد، گفت: ذخایر ارزی کشور، فروش 

و بازگشت پول به کشور مطلوب است.
اوجی درباره کمک های وزارت نفت در 
کرد:  تصریح  اجتماعی  مسئولیت  قالب 

کل دو دوره دولت گذشته، شاید ۲ هزار 
اجتماعی  مسئولیت  تومان هم  میلیارد 
درهشت سال نداشته است؛ وزارت نفت 
اخیر ۲۰  دو سال  دولت سیزدهم طی 
رفاهی،  پروژه های  تومان  میلیارد  هزار 
بهداشتی  آموزشی،  فرهنگی،  آبرسانی، 
ویژه  به  کشور  سراسر  در  ورزشی  و 
تعریف  گازخیز  و  نفت خیز  استان های 

کرده است.
وی افزود: وزات نفت اعتبارات خوبی را 
استان  به  رئیس جمهوری  اول  سفر  در 
فارس در نظر گرفت که در سفر دوم نیز 

این اعتبارات افزایش یافت.
ویژه  منطقه  از  حمایت  نفت  وزیر 
از  یکی  عنوان  به  را  لامرد  اقتصادی 
لامرد  شهرستان  نماینده  درخواست 
مطرح کرد و گفت: وزارت نفت به طور 
بزرگ  هلدینگ های  و  همکاران  حتم 
توسعه صنایع  و  برای سرمایه گذاری  را 
بسیج  منطقه  این  در  دست  پایین 
می کند تا تحول خوبی در استان ایجاد 

شود.
ابراهیم  سید  الله  آیت  ایرنا،  گزارش  به 
رئیسی رئیس جمهور و هیات دولت در 
دومین دور از سفر استانی خود روزهای 
پنجشنبه و جمعه هفته جاری )بیستم 
و بیست و یکم مهرماه( میهمان مردم 

استان فارس خواهد بود.
اصفهان،   - شیراز  آزادراه  پروژه  افتتاح 
آب  انتقال  دوم  خط  از  برداری  بهره 
در  شرکت  شیراز،  به  درودزن  سد 
جمعی  با  دیدار  حافظ،  یادروز  مراسم 
آغاز  آیین  در  شرکت  هنرمندان،  از 
دیدار  دانشگاه ها،  تحصیلی جدید  سال 
با جمعی از نخبگان، بازدید از کارخانه 
واحد  هزار   ۱۰ واگذاری  آی،  تی.  آی. 
مسکونی نهضت ملی مسکن، خود مالک، 
سخنرانی  روستایی،  و  فرسوده  بافت 
)ع(،  شاهچراغ  مطهر  حرم  در  عمومی 
دیدار با خانواده شهدا و جانبازان حوادث 
شرکت  )ع(،  شاهچراغ  در  تروریستی 
و دیدار  ریزی  برنامه  در جلسه شورای 
برنامه های  از جمله  اقتصادی  فعالان  با 
استان  به  جمهور  رئیس  روزه  دو  سفر 

فارس است.

وزیر نفت: نفت خام ایران مشتریان خود 
را دارد

گزارش

رئیس هیات مدیره انجمن صنفی سی ان جی کشور اعلام کرد؛

مخازن گاز تاکسی ها رایگان تعویض می شود

رئیس هیات مدیره انجمن صنفی سی ان جی کشور گفت: طبق آخرین ویرایش مصوبه شورای 
اقتصاد مقرر شد مخازن گاز تاکسی های دوگانه سوز رایگان تعویض شود.

 محسن جوهری رئیس هیأت مدیره انجمن صنفی سی ان جی کشور در روز پنجشنبه در 
گفت وگویی، گفت: با توجه به نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی بویژه تاکسی ها و اتفاقاتی که 
در این حوزه رخ داده طبق ویرایش آخرین نسخه از مصوبه شورای اقتصاد مقرر شد تا مخازن 
تاکسی ها رایگان تعویض شود و اطلاع رسانی هایی توسط شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی انجام شده تا تاکسی ها با مراجعه به مراکز معاینه فنی و ارجاع به آزمایشگاه های آزمون 

مخازن سی ان جی )CNG( برای نوسازی اقدام کنند.
رئیس هیأت مدیره انجمن صنفی سی ان جی کشور تاکید کرد: با توجه به ماده ۱۲ رفع 
موانع تولید مشکلی در بودجه اجرای این طرح وجود ندارد و در استان سیستان و بلوچستان 
توسعه ای در حوزه جایگاه CNG انجام نشده بود که دولت مصوباتی در خصوص احداث 

جایگاه انجام داده و سرمایه گذاران می توانند در این حوزه ورود یابند.
وی با تاکید بر فواید همگانی شدن خودروهای دوگانه سوز بر اقتصاد و کاهش آلودگی هوا 
تصریح کرد: با توجه به ناترازی در حوزه تولید و مصرف بنزین و تولید برای هشت میلیون 
خودرو گاز سوز، در حال حاضر از نصف این ظرفیت یعنی چهار میلیون خودرو استفاده 
می کنند و با توجه به مهلت چهارساله استفاده رایگان از دوگانه سوز کردن خودروها و تعویض 
رایگان مخازن تاکسی ها، از سال آینده شرایط برای دوگانه سوز کردن همه خودروها فراهم 

شود.

سرپرست ستاد اجرایی فرمان امام مطرح کرد؛

ضرورت تضمین امنیت دارویی با جهش تولید 
گیاهان دارویی

پیشرفته  کشورهای  در  گفت:  امام  فرمان  اجرایی  ستاد  سرپرست 
در  می شود  انجام  گیاهان  طریق  از  دارویی  نیازمندی های  ۷۰درصد 
حالی که این عدد در کشور ما پایین بوده و ضرورت دارد مورد توجه 

ویژه قرار گیرد.
عارف نوروزی، سرپرست ستاد اجرایی فرمان امام در مراسم آغاز سال 
زراعی جدید طرح جهش تولید در دیمزارها گفت: رونق اشتغال یکی 
از اهدافی است که در ستاد پیگیری می شود و اینکه کشور از امنیت 
غذایی و دارویی مناسب برخوردار باشد و با تکیه بر اقتصاد مقاومتی 
نیازها تأمین شود. همچنین با رویکرد بیرونی اقتصاد مقاومتی حوزه 

صادرات تقویت شود.
وی با بیان اینکه اقدامات منجر به صرفه جویی ارزی می شود، افزود: 
طرح مشترک جهش تولید در دیمزارها بین ستاد اجرایی فرمان امام و 
وزارت جهاد کشاورزی در پی انجام این سیاست ها بوده که ۹۰ درصد 
اراضی کشت دیم کشور را با مساحت ۵ میلیون و ۲۰۰ هزار هکتار را 
در بر می گیرد. در این طرح پیش بینی شده تا ۵۵۰ هزار کشاورز ما 

را همراهی کنند.
وی اظهار کرد: امیدواریم میزان محصولات تولید شده در این طرح 
به ۵.۵ میلیون تن برسد که صرفه جویی ۲.۱ میلیارد دلاری به دنبال 

خواهد داشت.
از سال گذشته  ادامه داد:  با اشاره به کشت گیاهان دارویی  نوروزی 
کشت گیاهان دارویی به طرح جهش تولید در دیمزارها افزوده شده تا 

در حوزه دارو به خودکفایی مورد انتظار دست پیدا کنیم.
کشورهای  در  امروز  شد:  یادآور  امام  فرمان  اجرایی  ستاد  سرپرست 
انجام  گیاهان  طریق  از  دارویی  نیازمندی های  درصد   ۷۰ پیشرفته 
خود  به  را  پایینی  رقم  ما  کشور  در  عدد  این  که  حالی  در  می شود 
اختصاص داده است. ضرورت دارد در طرح جهش تولید در دیمزارها 

امنیت دارویی کشور نیز مورد توجه ویژه قرار گیرد.

افزایش مناسبات بانکی و پولی در دستور کار 
ایران، پاکستان و سریلانکا

 رئیس کل بانک مرکزی کشورمان در حاشیه اجلاس سالانه صندوق 
مرکزی  بانک  روسای کل  با  گفتگو  و  دیدار  ضمن  پول،  بین المللی 
و  دو  بانکی  و  پولی  همکاری های  توسعه  بر  سریلانکا  و  پاکستان 

چندجانبه تاکید کرد.
دیدارهای  در  فرزین  محمدرضا  دکتر  مرکزی،  بانک  از  گزارش  به 
جداگانه با جمیل احمد رئیس کل بانک مرکزی پاکستان و همچنین 
افزایش  گفت:  سریلانکا  مرکزی  بانک  رئیس کل  وراسینگه  دکتر 
مناسبات پولی و بانکی و به تبع آن رشد و تقویت همکاری های تجاری 

و اقتصادی با پاکستان و سریلانکا در دستور کار طرفین قرار دارد.
احمد رئیس کل بانک مرکزی پاکستان نیز در این دیدار ضمن تاکید 
بر گسترش همکاری های اقتصادی و بانکی میان دو کشور تاکید کرد: 
افزایش تبادلات تجاری به همراه توسعه روابط بانکی و مالی پاکستان 

و ایران در اولویت ما قرار دارد.
افزایش  به  اشاره  با  نیز  سریلانکا  مرکزی  بانک  رئیس کل  وراسینگه 
هیچ  گفت:  اخیر  های  سال  در  سریلانکا  و  ایران  تجاری  مناسبات 

محدودیتی در افزایش همکارهای پولی و بانکی با ایران نداریم.
فرزین در حاشیه اجلاس سالانه صندوق بین المللی پول در مرکش 
از  جمعی  با  همچنین  و  پول  بین المللی  صندوق  ارشد  مدیران  با 
روسای کل بانک مرکزی کشورهای منطقه و گروه بریکس راجع به 

افزایش همکاری های پولی و بانکی دیدار و گفتگو می کند.

3 سال ششم - شماره 206

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
و   1402/04/26 مورخ   140260301022001606
مورخ   140260301022002900 شماره  اصلاحی  رأی 
1402/05/31 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی رسول نجفی فرزند 
محمدقاسم شماره شناسنامه 1661 صادره از اسدآباد نسبت به 
شماره  پلاک  از  مشاع   2630/575 مساحت  به  مشاع  دانگ  سه 
باغ درآمده است واقع  به صورت  از 107 اصلی که  215 فرعی 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی رضا قلی بیگ 
و علی قلی حجازی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض 
حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
انتشار  تاریخ     1402/  07/  15  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

دومین آگهی: 30 / 07 / 1402
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
و   1402/04/26 مورخ   140260301022001605
مورخ   140260301022002899 شماره  اصلاحی  رأی 
1402/05/31 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
خدابنده  اباسلت  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید 
فرزند محمد شماره شناسنامه 697 صادره از تاکستان نسبت به 
سه دانگ مشاع به مساحت 2630/575 متر مربع مشاع از پلاک 
شماره 215 فرعی از 107 اصلی که به صورت باغ درآمده است 
مالکیت رسمی رضا  از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  حوزه  در  واقع 
قلی بیگ و علی قلی حجازی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض 
حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
انتشار  تاریخ     1402/  07/  15  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

دومین آگهی: 30 / 07 / 1402
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 
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اجتماعی
خبر

زاکانی: پنج هزار جایگاه شارژ خودرو برقی 

تا پایان ۱۴۰۳ در تهران نصب می شود

 شهردار تهران با تقدیر از همراهی دولت سیزدهم با شهرداری 
گفت: برقی سازی حمل  و نقل شهری یکی دیگر از اقداماتی 
است که با همراهی وزارت صمت به سرانجام می رسد بر همین 
در  برقی  خودرو  شارژ  پرت  هزار  پنج   ،۱۴۰۳ پایان  تا  مبنا 

۱۷۰۰ ایستگاه شهری پایتخت نصب می شود.
ایستگاه متروی تهران، در خطوط ۶ و ۷  افتتاح چهار  آیین 
با حضور ابراهیم رئیسی رییس جمهور، مهدی چمران رییس 
شورای شهر، علیرضا زاکانی شهردار تهران، سردار عبدالرضا 
عابد فرمانده قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا)ص(، علیرضا فخاری 

استاندار تهران و جمعی از مدیران شهری برگزار شد.
علیرضا زاکانی با اشاره به برنامه های شهرداری تهران تهران 
ابتدای  افزود: در  ناوگان حمل ونقل عمومی  توسعه  در حوزه 
دوره مدیریت شهری جدید حل دو چالش ترافیک و آلودگی 
هوا را جزو الویت های خود قرار دادیم در پایتخت ۳۴ درصد 
رفت وآمدهای شهری به وسیله ناوگان حمل ونقل عمومی انجام 
می شود و بیشتر مردم ترجیح می دهند از خودروهای شخصی 

استفاده کنند.
وی اظهار کرد: در مواجهه با چنین فضایی شهرداری تهران 
دو رویکرد را در پیش گرفت، نخست با هوشمندسازی شهر و 
در دسترس قرارگرفتن خدمات برای شهروندان تلاش کردیم 
از حجم سفرهای درون شهری بکاهیم دوم تمرکز ویژه ای بر 

توسعه ناوگان حمل ونقل عمومی داشتیم.
زاکانی: تا پایان سال آینده پنج هزار جایگاه شارژ خودرو برقی 

در تهران نصب می شود
زاکانی ادامه داد: در حوزه توسعه مترو مدیریت شهری تهران 
تهران  مترو  بر طول  ماه، ۲۴ کیلومتر  توانست در مدت ۲۵ 
اضافه کنیم که با افتتاح مترو پرند این رقم به ۴۱ کیلومتر 
مشکل  خدمت گذار  دولت  همراهی  با  این  بر  علاوه  می رسد 

تامین واگن مترو در تهران نیز به زودی برطرف می شود.
مدیریت  از  مانده  برجای  ماندگی های  عقب  به  اشاره  با  وی 
گفت:  پایتخت،  عمومی  حمل ونقل  حوزه  در  قبلی  شهری 
مطابق برنامه ششم توسعه دولت ملزم به تامین یک هزار و ۳۰ 
واگن مترو برای شهر تهران شده که دولت وقت همکاری لازم 
برای اجرایی شدن این الزام قانونی را نداشت تا این که امسال 
با دستور رئیس جمهور، مقدمات تامین ۷۹۱ واگن از خارج از 
کشور فراهم شد به جز این مورد بناست ۱۱۳ واگن نیز از محل 
پروژه تولید واگن ملی تامین کنیم که تا الان ۲۱ مورد آن در 

مسیر ساخت قرار دارد.
توانمندسازی خانوارهای در معرض آسیب پیوست برنامه های 

اجتماعی شهرداری تهران است
در  خانوارهای  توانمندسازی  اینکه  ذکر  با  تهران  شهردار   
برنامه های اجتماعی شهرداری تهران  معرض آسیب پیوست 
است، گفت: هدف از برنامه های اجتماعی شهرداری، مدیریت 
و کاهش اثرات آسیب هایی همچون اعتیاد، فسادهای اخلاقی، 

کودکان کار، تکدی گری و حاشیه نشینی است.
به گزارش ایرنا از مرکز ارتباطات و امور بین الملل شهرداری 
اجلاسیه  سومین  در  چهارشنبه  روز  زاکانی  علیرضا  تهران، 
مجمع مدیران کمیسیون های فرهنگی و اجتماعی شوراهای 
کلانشهر  مجموعه  در  اینکه  بیان  با  استان ها  مراکز  اسلامی 
تهران به دنبال الگوسازی متناسب با خاستگاه انقلاب اسلامی 
شهرهای  در  شکل گیری  قابل  الگو  این  کرد:  اظهار  هستیم 

مختلف به اقتضای شرایط خاص آنها خواهد بود.
اصل  یک  عنوان  به  پذیری  مسوولیت  ضرورت  ذکر  با  وی 
مدیریتی شهری گفت: در زمان ورود به شهرداری شاهد تنش 
مالی بودیم و در ۲ سال و ۲ ماه و هفت روز گذشته تنش مالی 
نداشتیم، گفت: بودجه ما در سال ۱۴۰۰ بالغ بر ۹۹ درصد و 
بودجه نقد سال قبل ۱۳۳ درصد و در مجموع ۱۵۸ درصد 

محقق شد.
نقاط کشور  به سایر  نسبت  تهران  در  کار  اینکه  بیان  با  وی 
سخت تر است، یادآور شد: با توجه به این موضوع اگر الگویی 
پیش بینی شود می تواند بر دیگر شهرها نیز اثرگذار باشد که 
در این راستا چهار تحول را مدنظر قرار دادیم که شامل تحول 
و  زندگی  کالبد شهری، روح شهر و سبک  درون شهرداری، 

فناوری است.
برنامه  ابَر  تحول  چهار  این  اینکه  بر  تأکید  با  تهران  شهردار 
و چند برنامه و چندین پروژه را شامل می شود، تاکید کرد: 
این منطق با زمان بندی مشخصی دنبال شد و در شورا نیز 
مورد توجه و تکمیل قرار گرفت و در نهایت در برنامه چهارم 
نیز  برنامه سالانه شهرداری  در  که  رسید  تصویب  به  توسعه 

اضافه می شود.
در  متعددی  مشکلات  و  منابع  محدودیت  کرد:  اضافه  وی 
مسیر این چهار تحول وجود داشت و با توجه به اینکه شهر را 
یک اکوسیستم واحد دیدیم و نگاه جزء به کل داشتیم، می 
توانستیم در این قالب بیش از ۲۰۰ برنامه خود را پیش ببریم.

آسیب های  ساماندهی  برای  قرارگاه  یک  تشکیل  به  زاکانی 
اجتماعی، گفت: در این قرارگاه تلاش می کنیم در همکاری با 
سایر دستگاه ها مشکلات اجتماعی شهر را حل و فصل کنیم. 
نزدیک شد  واقعیت  به  از ذهن،  اقدام، مسیرهای دور  این  با 
اتفاقات بسیار خوبی در قرارگاه اجتماعی رخ داد این الگو به 
فعالیت شامل کودکان خیابانی و متکدیان تسری  دو دسته 

پیدا کرد.
شهردار تهران با اشاره به توانمندسازی خانواده ها، یادآور شد: 
تهران می تواند این هماهنگی را به گونه ای دنبال کند که به 

الگو تبدیل شود
وی افزود: این موضوع به مصوبه ای تبدیل شد که با عنایت 
ریاست محترم جمهوری به تصویب رسید و هدف آن مدیریت 
آسیب هایی همچون اعتیاد، فسادهای اخلاقی، کودکان کار به 
ویژه کودکان خیابانی، تکدی گری و حاشیه نشینی است که 
پیوست تمام این طرح ها توانمندسازی خانواده همه این اقشار 

است.
وی با بیان اینکه برنامه های کوتاه مدت، میان مدت و بلندمدت 
برای مدیریت این آسیبها در نظر گرفته شد گفت: برنامه کوتاه  
توانمندسازی  مدت  میان  برنامه  شهری،  ظواهر  تغییر  مدت 

خانواده ها و برنامه بلندمدت ریشه یابی مسایل بود.

 رئیس قوه قضاییه با اشاره به برخی بندهای 
اصل ۱۵۶ قانون اساسی گفت: »احیای حقوق 
مشروع«  آزادی های  و  عدل  گسترش  و  عامه 
هنوز سازوکار جامع و کامل ندارد و با قوانین و 
مصوبات و دستورالعمل های پراکنده ای در این 

زمینه مواجه ایم.
قضاییه،  قوه  رسانه  مرکز  از  ایرنا  گزارش  به 
حجت الاسلام والمسلمین غلامحسین محسنی 
کل  بازرسی  سازمان  مدیران  جمع  در  اژه ای 
سالگرد  دومین  و  چهل  مناسبت  به  کشور 
تأسیس این نهاد نظارتی، اظهار داشت: تاکید 
به  جلسات  قبیل  این  در  که  است  آن  من 
صورت تخصصی و موشکافانه، معایب و نواقص 
قرار  مداقه  و  بررسی  مورد  کاری   حوزه های 

گیرند و از کلی گویی اجتناب شود.
قانون  با تشریح اصل ۱۵۶  رئیس قوه قضاییه 
قوه  افزود:  اصل،  این  ذیل  بندهای  و  اساسی 
حقوق  پشتیبان  و  مستقل  قوه ای  قضاییه 
بخشیدن  تحقق  مسئول  و  اجتماعی  و  فردی 
و  معنا  باید  نخست  وهله  در  است؛  عدالت  به 
شود؛  تبیین  و  تعیین  استقلال  این  الزامات 
باید مشخص شود که الزامات ناظر بر استقلال 
دستگاه قضایی برای انجام مسئولیت های ذیل 
اصل ۱۵۶ موجود است یا نه؟ اگر این الزامات 
تعبیه  برای  آیا ما مقصریم که  موجود نیست، 

آنها، اقدامات مقتضی را ترتیب ندادیم؟
تحقق  برای  کرد:  تصریح  قضا  دستگاه  رئیس 
برخی از بندهای ذیل اصل ۱۵۶، در خودِ قانون 
به  است؛  شده  تعیین  سازوکارهایی  اساسی 
عنوان نمونه در زمینه »نظارت بر حُسن اجرای 
قوانین« که در بند سوم اصل ۱۵۶ درج شده، 
سازمان بازرسی کل کشور به موجب اصل ۱۷۴ 
تشکیل شده است؛ اما در مورد برخی دیگر از 
بندهای اصل ۱۵۶ از جمله »احیای حقوق عامه 
هنوز  مشروع«  آزادی های  و  عدل  گسترش  و 
سازوکار جامع و کاملی تعبیه نشده است و با 
قوانین و مصوبات و دستورالعمل های پراکنده ای 

در این زمینه مواجه ایم.
باید  نقیصه  این  کرد:  تصریح  اژه ای  محسنی 
در  تا  برطرف شود  مستوفا  و  جامع  اقدامی  با 
قبال مقولاتی مهم همچون احیای حقوق عامه 
و گسترش عدل و آزادی های مشروع، امور به 
برای  رود؛  پیش  به  جامعیت  با  و  احسن  نحو 
باید مشخص شود که متولی تعریف و  نمونه، 
تبیین آزادی های مشروع و حمایت از این مقوله 
باید  عامه  حقوق  احیای  زمینه  در  یا  کیست؛ 
تا امر صیانت  سازوکار نهادینه ای مستقر شود 
هم افزایی  و  سازماندهی  با  عمومی  حقوق  از 
از اقدامات پراکنده در  مطلوبتری پیش رود و 

این حوزه جلوگیری به عمل آید.
رئیس عدلیه افزود: یکی از محورهای ذیل اصل 
قضاییه،  قوه  تکالیف  و  وظایف  بر  ناظر   ،۱۵۶
عبارت است از »اقدام مناسب برای پیشگیری از 
وقوع جرم و اصلاح مجرمان«؛ در این رابطه، بعد 
از مدت ها بحث و فحص و اختلاف بین مجلس 
مجمع  به  موضوع  ارجاع  و  نگهبان  شورای  و 
پیشگیری  عالی  نهایت »شورای  در  تشخیص، 
فراقوه ای  نهاد  یک  عنوان  به  جرم«  وقوع  از 
حال  شد؛  تشکیل  قضاییه  قوه  رئیس  زیرنظر 
سؤال اساسی آن است که آیا شورای مزبور از 
کارسازی و اثربخشی لازم برخوردار است یا نه؟

محسنی اژه ای ادامه داد: طبق قانون، مصوبات 
این شورا باید به امضای سران سه قوه برسد و 
علاوه بر آن، سازوکارهای دیگری نیز بر قانون 
ناظر بر پیشگیری از وقوع جرم مترتب است؛ 
اینجا نیز سؤال پیش می آید که این سازوکارها 
و تدابیر آیا برای تحقق امر مهم پیشگیری از 
در  ذهنیتی  یک  می کنند؟  کفایت  جرم  وقوع 
برخی از مردم و حتی مسئولان وجود دارد که 
قوه قضاییه متولی همه تدابیر ناظر بر پیشگیری 
این ذهنیت مقرون به  آیا  از وقوع جرم است؛ 

صحت و صواب است؟
زمینه  در  کرد:  تصریح  قضا  دستگاه  رئیس 
فرهنگ سازی  به  نیاز  وقوع جرم  از  پیشگیری 
و علاج مشکلات معیشتی و ده ها اتخاذ تدبیر 
و هم افزایی  امر هماهنگی  این  است که  دیگر 
را  قوه  سه  هر  در  متولی  دستگاه های  همه 

می طلبد.

اظهار  نشست  این  ادامه  در  اژه ای  محسنی 
داشت: سازمان بازرسی به خصوص در سال های 
با  تکالیف خود،  ایفای مسئولیت ها و  اخیر در 
و  اولویت بندی  جهادی،  روحیه  برنامه ریزی، 
همکاری با سایر دستگاه های نظارتی، توفیقات 
خوبی را کسب کرده است؛ اما نباید قانع باشد و 
باید هر چه بیشتر نسبت به ایفای تکالیف خود 

اهتمام بورزد و جهد به خرج دهد.
امر  در  باید  کرد:  اضافه  قضا  دستگاه  رئیس 
از  اعم  خود  قانونی  تکالیف  اجرای  خطیر 
تکالیف ذیل قانون اساسی و تکالیف درج شده 
را  خلاء ها  و  مشکلات  کلی،  سیاست های  در 

شناسایی و برطرف کنیم.
مسئولان  کرد:  تصریح  قضاییه  قوه  رئیس 
رسانه  مرکز  همکاری  با  بازرسی  سازمان 
شیوه های  به  و  مختلف  طرق  از  قضاییه،  قوه 
هنرمندانه و مدبرّانه مبادرت به تدوین و انتشار 
مکرر دستاوردهای خود کنند تا این دستاوردها 

به سمع و نظر مردم برسد.
محسنی اژه ای افزود: بسیار برای مردم و جامعه 
و حتی خودِ مدیران دستگاه ها مفید و سودمند 
خواهد بود که بدانند برای نمونه این هشدار و 
تذکر از ناحیه سازمان بازرسی به فلان دستگاه 
ابلاغ شد و با ترتیب اثر دادن به آن، از وقوع 
عمل  به  جلوگیری  آسیب  و  خسارت  یک 
تذکر،  آن  به  توجه  عدم  با  بالعکس  یا  و  آمد 
کار  این  با  گشت؛  واقع  نامطلوبی  پیامدهای 
یک فرهنگ سازی جمعی و یک حس احساس 
دستگاه ها  متولیان  در  تقویت شده  مسئولیتِ 

پدید می آید.
بازرسی در  رئیس دستگاه قضا گفت: سازمان 
مداوم  و  مستمر  نظارت های  بر  ناظر  مباحث 
خود، قوه قضاییه را نیز در اولویت قرار دهد و 
نواقص را به ما مسئولان دستگاه قضایی گوشزد 

کند.
جلسات  بازرسی  سازمان  گفت:  عدلیه  رئیس 
مسئولان  با  که  مستمری  نشست های  و 
برگزار  مختلف  دستگاه های  و  وزراتخانه ها 
می کند را با شیوه های مناسب و از طرق مختلف 
به سمع و نظر مردم برساند تا این ذهنیت در 
مچ گیری  سازمان  کار  که  گیرد  شکل  مردم 
نیست بلکه رسالت و هدف سازمان، اصلاح امور 
و  وزارتخانه ها  هم افزایی  و  هماهنگی  جلب  با 

دستگاه ها در راستای منافع مردم است.
بازدیدهای  مقوله  اهمیت  به  اژه ای  محسنی 
میدانی مدیران اشاره کرد و گفت: رئیس سازمان 
بازدیدهای  سازمان،  این  مدیران  و  بازرسی 
را  نظارتی خود  و  کاری  حوزه های  از  میدانی 
این  زیرا  باشند  داشته  کار  دستور  در  مستمر 

بازدیدها دارای اثرات و منافع زیادی است.
با هماهنگی و  افزود:؛ همچنین  محسنی اژه ای 
همکاری مرکز رسانه، این بازدیدها را با پیوست 
نیز  مردم  برای  تا  قوی همراه سازید  رسانه ای 
آنها  و  گیرد  صورت  لازم  اطلاع رسانی های 
در  بازرسی  و  نظارت  امر  پویایی  و  استمرار  از 
که  داشت  توجه  البته  شوند؛  آگاه  امور  همه 
برنامه  با  باید  صحنه  در  مدیر  میدانی  حضور 
برنامه و  باشد زیرا حضور بدون  و حساب شده 
بدون هدف واجد آن اثرات مطلوب نخواهد بود 

و چه بسا اثر سوء نیز در پی خواهد داشت.
سازمان  مدیران  به  قضاییه خطاب  قوه  رئیس 
بازرسی تصریح کرد: اگر اقدامی اثربخش را در 
حوزه های کاری خود با همکاری سایر بخش ها 
و دستگاه های نظارتی انجام دادید، از ذکر نام 
آن دستگاه ها پرهیز و احتراز نکنید و در این 

مقوله خسّت به خرج ندهید.
امور  اصلاح  هدف  شد:  یادآور  محسنی اژه ای 
خودنمایی؛  نه  است  مردم  منافع  راستای  در 
چنانچه هر دستگاه نظارتی در تحقق یک امر 
مهم، گزارش اختصاصی خود را ارائه دهد، آنگاه 
و  موارد سخت می شود  این  تطبیق  و  تجمیع 
پدید  محاسبه ای  و  آماری  اشتباهات  بسا  چه 
می آید و در ارائه گزارش به مردم خطا صورت 
می پذیرد، آنگاه ممکن است تلاش های ما زیر 

سؤال برود.
رئیس دستگاه قضا گفت: در زمینه آمار نیز باید 
بر این نکته تاکید کنم که آمارهای ارائه شده از 
سازمان بازرسی و سایر دستگاه های نظارتی باید 

متقن و دقیق و غیرقابل خدشه باشند؛ ارائه آمار 
بخش ها، عیب  و  برای همه دستگاه ها  مغلوط 
و ناپسند است اما برای قوه قضاییه و دستگاه 
و  عیب تر  بازرسی  سازمان  یعنی  آن  نظارتی 

ناپسندتر است.
به مسئولیت های  با توجه  رئیس عدلیه گفت: 
مهم و متنوعی که برعهده سازمان بازرسی است 
و عِدّه و عُدّه این سازمان، ضرورت اولویت بندی 
احساس  شدت  به  بازرسی  سازمان  در  امور 
تکالیف  و  امور  باید  مبنا  همین  بر  می شود؛ 
از  اینکه  اولویت بندی کنید و در عین  را  خود 
ایفای همه تکالیف  چشم پوشی نمی کنید، به 
مردم،  روحی  و  جسمی  سلامت  بر  ناظر  امور 
امور ناظر بر  با امنیت شهروندان،  امور مرتبط 
از  توانند  نمی  خود  دلیلی  هر  به  که  اقشاری 
حقوقشان به درستی دفاع کنند، توجه و اهتمام 

ویژه داشته باشید.
بازرسی،  اظهار داشت: سازمان  اژه ای  محسنی 
زمره  در  نیز  را  اجتماعی  عدالت  تحقق  امر 
اولویت های کاری خود قرار دهد؛ تحقق عدالت 
صرفاً منحصر به صدور احکام عادلانه در محاکم 
نیست بلکه عدالت باید امری ساری و جاری در 

همه شئون و ساحت ها باشد.
در  عدالت  چنانچه  افزود:  قضا  دستگاه  رئیس 
جامعه گسترش نیابد ممکن است به تبع آن، 
ناهنجاری هایی اجتماعی ایجاد شوند؛ بنابراین 
قانونگذاری،  در  عدالت  گسترش  و  تحقق  در 
سیاستگذاری، ساختار و توزیع آن باید اقدامات 

مجدانه بیشتری را در دستور کار قرار دهیم.
رئیس قوه قضاییه تصریح کرد: سازمان بازرسی 
دستگاه های  شورای  اعضای  از  یکی  عنوان  به 
نظارتی، نهایت همکاری و هم افزایی را در این 
شورا با سایر دستگاه های نظارتی اعمال کند و 
از آسیب شناسی روندها و فرآیندهای نظارتی در 

خودِ این شورا غفلت نورزد.
یک  است  ممکن  گاهی  گفت:  اژه ای  محسنی 
این  باشد؛  جامعه  انتقاد  مورد  نظارتی  رویه 
مورد  نظارتی  دستگاه های  در شورای  باید  امر 
بررسی قرار گیرد و چنانچه آن نقد وارد است 
و چنانچه  برداشته شود  گام  اصلاح  در جهت 
نقد مزبور وارد نیست، شفاف سازی و تبیین لازم 

برای مردم صورت گیرد.
رئیس دستگاه قضا گفت: مسئولان و مدیران 
نهادینه  نظارت های  بر  علاوه  بازرسی  سازمان 
نیز  موردی  صورت  به  خود،  ساختارمند  و 
این  کنند؛  اعمال  را  بازرسی هایی  و  نظارت ها 
امر در شناسایی آسیب ها و نواقص بسیار مؤثر 
است؛ خودِ من نیز به این شیوه متوسل می شوم 
به  نسبت  را  رندمی  نظارت های  این  مرتب  و 

بخش ها و پرونده های مختلف اعمال می کنم.
اخیراً  همین  کرد:  اضافه  قضاییه  قوه  رئیس 
پرونده ای را خواستم و مورد مطالعه قرار دادم؛ 
پرونده بلافاصله حکم  این  برای فرد متهم در 
جلب و حکم بازرسی از منزل و ضبط وسایل 
الکترونیکی صادر شده بود و قاضی کشیک برای 
او قرار وثیقه ای صادر کرده بود که به سبب عجز 
ختم  پرونده  این  متهم  بازداشت  به  تودیع،  از 

شده بود.
قراره  ذیل  در  چه  اگر  افزود:  اژه ای  محسنی 
صادره امضایی درج شده بود اما ذکر نشده بود 
که آیا متهم این قرار را قبول دارد و یا به آن 
اعتراض دارد؟ در هر صورت من با ضابط این 
که  متذکر شدم  او  به  و  گرفتم  تماس  پرونده 
دلیل متقنی ناظر بر انتساب اتهام به این فرد 
در پرونده موجود نیست؛ همچنین به بازپرس 
مربوطه نیز یادآور شدم چرا وقتی این فرد از 
تاریخ ۹ مهر در بازداشت است، در پرونده زمان 
است؟  شده  درج  مهر   ۱۵ مورخ  او  بازداشت 
اینها آسیب ها و نواقصی است که با بازرسی ها 
و نظارت های موردی و رندمی می توان به آنها 
آنها بصورت مدوّن و  برد و در جهت رفع  پی 

سازمان یافته اقدام کرد.
از  صیانت  اهمیت  به  اشاره  با  عدلیه  رئیس 
دنبال  به  بسیار  مجموعه گفت: شیطان صفتان 
وسوسه و لغزش ما هستند؛ بنابراین باید نهایت 
مراقبت را از خود و خانواده خود و مجموعه خود 
داشته باشیم؛ من معتقدم یک همکارِ دلسوز و 
خیرخواه، بهتر و مؤثرتر از بخش های حفاظتی 
می تواند از آسیب و لغزش همکارش در مجموعه 
جلوگیری و پیشگیری کند. لغزش هر کارگزاری 
در نظام اسلامی ناپسند و مذموم است اما لغزش 

ما مسئولان قضایی ناپسندتر و مذموم تر است.
در  سخنانش  از  بخشی  در  اژه ای  محسنی 
و  به عملیات سلحشورانه  اشاره  با  این نشست 
دشمن  علیه  فلسطین  مقاومت  پیروزمندانه 
اظهارداشت:  صهیونیستی  سفاک  و  غاصب 
و  انواع   ۱۹۴۷ سال  از  صهیونیستی  دشمن 
اقسام جنایت ها را علیه مردم مظلوم فلسطین 
روا داشته و عملیات اخیر مقاومت علیه آنها که 
به یک طوفان تبدیل شده عکس العملی طبیعی 
است؛ از خداوند توفیق هر چه بیشتر مقاومت 
فلسطین را خواستاریم و وظیفه داریم هر چقدر 

که می توانیم به آنها کمک کنیم.
رئیس  قضا،  دستگاه  رئیس  سخنان  از  پیش 
چنانچه  اینکه  بیان  با  کشور  بازرسی  سازمان 
یک دستگاه نظارتی از شأن و منزلت برخوردار 
نباشد، اقدامات آن بازدارنده نخواهد بود، گفت: 
و  شأن  ارتقاء  قضایی،  تعالی  و  تحول  دوره  در 
قرار  کار  دستور  در  را  بازرسی  سازمان  جایگاه 

داده ایم.
ما  سعی  کرد:  تصریح  خداییان  الله  ذبیح 
هشدارها،  که  است  این  بازرسی  سازمان  در 
و  استدلال  اتقان،  از  تذاکرات   و  پیشنهادات 
استناد کافی برخوردار باشد و اهتمام ما بر آن 
است که هشدارها، پیشنهادات و تذاکرات  قابلیت 
اجرایی داشته باشند تا با مقاومت دستگاه های 

اجرایی مواجه نشوند.
امروز  بازرسی  سازمان  کرد:  تصریح  خداییان 
فساد  کردن  پیدا  و  شناسایی  دنبال  به  صرفا 
دنبال  به  بلکه  نیست  اجرایی  دستگاه های  در 
از  پیشگیری  و سازمان ها،  به دستگاه ها  کمک 
وقوع فساد و در مرحله آخر برخورد با مفاسد و 

سوءجریانات است.
رئیس سازمان بازرسی با اشاره به تعامل مثبت 
این سازمان با دولت، وزارتخانه ها و دستگاه های 
از  زمان سپری شده  مدت  گفت: ظرف  اجرایی 
خوبی  و  مثبت  تعاملی  جلسات  جاری،  سال 
آنها برگزار  با بیشتر وزرای دولت و معاونان  را 
شنیدن  ضمن  تعاملی،  فضایی  در  و  کرده ایم 
نقطه نظرات آنها، گزارش ها آسیب شناسی خود 

را به اطلاع آنها رسانده ایم.
رئیس سازمان بازرسی گفت: سازمان بازرسی در 
زمینه تحقق مقوله »پیشگیری از وقوع فساد« 
از  پس  و  شناسایی  را  مسئله  هزار  دو  حدود 
از میان  اولویت بندی، ۲۱۳ مورد را  سنجش و 
آنها به عنوان گلوگاه فساد و سوءجریان معرفی 

کرد.
وی ادامه داد:همچنین علل و عوامل ایجاد این 
گلوگاه های فساد را شناسایی و راهکارهای رفع 
آنها را پیش بینی کرده ایم و اجرای آنها در دستور 
کار قرار داده ایم به نحوی که انسداد ۱۰۳ گلوگاه 
فساد در سال جاری در دستور کار برنامه های 
امسال سازمان بازرسی قرار گرفته است. ضمن 
این  انسداد  و  راستای رفع  نیز در  اینکه دولت 

گلوگاه های فساد پای کار آمده است.
خداییان گفت: حضور همکاران ما در سازمان 
بازرسی به هنگام انعقاد قراردادها در دستگاه های 
اجرایی و نظارت از بدو امر بر قراردادها، مزایده ها 
و مناقصه ها، از ایجاد بسیاری از مفاسد که در 
گذشته شاهد آنها بودیم، پیشگیری کرده است.

ضرورت اجرای کامل قانون ارتقای سلامت نظام 
اداری

قانون  کامل  اجرای  ضرورت  بر  ادامه،  در  وی 
ارتقای سلامت نظام اداری از سوی بخش های 
ذی ربط تاکید کرد و گفت: یکی از ظرفیت های 
راهکارهایی  اداری،  نظام  ارتقای سلامت  قانون 
است که در حوزه ارتقای شفافیت در آن ذکر 
مجوزها،  واردات،  صادرات،  که  آمده  و  شده 
همه  در  امور  انجام  فرایندهای  و  فعالیت ها 
به صورت شفاف در درگاه های  باید  دستگاه ها 
الکترونیکی ثبت شوند و در معرض دید مردم 
و دستگاه های نظارتی قرار بگیرند؛ بخش قابل 
توجهی از دستگاه ها هنوز به این تکالیف قانونی 
این  پیگیری  و  رسیدگی  که  نکرده اند  عمل 
موضوع در دستور کار سازمان بازرسی قرار دارد.

رئیس سازمان بازرسی با اشاره به اجرای ماده 
از سوی  اداری  ارتقای سلامت نظام  قانون   ۲۵
این سازمان گفت: در سازمان بازرسی، استفاده 
از نظام نظارت هوشمند در پیگیری شکایات از 
دستگاه ها را در دستور کار قرار داده ایم به نحوی 
که اکنون چنانچه فردی از دستگاهی شکایت 
تماس   ۱۳۶ سامانه  با  می تواند  باشد  داشته 
سامانه  کند؛  مطرح  را  خود  شکایت  و  گرفته 
مزبور، این شکایت را در قالب متن و به صورت 
خودکار به دستگاه مربوطه ارجاع می دهد و تا 
زمان پاسخگویی و حصول نتیجه، موضوع را به 

صورت سیستمی و هوشمند پیگیری می کند.
قوانین  سامانه  راه اندازی  به  اشاره  با  خداییان 
در  ما  همکاران  گفت:  بازرسی  سازمان  در 
سازمان بازرسی در هر بخشی که فعالیت دارند، 
می توانند با استفاده از این سامانه، قوانین بخش 
مربوط به خود و تکالیف دستگاه ها در آن حوزه 
را استخراج کرده و پیگری کنند که تا چه اندازه 

به این تکالیف عمل شده است.
وی با اشاره به آسیب شناسی های انجام شده از 
به  و عوامل  بازرسی درباره علل  سوی سازمان 
گزارش های سازمان  از  بخشی  نرسیدن  نتیجه 
بازرسی و منتهی شدن این گزارش ها به صدور 
قرارهای منع تعقیب و احکام برائت در مراجع 
آسیب شناسی،  انجام  از  پس  افزود:  قضایی، 
مشخص شد که دو عامل »عدم دقت در تشکیل 
پرونده« و »عدم پیگیری لازم از سوی سازمان 
بازرسی«، از جمله عوامل مهم به نتیجه نرسیدن 
بخشی از گزارش های سازمان بازرسی و منتهی 
منع  قرارهای  صدور  به  گزارش ها  این  شدن 
تعقیب و احکام برائت در مراجع قضایی هستند.

خداییان افزود: ما در سازمان بازرسی برای رفع 
این دو مشکل، اقدامات مقتضی را در مدت اخیر 
انجام دادیم که نتیجه آن کاهش قابل ملاحظه 
آمار صدور قرارهای منع تعقیب و احکام برائت 
در پرونده های ارجاعی از سوی سازمان بازرسی 

به دستگاه قضایی بود.
رئیس سازمان بازرسی از تشکیل یک دبیرخانه 
مستمر  پیگیری  برای  سازمان  این  در  دائمی 
اجرای  بر  ناظر  قضاییه  قوه  رئیس  دستورات 
در  مختلف  دستگاه های  و  سازمان ها  تکالیف 

موضوعات گوناگون خبر داد.

رئیس قوه قضاییه: احیای حقوق عامه و گسترش 
عدل و آزادی های مشروع سازوکار جامع ندارد

خبر

خاندوزی: ایران و مصر کمیته 
مشترک اقتصادی تشکیل دادند

 وزیر امور اقتصادی و دارایی با اشاره به حضور در نشست 
سالانه بانک توسعه زیرساخت آسیایی، از تشکیل کمیته 
اقتصادی میان ایران و مصر و فعال شدن بانک مشترک 

دو کشور خبر داد.
احسان  سید  ایرنا،  دولت  حوزه  خبرنگار  گزارش  به 
خاندوزی روز چهارشنبه در حاشیه نشست هیأت دولت 
بانک  سالانه  نشست  به  اشاره  با  خبرنگاران  جمع  در 
درباره حضور  کارشکنی ها  و  آسیایی  زیرساخت  توسعه 
در سفر  مقرر شد  داشت:  اظهار  نشست،  این  در  ایران 
معاون رئیس بانک توسعه زیرساخت آسیایی به ایران، 
مستندات پروژه ای که برای استفاده از ظرفیت این بانک 

آماده شده، به وی ارائه شود.
وی با اشاره به عضویت بیش از ۱۰۰ کشور دنیا در بانک 
توسعه زیرساخت آسیایی، اضافه کرد: در نشست سالانه 
این بانک دیدگاه های ایران از سوی وزیر اقتصاد به عنوان 
نماینده جمهوری اسلامی ایران ارائه شد و فرصتی برای 
مذاکرات دوجانبه با مقامات کشورهای اندوزی، عراق و 
هند درباره موضوعات مشترک و همکاری های اقتصادی 

به وجود آمد.
از سال ها  داد: پس  ادامه  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
و  کردند  دیدار  یکدیگر  با  مصر  و  ایران  اقتصاد  وزرای 
مالیه مصر صورت  از سوی وزیر  بسیار گرمی  استقبال 
گرفت؛ تقریباً با تمام پیشنهادات اقتصادی برای احیای 
بین  هم  مشترکی  کمیته  و  موافقت  اقتصادی  روابط 
برای پیگیری  مالیه مصر  ایران و وزارت  اقتصاد  وزرات 

پروژه های مشترک تشکیل شد.
خاندوزی افزود: به دلیل کوتاهی های گذشته، جمهوری 
بانک  در  خود  سهام  از  بود  نتوانسته  ایران  اسلامی 
وجود  قبل  دهه ها  از  که  مصر  و  ایران  میان  مشترک 
می توانست  که  مدیره ای  هیأت  و  کند  استفاده  داشت، 
فقدان  همین  به خاطر  شود  معرفی  ایران  سوی  از 
هماهنگی ها مورد تأیید قرار نگرفته بود. با مذاکراتی که 
با مدیرعامل بانک انجام دادیم، قرار شد اعضای هیأت 
مدیره طرف ایرانی معرفی و مورد تأیید بانک قرار گیرند 
بانک  مدیریتی  لایه  در  خود  سهام داری  ظرفیت  از  تا 

استفاده کنیم. 
انباشت  معادل  یورو  میلیون   ۳۷ کرد:  خاطرنشان  وی 
سودی که جمهوری اسلامی ایران در سال های گذشته 
قبل  دولت  سوی  از  برنامه  نداشتن  دلیل  به  و  داشت 
مورد استفاده قرار نگرفته بود، به عنوان افرایش سرمایه 
ایران در بانک ایران و مصر مورد تأیید قرار گرفت تا با 
سهام داران دیگر هم در تأمین مالی پروژه های مشترک 
دو کشور و تقویت بانک نقش ایفا کنند و هم سهم ایران 

در این بانک کاهش پیدا نکند.
بانک های  ظرفیت  از  اینکه  بیان  با  ادامه  در  خاندوری 
مشترک برای تأمین مالی پروژه های  دو کشور استفاده 
می کنیم، متذکر شد: این ظرفیت از سال های پیش هم 
وجود داشت اما به دلیل فعال نبودن دیپلماسی اقتصادی 
و عدم ورود فعالانه مدیری از سوی ایران، نتیجه ای از 
براساس  نمی آمد.  دست  به  پروژه ها  در  سرمایه گذاری 
این  عملکرد  هم  مشترک،  بانک  مدیرعامل  گزارش 
پروژه های  هم  و  است  بهبود  و  تقویت  حال  در  بانک 
خواهد  کشور کمک  دو  روابط  بهبود  به  سرمایه گذاری 

کرد.
وزیر امور اقتصادی و دارایی در پاسخ به سؤالی درباره 
بنیاد مستضعفان و  واگذاری شرکت های تحت پوشش 
ستاد بانک ملی اظهار داشت: اراده جدی دولت و تأکید 
رئیس جمهور این است که تمام بنگاه های غیرمرتبط به 
فعالیت  بانکی بانک ها در بخش دولتی توسط دولت و در 
بانک مرکزی و دستگاه های  نظارت  با  بخش خصوصی 

نظارتی واگذار شود. 
تمام  تکلیف  تعیین  برای  کرد:  تصریح  خاندوزی 
رهبر  فرامین  تحقق  و  دولت  مدیریت  تحت  بانک های 
بانک  هر  برای  دقیقی  و  روشن  برنامه  انقلاب،  معظم 
تدوین کرده ایم که شامل احصای فهرست شرکت های 
غیرمرتبط با فعالیت بانکداری است که باید واگذار شوند 
و شرکت هایی که باید به سمت قیمت گذاری و مزایده 

هدایت شوند.
وی با بیان اینکه به زودی گزارش ۶ ماهه نخست درباره 
واگذاری ها منتشر خواهد شد، افزود: در طول یک  سال 
سال  چهار  تمام  از  بیشتر  سیزدهم،  دولت  اول  نیم  و 
شد  اجرایی  را  بانک ها  دارایی های  واگذاری  قبل  دولت 
افزایش  را  واگذاری ها  این   ۱۴۰۲ سال  در  امیدواریم  و 

دهیم . 
به  پاسخ  در  همچنین  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
پرسشی درباره واردات خودرو هم گفت: بخشی از تأخیر 
کندی  به دلیل  کارکرده  خودروی  واردات  فرایند  در 
دستگاه های  و  استاندارد  بخش  در  آیین نامه  اجرای 
مرتبط با واردات خودرو و بخش دیگر آن تخصیص ارز 
به اولویت های تولیدی در بخشی از صنایع است که پیش 
از این مطرح شده بود تا پس از آن نوبت به تخصیص ارز 

به واردات خودرو برسد. 
خاندوزی تأکید کرد که چشم انداز نیمه دوم سال سرعت 
گرفتن اجرای این آیین نامه در تمام موارد مصوبه هیأت 
دولت اعم از خودروهای برقی، نو و کار کرده خواهد بود.
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اخبار

ادبیات باید کاربرد اجتماعی داشته 
باشد

در  گفت:  تاجیکستان  نویسندگان  اتحادیه  معاون   
نمی دانند،  فارسی  که  افرادی  تعداد  تاجیکستان 
اهالی  و  ادبی  جامعه  به ویژه  و  مردم  و  است  انگشت شمار 
فرهنگ تاجیکستان با نویسندگان و شاعران ایرانی آشنایی 

دارند.
به گزارش خبرنگار فرهنگی ایرنا به نقل از روابط عمومی 
خانه کتاب و ادبیات ایران، در حاشیه برگزاری یازدهمین 
یازدهم  از  که  تاجیکستان  کتاب  بین المللی  نمایشگاه 
دیدار  نشست  شد،  برگزار   ۱۴۰۲ مهرماه  سیزدهم  تا 
میهمانان ایرانی این رویداد با عطا میرخواجه؛ معاون اتفاق 

نویسندگان تاجیکستان در این نهاد برپا شد.
اتحادیه  کرد:  بیان  نشست  این  در  میرخواجه  عطا 
در  نویسندگان  اتفاق  به  مشهور  تاجیکستان  نویسندگان 
ادبیات  اتحادیه،  از تشکیل  سال ۱۹۳۴ تشکیل شد. پس 
ما از قالب رمانتیسم آزاد شد و ادبیات مدرن تاجیکستان 
به وجود آمد و آثار در قالب های مختلف ادبی تولید شدند. ۹ 
می، روز پیروزی در جنگ بزرگ وطنی، یکی از تاریخ هایی 
است که برای نویسندگان تاجیک منبع الهام و ایده است.

وی با تاکید بر اینکه در گذشته ادبیات برای ترقی سیاست 
اجتماعی  کاربرد  باید  ادبیات  و  داشت  کارکرد  اجتماع  و 
داشته باشد، افزود: ادبیات در تاجیکستان از دوران گذشته 
ادیبان  و  است  داشته  میان مردم  بالایی  منزلت  و  جایگاه 
اتفاق  جلسات  و  برنامه ها  داشتند.  قلم  نفوذ  جامعه  در 
نویسندگان با حضور مسئولان برگزار می شد و گاهی تا ۱۲ 
روز ادامه پیدا می کرد و وزرای فرهنگ و معارف نیز در آن 

سخنرانی می کردند.
این نویسنده تاجیک گفت: دولت در گذشته در حوزه نشر 
یارانه اختصاص می داد و مردم بسیار کتاب می خریدند و 
آوردن یک کتاب در کتابخانه،  به دست  برای  می خواندند؛ 
خرید  توان  مردم  امروز  ولی  می ایستادند  نوبت  در  مردم 
کتاب  نویسندگان  اتحادیه  در  گذشته  دهه های  از  ندارند. 
چاپ  که  کتابی  داشتند  یقین  مردم  و  نمی شد  چاپ  بد 
می شود، اثر خوبی است و از آن استقبال می کردند. مردم 
آموزشی  سیستم  در  بودند؛  باسواد  بسیار  سال ها  آن  در 
سابق دانش هر کدام از معلمان کمتر از یک پروفسور نبود.

نویسندگان  انجمن  امروز  کرد:  اضافه  میرخواجه  عطا 
ساختار  یک  دارد.  زنده  عضو   ۴۰۰ از  بیش  تاجیکستان، 
ولایت های  در  نیز  شعبه هایی  و  دوشنبه  شهر  در  مرکزی 
مختلف داریم که هر یک از شعبه ها متشکل از شوراهای 
شعبه ها  این  هستند.   ... و  خارجی  روابط  درام،  نثر،  نظم، 
در چاپ آثار مساعدت و برای چاپ آثار بعدی اولویت های 
سیاست های  پیشرفت  برای  می کنند.  تعیین  موضوعی 
فرهنگی و ادبی، به دولت هم پیشنهاد می دهیم. چندین 
سیریلیک  خط  به  که  داریم  نیز  ادبی  و  فرهنگی  نشریه 

منتشر می شوند.
این ادیب تاجیکستانی افزود: در تاجیکستان تعداد افرادی 
به ویژه  انگشت شمار است و مردم و  که فارسی نمی دانند، 
با نویسندگان و  جامعه ادبی و اهالی فرهنگ تاجیکستان 
شاعران ایرانی آشنایی دارند. سال ها قبل وقتی در نمایشگاه 
کتاب تهران حضور پیدا  کردیم، مردم ایران آشنایی چندانی 
با فرهنگ و ادب تاجیکستان نداشتند و حتی صدرالدین 
تاجیکی  ادیبان  و  نویسندگان  بزرگترین  از  یکی  عَینی، 
برگشتیم،  که  بعد  سال  پنج  نمی شناختند.  را  فارسی 
ایران  اکنون مردم  و  بود  بیشتر شده  ایران  شناخت مردم 
پیدا  تاجیکستان  ادبیات  به  نسبت  بهتری  بسیار  شناخت 

کرده اند.
تبحر  به  اشاره  با  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  وی 
ما  گفت:  مختلف  سبک های  در  تاجیک  نویسندگان 
خوب  سمبولیسم  سبک  در  هم  که  داریم  نویسندگانی 
می نویسند و هم در جریان سیال ذهن قوی هستند. برای 
ایران می توانیم در قدم  با  بیشتر  تبادل فرهنگی  و  تعامل 
مختلف  نویسندگان  از  کوتاه  داستان  مجموعه  یک  اول 
برگردان  فارسی  به  ایران  با همکاری  و  آماده  تاجیکستان 
قالب  در  خوبی  بسیار  رمان های  ما  برسانیم.  چاپ  به  و 
فراداستان از اساتیدی همچون سلطان شهاب الدین غوری 
داریم  نیز  بسیار خوبی  تعلیقی  رمان های  داریم.  شاهنشاه 
تاجیکستان منتشر  که در همین دوره ۳۰ ساله استقلال 

شده اند و قابلیت برگردان به زبان فارسی را دارند.
تاکید  با  نشست  این  از  دیگری  بخش  در  میرخواجه  عطا 
بر اهمیت تعاملات فرهنگی ایران و تاجیکستان بیان کرد: 
ایران  ادبی  تبادلات  زمینه  در  پراکنده ای  کارهای  تاکنون 
اتحادیه  در  اینجا  ما  است.  گرفته  صورت  تاجیکستان  و 
با  بتوانیم  امیدواریم  و  داریم  را  لازم  آمادگی  نویسندگان 
نهادی مشخص در ایران برای برگردان و چاپ آثار تاجیکی 
نفع  به  این همکاری متقابل می تواند  برقرار کنیم.  ارتباط 
که  را  سیریلیک  آثار  می توانیم  شروع  برای  باشد.  طرفین 
ایرانی  ادب دوستان  به  برگردان شده اند  فارسی  به  تاکنون 

معرفی کنیم.
معاون اتفاق نویسندگان تاجیکستان در پایان گفت: ادبیات 
و  دارد  فاخری  جایگاه  تاجیکستان  در  نمایشی  و  فولکلور 
ایران  آثار نویسندگان تاجیک نیز در جشنواره های  برخی 
پژوهش در  برگزیده شده اند.  همچون جشنواره شعر فجر 
می تواند  تاجیکی  و  فارسی  زبان  و  نیاکان  فرهنگ  حوزه 
کمک کند تا حتی در دنیا حرف برای گفتن داشته باشیم. 
با تعاملات فرهنگی و با بهره مندی از ظرفیت های موجود 
می توانیم بزرگان فرهنگ و ادب معاصر تاجیکستان و ایران 

را بهتر به مردم دو کشور و دنیا معرفی کنیم.
تعاملات  گسترش  برای  گذشته  ظرفیت های  از  استفاده 

حوزه نمایشنامه
مجید آقایی؛ استاد ادبیات نمایشی نیز در این نشست، با 
برای گسترش  از ظرفیت های دو کشور  استفاده  بر  تأکید 
تجربیات  از  استفاده  کرد:  بیان  نمایشنامه  حوزه  تعاملات 
برای  گذشته  دوران  نمایشنامه نویسی  و  فیلمنامه نویسی 
گسترش تعاملات این حوزه میان ایران و تاجیکستان حائز 

اهمیت است.

 وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: امروز 
دوره  ترین  پررونق  گیری  شکل  شاهد 

فرهنگ و هنر در کشور هستیم.
حاشیه  در  اسماعیلی،  مهدی  محمد 
ممسنی،  شهرستان  اداری  شورای  نشست 
در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: زمانی 
که در کشور کار را شروع کردیم با تعداد 
مواجه  تمام  نیمه  های  طرح  از  زیادی 
طرح  این  از  مهمی  بخش  امروز  و  بودیم 
فرهنگی  برای حوزه  که  زیرساخت ها  و  ها 
در  یا  و  شده  اندازی  راه  یا  بودند  حیاتی 

آستانه افتتاح هستند.
اینک در  این، هم  بر  ادامه داد: علاوه  وی 
در  مهمی  بسیار  های  طرح  کشور  سراسر 
حوزه فرهنگ، هنر و رسانه داریم که آماده 

راه اندازی است.
در  مندی  بهره  فرهنگی،  عدالت  اقتضای 

تمام مناطق است
وی، اقتضای عدالت فرهنگی را بهره مندی 
تمام مناطق دانست و اظهار کرد: در حوزه 
عدالت فرهنگی توجه ویژه ما این است که 
شهرستان  هنری  و  فرهنگی  استعدادهای 
به  و  کنند  رشد  هم  و  یافته  افزایش  ها 
نیز  ستادی  مدیران  و  ها  استان  همکاران 
محروم  مناطق  در  که  کرده ایم  تکلیف 
آماده  را  زیرساخت ها  هم  و  داشته  حضور 
منابع  اختیار  در  لازم  آموزش های  نیز  و 
انسانی قرار دهند تا شاهد شکوفایی و رشد 

نسل جدیدی از هنرمندان باشیم.
اظهار  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
زیرساخت  در  که  تغییراتی  با  داشت: 
انجام  جوان  سینمای  انجمن های  های 
افتاد،  اتفاق  دادیم و کاری که هفته پیش 
را  جوان  سینمای  های  انجمن  دفاتر  همه 
و  محروم  مناطق  در  حضور  ماموریت  در 
کمک به استعدادهای مناطق کم برخوردار 

تجهیز می کنیم.
از  یک  هر  به  ریال  میلیارد   ۱۰ تخصیص 
هنرهای  و  موسیقی  نمایشی،  انجمن های 

تجسمی
در  گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
و  موسیقی  نمایشی،  های  انجمن  حوزه 
هر  به  متوسط  طور  به  تجسمی  هنرهای 
میلیارد   ۱۰ انجمن ها  از  یک  هر  و  استان 
ریال در هفته آینده تخصیص خواهیم داد 
آنها  اختیار  پایان سال در  تا  به تدریج  که 

قرار خواهد گرفت.
نیز  فارس  استان  در  افزود:  اسماعیلی 
را  فرهنگی  مهندسی  سند  نخستین  که 
میزان  به  مستقلی  بودجه  کردیم  رونمایی 
اجرای  برای  ریال  میلیارد   ۳۰۰ بر  افزون 
اختیار  در  که  گرفته ایم  نظر  در  سند  این 
شورای فرهنگ عمومی استان قرار خواهد 

گرفت.
رسالت دولت، تقویت اقتصاد فرهنگ، هنر 

و رسانه
بدون  که  مطلب  این  بیان  ضمن  وی، 
زیرساخت ها امکان آموزش و تربیت پدید 
نمی آید، ادامه داد: بر همین اساس، دولت 
خود  رسالت  و  ماموریت  سیزدهم  مردمی 
و  رسانه  و  هنر  فرهنگ،  اقتصاد  تقویت  را 

تقویت زیرساخت ها قرار داده است.
وی اظهار کرد: کارهای مهمی را در کانون 
کرده  شروع  مساجد  هنری  فرهنگی  های 
ایم که با استفاده از ظرفیت مساجد نهضت 
خوردن  رقم  حال  در  مساجد  به  بازگشت 

است.
و  منابع  از  برخوردار  ممسنی،  شهرستان 

استعدادهای فرهنگی و تمدنی
شهرستان  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
استعدادهای  و  منابع  دارای  را  ممسنی 
حوزه  و  طبیعی  های  بخش  در  مهمی 
های مربوط به فرهنگی و تمدنی دانست و 
گفت: بخش مهمی از میراث تمدنی استان 
به عنوان میراث مهم تمدنی کشور  فارس 

در شهرستان ممسنی قرار دارد.
نقطه  یک  آن،  کنار  در  افزود:  اسماعیلی 
با  نزدیکی  در  شهرستان  این  راهبردی 
نقطه  ترین  نزدیک  استان،  مرکز  چند 
کنار  در  و  کشور  سواحل  به  فارس  استان 

و  ایثارگر  سختکوش،  مردمانی  حضور  آن 
فداکار در این دیار است.

ممسنی  در  حضور  از  ما  سهم  گفت:  وی 
این است که امکانات و منابعی که در این 
شهرستان وجود دارد و ظرفیت های مهمی 
که می توان احصا کرد باید بتواند در یک 
مدت کوتاه بخش مهمی از محرومیت ها و 

مشکلات این منطقه را حل کند.
با قولی که  افزود: در حوزه مواصلاتی  وی 
امروز دکتر رئیسی در آیین افتتاح آزادراه 
آزادراه  اجرای  بر  مبنی  اصفهان   - شیراز 
از  بخشی  توان  می  دادند  بوشهر  شیراز- 
را  ممسنی  شهرستان  مواصلاتی  مباحث 

حل و فصل کرد.
در  گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
فرهنگی  مشکلات  ممسنی  به  امروز  سفر 
این شهرستان مورد بررسی قرار گرفت که 
بلافاصله مجموعه سینمایی این شهرستان 
فرهنگی  مجتمع  و  شد  خواهد  اندازی  راه 
و هنری اینجا نیز تعمیر جدی خواهد شد.

اسماعیلی افزود: امروز در استان فارس در 
پنج  با  پردیسی  افتتاح  شاهد  شیراز  شهر 
سالن سینما بودیم و در کل استان نیز تا 
پایان سال حدود ۱۷ سالن سینمای جدید 

را راه اندازی خواهیم کرد.
طرح  تکمیل  بر  سیزدهم  دولت  سیاست 

های نیمه تمام استوار است
که  گفت  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر   
دولت  اصلی  رویکرد  و  راهبردی  سیاست 
سیزدهم به ویژه این وزارتخانه بر تکمیل و 
اتمام طرح های نیمه تمام و در عین حال 
محور  توسعه  و  مردم  زندگی  در  اثربخش 

استوار است.
اسماعیلی  مهدی  محمد  ایرنا،  گزارش  به 
سفر  جریان  در  پنجشنبه  شامگاه  که 
استانی دولت به استان فارس و در نشست 
صمیمی با اهالی فرهنگ و هنر شهرستان 
کرد  تاکید  گفت،  می  سخن  ممسنی 
در  اینک  هم  سیاست  و  رویکرد  این  که 
اولویت  بسیاری از طرح های نیمه تمام و 

دار وزارت فرهنگ عملیاتی شده است.
او تصریح کرد که کتابخانه ممسنی که از 
سال ۱۳۹۸ عملیات اجرایی آن آغاز شده 
رئیس  دوم  دور  سفر  در  اعتبار  تزریق  با 
خواهیم  تکمیل  را  آن  استان  به  جمهور 

کرد.
برای  لازم  اعتبار  میزان  که  کرد  بیان  وی 
سخت  زمینه  در  چه  طرح  این  اجرای 
در  و چه  فیزیکی  فضای  تکمیل  و  افزاری 
زمینه تجهیزات آن را تامین خواهیم کرد.

اسماعیلی گفت که بر اساس برآوردی که 
اعلام  شهرستان  مسئولان  و  امر  متولیان 
کردند، میزان اعتبار برای تکمیل این طرح 
رقمی افزون بر ۶میلیارد ریال برای تکمیل 
فضای فیزیکی آن است که در همین سفر 

اختصاص خواهیم داد.
و  سیاست  که  کرد  تاکید  همچنین  وی 
فرهنگ  اهالی  از  ما حمایت  اصلی  رویکرد 
و هنر در همه عرصه ها و بخش ها است 
نیز  را  عمومی  های  کتابخانه  نهاد  البته  و 

به طور ویژه مورد حمایت قرار می دهیم؛
عمومی  کتابخانه های  که  شد  یادآور  او 
دنبال  به  راه اندازی می شود  که  جا  هر  در 
آنها  از  مردم  گسترده  استقبال  شاهد  آن 

هستیم.
شد  یادآور  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
برای نمونه کتابخانه استاندارد شهر سهند 
و کتابخانه مرکزی خرم آباد در سال جاری 
به بهره  برداری رسید و مردم برای عضویت 

در این کتابخانه ها صف بسته بودند.
کشور  هنر  و  فرهنگ  رونق  گواه  آمارها 

است
فرهنگ  وزیر  اسماعیلی  مهدی  محمد 
یادروز  داشت  گرامی  با  اسلامی  ارشاد  و 
را  دولت  فرهنگی  سیاست های  حافظ 
دولت  سیاست های  گفت:  و  کرد  تبیین 
بار  به  هنر  و  فرهنگ  عرصه  در  سیزدهم 
نشسته و آمارها گویای رونق در این عرصه 

اند.
مهدی  محمد  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
آیین  در  پنجشنبه  شامگاه  اسماعیلی 
دولت  شعار  کرد:  بیان  حافظ  یادروز 
و  بوده  فرهنگی  عدالت  سیزدهم  مردمی 
مسیر  در  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت 
دستیابی به این هدف حرکت کرده است.

ارقام و آمار نشان  اینکه امروز  با بیان  وی 
سطح  در  هنری  و  فرهنگی  رونق  دهنده 
به  نخست  سفر  در  افزود:  است،  کشور 
این  فرهنگ عمومی  مهندسی  فارس سند 
 ۳۰۰ سفر  این  در  و  شد  رونمایی  استان 

میلیارد تومان به آن اختصاص یافت.
استان   ۱۲ برای  داد:  ادامه  اسماعیلی 
عمومی  فرهنگ  سند  که  کشور  سراسر 

دارند نیز اعتبار اختصاص یافت.
انجمن های  برای  میلیاردی   ۱۰ سرانه 

فرهنگ و هنری
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس اعلام 
نمایشی،  هنرهای  انجمن های  برای  کرد: 
میلیارد   ۱۰ سرانه  موسیقی  و  تجسمی 
اعتبار  این  و  یافت  اختصاص  سالانه  ریال 
نیز  کشور  سراسر  ادبی  انجمن های  برای 

تخصیص یافت .
انجمن های  دفاتر  به  داد:  ادامه  اسماعیلی 
و  یکهزار  کشور  سراسر  جوانان  سینمای 
یافت  تخصیص  اعتبار  ریال  میلیارد   ۸۰۰
بر  مبتنی  هنری  نو  نسل  پرورش  برای  تا 
والای  پیام  و  شود  گرفته  کار  به  ارزش ها 

ایران اسلامی را منتقل کند.
کشورهای  در  ایران  فرهنگی  دیپلماسی 

همجوار جریان دارد
گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
کنار  در  هنری  فرهنگی  دیپلماسی 
اجرا  حال  در  دولت  همسایگی  دیپلماسی 
را  بزرگ  ایران  فرهنگی  مرزهای  و  است 

فراتر از این مرزهای جغرافیایی می دانیم.
فعالیت  با  امروز  داد:  ادامه  اسماعیلی 
فرهنگ  متعالی  اثرات  شاهد  هنرمندان 
و  همجوار  سرزمین های  در  ایرانی  هنر  و 

دورتر هستیم.
وی اظهار کرد: سابقه تمدنی شیراز با همه 

داشته های آن موجب افتخار است و امروز 
فارس  ادب  و  فرهنگ  اهالی  و  هنرمندان 

پیشتازان این عرصه در کشور هستند.
برای رفع مشکلات مردم به مکاتبات اکتفا 

نمی کنیم
برای  اسلامی گفت:  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
اکتفا  مکاتبات  به  مردم  مشکلات  رفع 
آن ها  رفع  پیگیر  جد  به  بلکه  نمی کنیم 
هستیم؛ چرا که دولت صادق الوعده است.

به گزارش ایرنا، محمد مهدی اسماعیلی در 
ممسنی،  شهرستان  اداری  شورای  نشست 
را  جلساتی  مرتب  تهران  در  کرد:  اظهار 
برای برون رفت استان ها و شهرستان ها از 
دامن مشکلاتی که دارند، برگزار می کنیم.

اینکه در دوره اول تصمیماتی  بیان  با  وی 
که  شد  اتخاذ  فارس  استان  سطح  در 
دولت  افزود:  می بینیم،  داریم،  را  آن  ثمره 
طرح های  و  پروژه ها  دار  میراث  سیزدهم 
نیمه تمامی می باشد که باید تکمیل شوند.

جدیدی  سیاستی  کرد:  بیان  اسماعیلی 
دنبال  به  ما  که  است  این  شده  اتحاذ  که 
تصمیم  و  نباشیم  جدید  طرح های  اجرای 
 ۵۰ از  بالاتر  که  طرح هایی  تا  شد  گرفته 
شوند  مشخص  داشته اند،  پیشرفت  درصد 

و سریعتر به پایان برسند.
رفع  برای  اسلامی:  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
مشکلات مردم به مکاتبات اکتفا نمی کنیم

کلان،  تصمیمات  این  کنار  در  افزود:  وی 
از محرومیت های  داریم که  شهرستان های 
آن ها  برای  باید  و  می برند  رنج  تاریخی 

برنامه های منسنجم پایه گذاری شود.
اسماعیلی با اشاره به سابقه تمدنی استان 
و  فرهنگی  قطب  فارس  گفت:  فارس، 
به  می کنیم  افتخار  و  است  ما  تمدنی 
و  دارد  وجود  استان  این  در  که  مفاخری 
شهرستان  و  منطقه  این  مزیت  مهمترین 
در  شاخص  بسیار  انسانی  منابع  ممسنی 

حوزه های مختلف است.
گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
شهرستان  مشکلات  و  مسائل  مجموعه 
فرماندار  آقای  را  آن ها  همه  و  شنیدم  را 
کردیم  احصا  را  دغدغه ها  و  کرده  مکتوب 
که بتوانیم با یک اولویت بندی مشکلات را 

سر راه برداریم.
مدعی  نمی توانم  کرد:  تصریح  اسماعیلی 
بلافاصله  را  شما  مشکلات  همه  که  شوم 
این دولت، دولت صادق  برطرف می کنیم. 
که  است  این  دولت  سعی  و  است  الوعده 
اعتماد مردم را حفظ کند و نگه دارند. ما 
افتخار خودمان را خادم مردم و مجری  با 
انقلاب می دانیم. بنای  فرامین رهبر عز یز 

ما رفع مشکلات است.
مشکلات  رفع  برای  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
مردم به مکاتبه اکتفا نمی کنیم بلکه پیگیر 
مسئولیت های  ظرفیت  از  افزود:  هستیم 
اجتماعی وزارت نفت برای ساخت مجموعه 

ورزشی قابل قبولی استفاده می شود.
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  اسماعیلی، 
در پایان گفت: مؤسسات قرآنی مورد توجه 

ویژه قرار خواهند گرفت.

وزیر فرهنگ و ارشاد: پررونق ترین دوره فرهنگ 
و هنر در کشور شکل گرفته است

اخبار

انسجام بخشی و سیاست گذاری مهمترین 
اهداف مرکز ساماندهی ترجمه و نشر 

معارف اسلامی است

 رییس مرکز ساماندهی ترجمه و نشر معارف اسلامی و علوم 
انسانی گفت: انسجام بخشی، سیاست گذاری، حمایت، هماهنگی 
مرکز  این  فعالیت  اهداف  مهمترین  از  کتاب  نشر  از  نظارت  و 

است.
به گزارش خبرنگار فرهنگی ایرنا، احسان الله حجتی در نخستین 
در  ایران  اسلامی  فرهنگی جمهوری  رایزنان  منطقه ای  اجلاس 
مرکز  این  گسترده  های  فعالیت  درباره  همسایه  کشورهای 
و  اسلامی  معارف  نشر  و  ترجمه  ساماندهی  مرکز  داد:  توضیح 
انقلاب  عالی  شورای  مصوب  کشور،  از  خارج  در  انسانی  علوم 
و  جمهور  رییس  سوی  از  اساسنامه  ابلاغ  با  و  است  فرهنگی 
رییس شورای عالی انقلاب فرهنگی کار خود را آغاز کرده است.

تخصصی،   - علمی  ماهیت  موسسه،  این  داد:  ادامه  حجتی 
سازمان  به  وابسته  و  دارد  غیرانتفاعی  و  غیردولتی  عمومی، 
با  مطابق  هم،  آن  ارکان  است.  اسلامی  ارتباطات  و  فرهنگ 
و  ریزی  برنامه  و  گذاری  از شورای سیاست  عبارتند  اساسنامه 

رییس مرکز است.
معارف  نشر  و  ترجمه  ساماندهی  مرکز  اینکه،  بر  تاکید  با  وی 
مصوبه  که  است  مراکزی  معدود  از  انسانی،  علوم  و  اسلامی 
شورای عالی انقلاب فرهنگی را دارد، افزود: این مرکز در راستای 
و  فاخر  های  کتاب  ترجمه  بر  رهبری  معظم  مقام  تاکیدات 

ارزشمند به زبان های مختلف، فعالیت می کند.
نشر  و  ترجمه  ساماندهی  در  مرکز  این  فعالیت  درباره  حجتی 
و  بخشی، سیاستگذاری، حمایت، هماهنگی  انسجام  کرد:  ابراز 
این  واقع  در  است؛  مرکز  این  اهداف  از  کتاب  نشر  بر  نظارت 
مرکز، کار نشر نمی کند بلکه ساماندهی کتاب های منتشرشده 

را انجام می دهد.
علوم  و  اسلامی  معارف  نشر  و  ترجمه  ساماندهی  مرکز  رییس 
یکی  را  نشر  حوزه  در  ذیربط  های  دستگاه  شناسایی  انسانی، 
از مواردی عنوان کرد در حوزه ساماندهی، پیگیری می شود و 
بیان کرد: به منظور هم افزایی، ایجاد هماهنگی و ایجاد انسجام 
هماهنگی  حال  در  دولتی  مختلف  های  دستگاه  با  فعالیت، 

هستیم و خروج از تصدی گری را دنبال کنیم.
شده  محقق  تاکنون  هدف  این  از  بخشی  اینکه  بیان  با  وی 
قرارگاهی در عرصه  به دنبال کار  واقع  اظهار داشت: در  است، 
ساماندهی و نشر هستیم و در این میان، ارتباطات خوبی با مراکز 

مهم نشر کشور برقرار کرده ایم.
پاسخگویی به نیازهای رو به گسترش جامعه بشری به معارف 
آن  به  که حجتی  بود  مواردی  از  یکی  انسانی  علوم  و  اسلامی 
اقتدار  و  دستیابی  برای  راستا،  همین  در  افزود:  و  کرد  اشاره 
مناسب انقلاب اسلامی در عرصه نشر و توزیع در سطح جهانی 
در مجامع دانشگاهی و روشنفکری تلاش می کنیم که در این 
رایزنان  با همکاری  داخل  و  در خارج  امکانات  بسیج  با  عرصه، 

فرهنگی کشورمان، به دنبال تحقق آن هستیم.
ترجمه  آثار  نشر  و  ترجمه  جریان  ارزیابی  و  شناسایی  حجتی، 
شده در داخل و خارج را یکی دیگر از برنامه این مرکز عنوان 
کرد و گفت: تحلیل نیازهای جوامع در زمینه ترجمه با محیط 
دینی  موثر  های  جریان  شناسایی  و  شناسی  مخاطب  شناسی 
نکات مهمی است که در حوزه نشر،  از  و فکری جوامع دیگر، 

پیگیری می کنیم.
وی با تاکید بر اینکه، با مطالعات و تحقیقات و تعیین اولویت 
نیازها، از طرح ها و فعالیت های حوزه نشر در خارج از کشور 
برنامه های موثر  با  امر،  این  افزود: برای  حمایت خواهیم کرد، 
و آثار فاخر فکری در حوزه معارف اسلامی و انقلاب اسلامی و 
در  همکاری  و  مشارکت  رفت.  خواهیم  پیش  به  انسانی  علوم 
ترجمه، نشر، تبلیغ؛ از دیگر برنامه های مرکز ساماندهی ترجمه 
و نشر معارف اسلامی و علوم انسانی بود که در این نشست به 
مطالعات  در  متداول  اقدامات  آن،  اساس  بر  که  شد  اشاره  آن 

نیازسنجی، کارگروه هایی تشکیل شده است.
حجتی به برنامه های حمایت از ترجمه و نشر در خارج کشور 
اشاره کرد و توضیح داد: در این راستا، هماهنگی و سازماندهی 
نهادی فعال، جلب مشارکت ناشران داخلی و خارجی، حمایت از 
تربیت مترجمان و دانش افزایی، مشارکت در اجرای برنامه های 
نمایندگی های فرهنگی کشور و پشتیبانی برنامه ها و همچنین 
هم افزایی با نهادهای عرصه ترجمه در دستور کار ما قرار دارد.

در  اکنون  کرد:  ابراز  مرکز  این  تحولی  اقدامات  درباره  وی 
نوین  بوم های  و موثر در زیست  افزایش حضور هدفمند  حال 
گویاسازی، بازمهندسی، ایجاد سامانه، برپایی نمایشگاه های بین 
کتاب  جهانی  نشر  بازار  از  ایران  سهم  ارتقای  هدف  با  المللی 
هستیم. در همین راستا، نظام نامه حمایت از ترجمه و نشر آثار 

ایرانی در مسیر تصویب است.
حجتی در بخش دیگری از این نشست، به ارائه انتظارات خود و 
مرکز تحت امرش از نمایندگی های فرهنگی جمهوری اسلامی 
رایزنان فرهنگی و  این است که  انتظار  ایران پرداخت و گفت: 
نامه های حوزه نشر، توجه کامل  وابستگان فرهنگی، به شیوه 
از سوی دیگر، مخاطب شناسی و ذائقه شناسی  باشند.  داشته 
با  ارتباط  همچنین  برسانند.  انجام  به  نیز  را  شناسی  محیط  و 
ناشران و مترجمان بومی کشورهای محل ماموریت در این میان، 
اهمیت زیادی پیدا می کند. رییس مرکز ساماندهی ترجمه و 
نشر معارف اسلامی و علوم انسانی ادامه داد: نظارت بر کیفیت 
میان  این  در  های حمایت شده  کتاب  توزیع  و  نشر  و  ترجمه 
اهمیت زیادی دارد. همچنین هماهنگی جهت عرضه کتاب ها 
در پلتفورم های ملی و بین المللی و توجه به نشر الکترونیک به 
جای نشر کاغذی مواردی است که رایزنان فرهنگی کشورمان 

لازم است که در حوزه های فعالیت خود، رعایت کنند.
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 ورزشی
خبر

مهدی تاج پس از حضور در زاهدان:

دو زمین چمن در کل استان را به 
بخش خصوصی دادند

رئیس فدراسیون فوتبال گفت: متاسفانه به صورت 
کلی در سطح استان سیستان و بلوچستان دو زمین 
چمن وجود دارد که آن را هم به بخش خصوصی 

دادند.
رئیس  تاج  مهدی  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
انتخاباتی  مجمع  از  پس  امروز  فوتبال  فدراسیون 
کرد:  عنوان  بلوچستان  و  سیستان  فوتبال  هیأت 
متأسفانه به صورت کلی در سطح استان، دو زمین 
بخش  به  هم  زمین  دو  این  که  دارد  وجود  چمن 
خصوصی منتقل شده اند. بدین ترتیب، تیم فوتبالی 
که به استان منتقل شده جهت تمرین و حضور در 
مسابقات با محدودیت های زیادی روبرو شده که این 

موضوع باعث ناراحتی خانواده فوتبال است.
فوتسال هم وجود  بحران در فضای  این  افزود:  وی 
دارد. به شکلی که در مجمع از سوی رئیس هیأت 
بخش  به  موجود  سالن  تنها  شد  مطرح  سراوان 
بازیکنان تیم برای تمرین  خصوصی منتقل شده و 
خود، می بایست نفری ۴۰ تا ۶۰ هزار تومان از جیب 
بدهند تا تمرین کنند! این موضوع هم وضعیت نگران 

کننده ای است.
رئیس فدراسیون همچنین با تقدیر نسبت به توسعه 
ابراز  بلوچستان،  و  سیستان  در  ساحلی  فوتبال 
امیدواری کرد که این روند در آینده با برنامه ریزی و 

جدیت بیشتر تداوم یابد.
در همین حال، رئیس فدراسیون فوتبال پنجشنبه 
و  سیستان  استاندار  کرمی،  با  دیدار  در  هم  شب 
بلوچستان از وی خواست چالش مربوط به زمین های 
حضور  برای  را  فوتسال  سالن  همچنین  و  چمن 
تیم های  تا  کند  رفع  استان  فوتبال  خانواده  اعضای 
باشگاهی بدون مشکل از ظرفیت های موجود در این 

زمینه بهره مند شوند.
بلوچستان  و  سیستان  استاندار  از  همچنین  تاج 
درخواست کرد که وضعیت اداره و مدیریت باشگاه 

فوتبال لیگ دسته سومی استان مشخص شود.
در همین حال کرمی، استاندار سیستان و بلوچستان 
رئیس  همراهی  از  تقدیر  ضمن  نشست  این  در 
فدراسیون فوتبال اظهار داشت که دو موضوع حامی 
مالی و اسپانسرینگ تیم فوتبال و همچنین مبحث 
مربوط به بازگشت زمین ها و سالن ها به باشگاه ها با 

پیگیری ویژه استانداری محقق خواهد شد.

مناجاتی: عملکرد تیم امید 

فاجعه بود
سرمربی اسبق تیم ملی فوتبال ایران گفت: پس از 
حذف ناباورانه در مرحله مقدماتی المپیک حالا حتی 
به هنگ کنک نیز می بازیم، واقعا اگر این اتفاقاتی که 
در مدت اخیر برای تیم امید رخ داده است فاجعه 

نیست پس چه اسمی باید بر روی آن گذاشت.
فوتبال  ملی  تیم  اسبق  سرمربی  مناجاتی  مهدی 
انتقاد  با  با  ایرنا  با خبرنگار ورزشی  ایران در گفتگو 
از وضعیت فوتبال ایران به عملکرد تیم امید در بازی 
های آسیایی اشاره کرد و گفت: قابل باور نیست که 
تیم امید ایران در مقابل یک تیمی شکست بخورد 

که فوتبالش قابل قیاس با ایران نیست.
شد.  کامل  ایران  امید  تیم  ناکامی های  افزود:  وی 
المپیک  مقدماتی  مرحله  در  ناباورانه  از حذف  پس 
حالا حتی به هنگ کنک نیز می بازیم، واقعا اگر این 
امید رخ داده  تیم  برای  اخیر  اتفاقاتی که در مدت 
است فاجعه نیست پس چه اسمی بر روی آن باید 

گذاشت.
پیشکسوت فوتبال ایران خاطرنشان کرد: باور کردنش 
سخت است که فوتبال هنگ کنگ بتواند برای ایران 
این ناکامی را رقم بزند، در این اتفاق مربیان تیم امید 

مقصر هستند و نقش آنها غیر قابل انکار است.
مناجاتی تصریح کرد: انتخاب رضا عنایتی به عنوان 
سرمربی تیم امید ایران اشتباه بزرگی بود که صورت 
گرفت. به طور حتم افراد شایسته تر و با تجربه تری 
نسبت به او بودند که می توانستند هدایت تیم امید 

را برعهده بگیرند.
استعدادهایی  تمام  با  ایران  فوتبال  کرد:  تاکید  وی 
که داشت حذف شد و یکی دیگر از نسل های خوب 
فوتبال ایران در راه رسیدن به المپیک ناکام ماند. باید 
این ناکامی مورد بررسی قرار گیرد و عوامل ناکامی 

عذرخواهی کنند.
سرمربی اسبق تیم ملی فوتبال ایران در پایان گفت: 
یکی از پرسش های من این است با تمام بزرگانی که 
در این فوتبال حضور دارند و استخوان خرد کرده اند 
مهران  نام  به  امیدفردی  تیم  سرپرست  باید  چرا 
فرقانی باشد باشد، این آقا نباید در تیم امید حضور 
پیدا می کرد و این حق پیشکسوتان فوتبال است که 

حداقل چنین مسئولیتی ها برعهده بگیرند.

 رئیس هیئت فوتبال استان پس از پیروزی 
پیشنهاد  درباره  هیئتف  این  انتخابات  در 
مدیریت باشگاه استقلال گفت: با پتانسیلی 
که من دارم نمی توانستم به استقلال کمک 
و  برنمی آید  من  از  مسئله  این  زیرا  کنم 
شاید افراد دیگر بتوانند این امر را بهتر از 

من انجام دهند. 
رئیس  ماجدی  میرشاد  ایرنا،  گزارش  به 
در  تهران  استان  فوتبال  هیئت  جدید 
هیئت،  این  روی  پیش  برنامه  خصوص 
بخش های  با  تعامل  برای  داشت:  اظهار 
اداره  جمله  از  ورزش  و  فوتبال  مختلف 
خواهم  کار  تهران  استان  جوانان  و  ورزش 
با  تا الان هیئت فوتبال استان تهران  کرد. 
است  رفته  پیش  نفر  یک  و  استراتژی  یک 
تهران  فوتبال  ارزان سازی  پس  این  از  اما 
در دستور کار قرار خواهد گرفت. تغییراتی 
برای  البته  که  بود  خواهد  برنامه  در  هم 
نمی کنم  فکر  داریم.  زمان  به  نیاز  تغییرات 
در یک سال و نیم دوره مسئولیتم، بتوانم 

به همه آن ها برسم.
در  ما  تغییرات  مهم ترین  داد:  ادامه  وی 
که  هستند  ارکانی  تهران  فوتبال  هیئت 
نکردند.  اجرا  درستی  به  را  مسئولیت خود 
با  غیررسمی  به صورت  اخیر  روزهای  در 
جلسه  فوتبال  هیئت  بخش های  بعضی 
شروع  را  کارمان  رسماً  هنوز  اما  داشتیم، 
نکردیم. از طرف دیگر تعامل  با هیئت های 
ضعیف  خیلی  تهران  استان  شهرستانی 
کوتاه مدت  زمانی  بازه  در  ما  و  است  بوده 
و سه ماهه با شفاف سازی به مسائل پاسخ 
خواهیم داد. در کل سه ماه وقت می خواهم 

تا مسائل را بررسی کنم و پاسخ بدهم.
تهران  استان  فوتبال  هیئت  جدید  رئیس 
جدید  نیروهای  تزریق  هدف  به  اشاره  با 
فوتبال  کرد:  عنوان  پایتخت،  فوتبال  به 
عرصه  در  جوان  نیروهای  ورود  نیازمند  ما 
مربیگری، بازیکن، داوری و مدیریت است. 
باید  ابتدا  کشور  فوتبال  در  تغییرات  برای 
تغییر نسل در سطح پایه و استان ها ایجاد 
سراسری  و  کلان  استعدادیابی  برای  شود. 
سه  دو  تا  حداقل  و  داریم  ویژه ای  برنامه 
که  کرد  خواهیم  اطلاع رسانی  آینده  ماه 
چند استعداد جدید به فوتبال تهران اضافه 

خواهند شد.
فروش  و  خرید  مشکلات  درباره  ماجدی 
و  تهران  فوتبال  سطح  در  تیم ها  امتیاز 
که  زمانی  هر  گفت:  حوزه،  این  تخلفات 

شوم،  مستقر  فوتبال  هیئت  در  رسما 
احتمالی  تخلفات  و  امتیازها  انتقال  درباره 
دیگر  ماه  سه  تا  و  می کنم  برنامه ریزی 
پاسخ  موضوع  این  به  شفاف  به صورت 
این  به  امتیاز  فروش  سال   ۱۵ می دهم. 
شکل انجام شده است و یک شبه نمی توان 
باشید  داشته  نظر  در  داد.  تغییر  را  آن 
و  فرهنگ  از  گرفته  نشأت  فوتبال  اقتصاد 
شبه  یک  نمی توان  و  است  کشور  اقتصاد 

قیمت امتیاز تیم ها را تغییر داد.
وی با تاکید بر میزان تغییرات کادر اجرایی 
خاطرنشان  تهران،  استان  فوتبال  هیئت 
حذف  هدف  با  تغییرات  دنبال  به  کرد: 
نیستم اما برای کسانی که نتوانند همراه با 
سیاست های جدید کار و معدل کاری  خود 
می شود.  معرفی  جایگزین  کنند،  ثابت  را 
البته نمی گویم در یک ماه اخیر هم دست 
وعده ای  مورد  این  در  و  نمی زنم  فردی  به 

نمی دهم.
درمورد  تهران  استان  فوتبال  هیئت  رئیس 
فوتبال،  بخش  چهار  در  مسئولیت ها  تعدد 
رئیسه  هیئت  به  شما  اگر  کرد:  تصریح 
قانون  طبق  کنید،  نگاه  فوتبال  فدراسیون 
استان ها  هیئت  عضو  می توانند  نفر  دو 
اصولی،  احسان  حاضر  حال  در  اما  باشند، 
طهمورث حیدری و خداداد افشاریان عضو 
هستند  هم  فوتبال  استانی  هیئت های 
این  هستم.  چهارم  نفر  به عنوان  بنده  و 
هیئت  رئیس  یک  که  نیست  بار  اولین 

رئیسه  هیئت  و  فدراسیون  کمیته های  در 
این  است.  عضو  هم  فوتبال  فدراسیون 
نیست،  فوتبال  فدراسیون  رویکرد  موضوع 
رویکرد اساسنامه است. وقتی سال ها روی 
اساسنامه کار و ابلاغ شده است باید از آن 

تبعیت شود.
مالی  منابع  تأمین  بحث  مورد  در  ماجدی 
هیئت فوتبال استان تهران، گفت: در مورد 
نیازمند  داریم،  که  اولویتی  و  هدف  هر 
هماهنگی  با  است  قرار  هستیم.  بودجه 
کمیته  رئیسه،  هیئت  محترم  اعضای 
را  تهران  استان  فوتبال  هیئت  بازاریابی 
موارد  و  اسپانسرینگ  بحث  تا  کنیم  فعال 
برنامه  مورد  این  در  کند.  فراهم  را  مالی 
اما  کنم،  اعلام  نمی توانم  و  دارم  خاصی 
خوبی  سخت افزاری  و  ساختاری  تغییرات 

خواهیم داشت.
وی در خصوص مسئولیت دادن به اعضای 
ائتلاف، بیان کرد: با این حال که بارها برای 
انتخابات هیئت فوتبال استان تهران به من 
توصیه شد که با اشخاصی ائتلاف کنم، اما 
در هیچ کدام از آن ها نبودم. روز آخر خود 
نفع  به  داریم  دوست  که  گفتند  عزیزان 
اما  نداریم،  خواسته ای  و  برویم  کنار  شما 
افراد  تخصص  از  که  نیستم  کم هوشی  آدم 
باید بگویم تعهدی هم  این حال  با  بگذرم، 

به کسی ندارم.
تبانی  به  تهران راجع  فوتبال  رئیس هیئت 
رده های سنی  در  و شرط بندی  بازی ها  در 

 ۴۰ حدود  داشت:  عنوان  تهران،  فوتبال 
سال است که در فوتبال کشور فعال هستم. 
اما تعداد  این موضوع شنیدم،  بارها درباره 
بیاورند.  شده  ثبت  مدارک  توانستند  کمی 
فرصتی  بار  دو  یا  یک  ماهانه  دارم  برنامه 
از  انتقادات  و  پیشنهاد  مسائل،  بیان  برای 
هیئت فوتبال مطرح شود تا مربیان داوران 
و خانواده ها مواردشان را با ما مطرح کنند.

وی افزود: باید ثابت کنیم که تبانی صورت 
به  دارد،  مدرکی  کسی  اگر  و  است  گرفته 
نظارت  کمیته  داریم  برنامه  زیرا  بدهد  ما 
تمامی  در  تا  دهیم  تشکیل  ارزیابی  و 
البته  باشد.  داشته  حضور  تهران  مسابقات 
بتوانیم  که  نیست  آنقدر  ما  آدم های  تعداد 
در پهنه جغرافیایی به بزرگی تهران حضور 
را  خودمان  سعی  تمام  اما  کنیم  پیدا 

خواهیم کرد.
عضو هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال درباره 
با من  استقلال گفت:  مدیرعاملی  پیشنهاد 
تماس گرفتند و بحث حضورم در استقلال 
مطرح شد. با این حال با پتانسیلی که من 
کنم  کمک  استقلال  به  نمی توانستم  دارم 
شاید  و  برنمی آید  من  از  مسئله  این  زیرا 
من  از  بهتر  را  امر  بتواننداین  دیگر  افراد 

انجام دهند.
بعدی  انتخابات  در  حضور  درمورد  وی 
کرد:  خاطرنشان  نیز  فوتبال  فدراسیون 
فعلًا هیچ برنامه ای برای ریاست فدراسیون 

فوتبال ندارم.

ماجدی: توانایی کمک به استقلال را نداشتم/ 
فعلا برنامه ای برای ریاست فدراسیون ندارم

خبر

وزیر ورزش: ورزشگاه جدید لارستان 
شرایط میزبانی مسابقات ملی و جهانی 

را دارد
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ترین  پیشرفته  از  بهره مندی  با   ورزشگاه »منیری« 
تجهیزات روز دنیا که با سرمایه گذاری یکی از خیرین 
شهر لار ساخته شده است، در جریان سفر هیات دولت 
با حضور وزیر ورزش و جوانان به  به استان فارس و 
بهره برداری رسید، ورزشگاهی که به گفته »کیومرث 
هاشمی« شرایط میزبانی از مسابقات ملی و بین المللی 

را دارد.
با  پنجشنبه  روز  هاشمی  کیومرث  ایرنا،  گزارش  به 
قدردانی از مسئولان و متولیان امر و مردم نیک اندیش 
لارستان برای مشارکت فعالانه در کارهای خیرخواهانه 
زیرساخت  ویژه در حوزه ساخت  به  اندیشانه  نیک  و 
ورزشگاه  گفت:  دیار  این  جوانان  برای  ورزشی  های 
منیری یکی از مدرن ترین و کم نظیرترین طرح ها 

و سالن های ورزشی در کشور است.
وی با بیان اینکه ساخت این ورزشگاه با پیشرفته ترین 
های  بازی  برگزاری  قابلیت  تجهیزات  ترین  مدرن  و 
ملی و بین المللی در رشته های مختلف را دارد ، به 
لارستان ها وعده داد که آذر امسال بازی فوتسال تیم 
ملی ایران و روسیه در این ورزشگاه برگزار خواهد شد.

وی همچنین گفت: هرگونه کمبود و تجهیزات مورد 
ویژه سفر  اعتبارات  تخصیص  با  را  ورزشگاه  این  نیاز 

رئیس جمهوری را تامین خواهیم کرد.
هاشمی تصریح کرد: مبلغ ۲۰۰ میلیارد ریال از محل 
سفر دور دوم رئیس جمهوری برای تکمیل و خرید و 
اختصاص  این ورزشگاه  به  نیاز  نصب تجهیزات مورد 

خواهیم داد.
ورزشگاه منیری یکی از مجموعه هایِ کم  نظیرِ ورزشیِ 
توسط  منطقه  این  در  که  است  اسلامی  جموری 

"مرحوم منیری" نیک اندیش اینجا احداث شد.
به  محدود  نگاه  مان  نباید  ما  گفت:  همچنین  وی 
این  ظرفیت  از  باید  و  باشد  استان  ویا  شهرستان 
مجموعه کم نظیر بین المللی در سطوح بازی های ملی، 

به ویژه در رشته های سالنی استفاده کنیم.
هاشمی گفت: با هماهنگی هایی که انجام داده ایم تیم 
ملی فوتسال ایران و تیم ملی فوتسال روسیه قرار است 
بزنند و قرار است ما  اردو  ایران  ۲۷ و ۲۸ آذرماه در 
بازی های  تا  دهیم  لارستان  شهرستان  به  را  میزبانی 
تیم ملی فوتسال ایران و روسیه در اینجا برگزار شود 
و از نزدیک ببینند که خیرین و نیک انددیشان چه 
خدمات رزشمندی را در این منطقه و شهرستان خود 

انجام می دهند.
وزیر ورزش و جوانان گفت: این گونه خدماتو کارهای 
خیرخواهانه باید دیده شود و ما باید دست خیرین را 

ببوسیم.
مجموعه  که  هستیم  این  دنبال  به  افزود:  هاشمی 
اماکن  و  ورزشگاه  به سمت ساخت  را  خیرین کشور 
و سالن های ورزشی سوق دهیم، این کار می تواند به 

توسعه ورزش در بخش های مختلف کمک کند.
امکانات  ورزشی،  بخش  بر  علاوه  منیری،  مجموعه 
تفریحی و رفاهی نیز دارد، سه سالن سینمایی دارد که 
اگر اردوی تیم ملی یا یک رویداد ملی و بین المللی در 
اینجا برگزار شود می توان در کنار فعالیت های ورزشی، 
از امکانات رفاهی همچون سینما، استخر نیز استفاده 

کنند.
این مجتمع در زمینی به مساحت ۶ هکتار با زیربنای 
۱۸ هزار متر مربع با اعتباری بالغ بر پنج هزار میلیارد 
ریال توسط خیر لارستانی حاج ناصر آقا منیری احداث 

شده است.
ورزشی  منظوره  چند  سالن  شامل  مجتمع  این 
های  سالن  بسکتبال(،  و  هندبال  والیبال،  )فوتسال، 
پنگ،  پینگ  رزمی،  های  ورزش  کشتی،  بدنسازی، 
مطبوعاتی،  کنفرانس  و  آموزش  جسمانی،  آمادگی 
و  معلولین  ویژه  جایگاه   ، خبرنگاران  ویژه  جایگاه 
کلیه  با  کن  رخت  سالن  خاص،  مهمانان  و  جانبازان 
امکانات به تعداد چهار واحد، استخر آب درمانی مجهز، 
ساختمان اداری، کانون استعدادیابی و مشاوره ورزشی، 
مسیر پیاده روی سلامت، فضای ورزشی همگانی، سه 
واحد پردیس سینمایی، شهر کتاب کودک و بزرگسال، 
پارک کودک، مسجد، نمایشگاه ، کافه و بوفه، سرویس 
المللی  های بهداشتی و حمام در حد استاندارد بین 

است.

سرمربی تیم فوتبال مراکش مشخص شد

 سرمربی پیشین تیم ملی زنان اسپانیا قرارداد همکاری 
۴ ساله با تیم ملی فوتبال مردان مراکش امضا کرد.

به گزارش ایرنا؛ خورخه ویلدا، سرمربی پیشین تیم ملی 
زنان اسپانیا قرارداد همکاری ۴ ساله با تیم ملی فوتبال 
مراکش امضا کرد. وی اسپانیا را به مقام قهرمانی جام 
جهانی زنان ۲۰۲۳ رساند.فدراسیون فوتبال اسپانیا در 
۵ سپتامبر اخراج ویلدا را در بحبوحه رسوایی مربوط 
به رئیس پیشین این فدراسیون یعنی لوئیس روبیالس 
برای  ویلدا  هدایت  با  اسپانیا  زنان  تیم  کرد.  اعلام  را 

نخستین بار در تاریخ خود قهرمان جام جهانی شد.
تیم ملی مراکش با ولید الرکراکی در جام جهانی ۲۰۲۲ 

قطر موفق شد به مقام چهارمی برسد.

سال ششم - شماره  206

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022002830 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/05/30  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه سکینه صفری گل 
گلاب فرزند فرخ شماره شناسنامه 494 صادره از کرج نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی بمساحت 116/6 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک یک فرعی 
مفروز از قطعه - تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی نصرت اله خسروی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 
صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
آگهی:  دومین  انتشار  تاریخ     1402/  07/  03  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 07 / 18
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022002833 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/05/30  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی وحید خجسته 

مهر فرزند عباس شماره شناسنامه 9262 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 128/32 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 
1008 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 127 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت مشاعی خود متقاضی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
از مراجعه  مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی:  دومین  انتشار  تاریخ     1402/  07/  03  : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 07 / 18
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
مورخ   12581 وارده  شماره  به  درخواست  طبق  رحمانی)مالک(  محمدرضا  آقای 
1402/06/30 اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی 539 فرعی از 113 اصلی )که 
عبارتست از سند مالکیت 196/1 سهم مشاع از 1540 سهم مشاع عرصه و اعیان یک 
قطعه زمین به مساحت 1540 مترمربع قطعه 1268 تفکیکی با سریال چاپی 601982 
ذیل سند انتقال شماره 14648 دفتر 802 و صفحه 23 به نام محمدرضا رحمانی در 
دفترخانه 26 رباط کریم ثبت و صادر شده است. بعلت اسباب کشی مفقود گردیده لذا 
تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا 
وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در یک نوبت 
آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از 
تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم 
وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله 
، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم
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استان ها
گزارش

شهردار جدید پرند انتخاب شد

»مجتبی مرادی نوروزی« با رای اکثریت اعضای شورای اسلامی شهر پرند به عنوان 
سرپرست شهرداری این شهر انتخاب شد. در آخرین جلسه این هفته شورای اسلامی شهر 

پرند و با رای اکثریت اعضای این شورا سرپرست جدید این شهر انتخاب شد.
گفتنی است مرادی نوروزی دانش آموخته مقطع دکتری حقوق خصوصی است و پیش 
از تصدی این سمت، قائم مقام شهرداری پرند ،مدیرکل روابط عمومی و امور بین الملل 
استانداری تهران ، جانشین استاندار تهران در شورای هماهنگی روابط عمومی های استان 
تهران ، معاون سرمایه گذاری ، تولید و مشارکت های سازمان همیاری شهرداری های 
استان تهران را در کارنامه دارد.همچنین مدیر امور اجرایی سازمان همیاری شهرداری 
های استان تهران ، مدیر حقوقی و امور قراردادهای سازمان همیاری شهرداری های 
استان تهران و مشاور استاندار و مدیرکل حوزه استانداری کهکیلویه و بویر احمد در سوابق 
کاری وی به چشم می خورد.شهر جدید پرند در ۳۳ کیلومتری جنوب غربی تهران و در 
مسیر آزادراه تهران ـ ساوه واقع شده  است این شهر دارای هفت فاز است و در آینده قرار 
است به ۱۶ فاز گسترش پیدا کند.فازهای صفر تا سه شامل املاک سنددار شرکتی یا 

شخصی ساز و فازهای چهار تا ۶ شامل املاک مسکن مهر می شوند.

۲۰ مورد ساخت و ساز غیر مجاز در 
اسلامشهر تخریب شد

 شهرداری اسلامشهر اعلام کرد: ۲۰ مورد ساخت و ساز غیرمجاز در حریم شهرستان 
و منطقه ۵ شهرداری اسلامشهر روز چهارشنبه تخریب شد.به گزارش ایرنا از مرکز 
ارتباطات شهرداری اسلامشهر، در راستای تبصره ۲ ماده ۱۰ قانون حفظ کاربری اراضی 
زراعی و باغ ها عملیات تخریب ساخت و سازهای غیرمجاز در اراضی کشاورزی بهمن 
منطقه  و  گلدسته درحریم شهرستان  اراضی  و  زندی  باغ سالارکیا،  آباد،  آباد، رضی 
پنج شهرداری اسلامشهر از توابع بخش احمداباد مستوفی و چهار دانگه قلع و قمع 
شد.براساس این گزارش، این ساخت وسازهای غیر مجاز مشتمل بر بنا، محوطه سازی، 
دیوارکشی و تفکیک و قطعه بندی بودند که با دستور قضائی از دادستان اسلامشهر 
و رئیس حوزه قضایی بخش چهاردانگه توسط مدیریت جهاد کشاورزی و همکاری 
اراضی  مجاز  غیر  کاربری  تغییر  با  اثرگذار  و  قاطع  مقابله  در  اسلامشهر  شهرداری 
کشاورزی انجام شداین گزارش می افزاید: با اجرای عملیات های تخریب، ۲۰ هزار متر 
مربع از زمین های این محدوده آزادسازی شد.اسلامشهر با ۶۰۰ هزار نفر جمعیت در 

جنوب غرب تهران قرار دارد.

۳۰ واحد صنفی مشاور املاک غیرمجاز در 
غرب استان تهران تعطیل شد

 مدیر راه و شهرسازی غرب استان تهران از تعطیلی ۳۰ مشاور املاک در شهرهای قدس، 
ملارد و شهریار خبر داد.

به گزارش ایرنا از اداره کل راه و شهرسازی استان تهران، محسن محمدزاده روز پنجشنبه 
در این باره اظهار داشت: در دور اول ساماندهی بنگاه های مشاور املاک غیر مجاز در 

شهرهای قدس و ملارد ۱۸ مشاور املاک پلمب شده بود.
وی افزود: روز گذشته و در جریان دور دوم گشت های مشاور املاک با حضور علیرضا 
مهلی نماینده وزارت راه و شهرسازی در کارگروه املاک و مستغلات کشور، معاونین 
فرمانداری شهریار و روسای ادارات صنعت و معدن، اماکن و تعزیرات، نماینده دادستانی 
شهریار، رئیس اتاق اصناف و قاضی تعزیرات ۲۵ بازرسی انجام و ۱۲ بنگاه غیر مجاز در 
شهریار تعطیل شد.محمد زاده خاطرنشان کرد: ساماندهی بازار اجاره در غرب استان از 
الویت ها و دغدغه های راه و شهرسازی است و در این خصوص همکاری بسیار خوبی نیز با 
نهادها و سازمان های مرتبط شکل گرفته و همه عزیزان یاری رسان ما در راستای خدمت 

به مردم هستند.
۳۳ هزار میلیارد ریال اخذ سند تک برگ در شهرری به نام دولت

اداره کل راه و شهرسازی استان تهران در گزارش دیگری به نقل از رئیس راه و شهرسازی 
شهرستان ری از دریافت ۳۳ هزار میلیارد ریال سند تک برگ در این حوزه خبر داد.

آرش صفری گفت: ۱۷۲ فقره سند تک برگ در شش ماهه اول امسال توسط همکارانم در 
راه و شهرسازی ری با هدف حفظ بیت المال و صیانت از اموال ملی به نام دولت جمهوری 
اسلامی و به نمایندگی از سازمان ملی زمین و مسکن اخذ شده است.این مسئول ارزش 
ریالی این اسناد را ۳۳ هزار و ۸۰ میلیارد ریال و مساحت سندهای مذکور را ۳۶ هزار و 
۷۶۰متر مربع اعلام کرد.وی افزود: اخذ سند در این شهرستان در ۶ ماهه دوم سال ۱۴۰۲ 

نیز با قدرت از مراجع ذیربط پیگیری خواهد شد.

کاهش ۲۶ درصدی تصادفات منجر به فوت در بهارستان
انتظامی  فرمانده  روز،  اتفاق  گزارش  به 
کاهش  و  نظم،انظبات  بهارستان  شهرستان 
ترین هدف مجموعه  را مهم  ترافیک شهری 
راهور دانست و گفت: همکاری تمامی ادارات 
ها  شهرداری  خصوص  به  ناجا  مجموعه  با 
می تواند ما را در پیشبرد هرچه بهتر اهداف 
یاری کند و تا به امروز توانسته ایم با همکاری 
خوب شهرداری ها برخی از نقاط حادثه خیز و 
معابری که سبب گره های ترافیکی در سطح 

شهر می شد اصلاح کنیم.
عسگری نیا ادامه داد: فرهنگ سازی از جمله نکات مهمی است که می تواند نقش قابل 
توجهی در کاهش ترافیک شهری داشته باشد که نقش آموزش و پرورش در این موضوع از 

اهمیت بالایی برخوردار است.
وی با اشاره به سوانح رانندگی در بهارستان گفت: از ابتدای سال جاری تا به امروز ما شاهد 
کاهش ۲۶ و ۱۲ درصدی تصادفات فوتی و جرحی در بهارستان بودیم که این موضوع نشان 
دهنده تلاش های شبانه روزی مجموعه نیروهای راهور بهارستان است که باتوجه به افزایش 

و تراکم جمعیت در شهرستان ما شاهد کاهش سوانح رانندگی بودیم.

برگزاری مانور زلزله به منظور ارزیابی ظرفیت ها و آمادگی کارکنان 
بهزیستی شهرستان ومراکز غیردولتی تحت نظارت

پدافندغیرعامل  و  بحران  مسئول  عبدی  فروغ 
بهزیستی شهریاراز برگزاری و اجرا شدن مانور زلزله 
و ایمنی واقع دراین اداره ویژه کارکنان و مدیران 
مراکز غیردولتی تحت نظارت خبر داد.به گزارش 
اتفاق روز, فروغ عبدی مسئول پیشگیری وپدافند 
غیرعامل این اداره گفت : بر اساس هماهنگی های 
شهرستان,  احمر  هلال  سازمان  با  گرفته  صورت 
صبح امروز مانور زلزله و ایمنی واقع دراین اداره ویژه 
نظارت  تحت  غیردولتی  مراکز  مدیران  و  کارکنان 

برگزار شد.
و  زلزله  مانور  آموزش  و  اجرا  : در  وی عنوان کرد 
ایمنی شناسایی نقاط امن و نقاط ناامن، پناه گیری صحیح در زمان زلزله ، خروج اضطراری 
ایمن، حلقه نجات )امن( ,حمل مصدوم بصورت عملیاتی توسط میلاد محبی مهریا  و 

وهمکاران ایشان به حاضرین آموزش داده شد.
عبدی با اشاره به اهداف برگزاری مانور زلزله و ایمنی بیان کرد: هدف اصلی و مهم از اجرای 
این مانور, آماده سازی پرسنل اداره ومراکزتحت نظارت را ، بالا بردن سطح آگاهی، کاهش 

تلفات و خسارات مالی در ساعات اولیه وقوع حادثه و ارزیابی ظرفیت ها برشمرد.

تهران  استان  غرب  انتظامی  فرمانده 
انتظامی  نیروی  آرامش  گفت: در طرح 
)فراجا (که به مدت یک هفته در غرب 
استان تهران اجرا گردید بالغ بر یک تن 

مواد مخدر کشف شد.
سرتیپ  سردار  روز،  اتفاق  گزارش  به 
کیومرث عزیزی اظهار داشت: رسیدگی 
کار  اولویت  در  مردم  های  دغدغه  به 
پلیس قراردارد و همواره تلاش کردیم تا 
پوشش مناسبی در حوزه های مختلف 
داشته باشیم که موجبات رضایت مندی 
آنان فراهم شود و این تلاش ها با تمام 

توان استمرار خواهد داشت.
در  فراجا  آرامش  طرح  کرد:  بیان  وی 
شهر یک طرح ملی است که در سراسر 

انتظامی  حوزه  در  و  شده  انجام  کشور 
ویژه غرب استان تهران هم به مدت یک 
هفته با بهره گیری از تمام توان پلیس 
مواد مخدر استان و شهرستانها و سایر 

پلیس های تخصصی به اجرا درآمد.
سردار عزیزی افزود: در این طرح برخورد 
قاطع و موثری با قاچاقچیان مواد مخدر 
شد که با همت خوب همکاران پلیس، 
در  کیلو  هزار  یک  بر  بالغ  کشفیاتی 

همین یک هفته اخیر داشتیم.
فرمانده انتظامی غرب استان تهران گفت: 
طی شش ماه با کمک همه مسئولان و 
اجرا  طرح   ۸۰۰ و  قانونی  حمایت های 
شده در نقاط آلوده، دستاوردهای بسیار 
خوبی کسب کرده و بیش از ۱۰ درصد 

پیشرفت دستگیری نسبت به گذشته و 
۲ درصد کاهش جرم و سرقت در غرب 

استان تهران داشته ایم.
سردار عزیزی با اشاره به کشفیات مواد 
مدت  همین  در  داشت:  اظهار  مخدر 
مواد  کیلوگرم   ۴۰۰ و  تن   ۶ از  بیش 
خوبی  رکورد  که  شده  کشف  مخدر 
و  است  گذشته  سال های  به  نسبت 
مخدر  مواد  کشف  افزایش  درصد   ۷۴
معتاد  نفر  هزار   ۶ از  بیش  و  داشته ایم 

متجاهر دستگیر شدند.
وی به معرفی بیش از ۳۵۰۰ نفر معتاد 
برکاهش  آن  تأثیر  و  مراکز  به  متجاهر 
گفت:  و  کرد  اشاره  خرد  سرقت های 
اختیارات  حداکثر  با  قاطع  اقدامات 

قانونی و قوه قهریه در برخورد با اراذل و 
اوباش داشتیم و این امر بر کاهش جرائم 

بسیار موثر بوده است.
عزیزی به اجرای طرح ها به صورت محله  
محور و همکاری مردم و معتمدین اشاره 
افزود: در رصد فضای مجازی  داشت و 
کارگروه های ویژه تشکیل شده و نتیجه 
پیگیری ها به مردم اطلاع داده می شود 
و با برنامه ریزی های انجام شده اقدامات 

بیشتر انجام خواهد شد.
تهران  استان  غرب  انتظامی  فرمانده 
انتظامی  بنیه  تقویت  درخصوص 
گشت ها،  تجهیزات  کرد:  خاطرنشان 
و  مکانیزه  به طور  و  شده  محور  فناور 
اشرافیت  و  می شود  کنترل  سیستمی 
خوبی در تسلط اطلاعاتی ایجاد شده و تا 
پایان سال با همکاری شرکت های دانش 
با  تجهیز  فنی  کنترل  جهت  در  بنیان 
تجهیزات الکترونیک نسبت به سارقین 
اتفاقات  و  شد  خواهد  انجام  سابقه دار 

خوبی خواهد افتاد.
به  مشترک  صبحگاه  در  است  گفتنی 
یگان  انتظامی  نیروی  هفته  مناسبت 
استان  غرب  فرماندهی  در  حاضر  های 

تهران از مقابل جایگاه رژه رفتند.
را  انتظامی  هفته   ، فراجا  سخنگوی 
مهرماه  سیزدهم  پنجشنبه  از  امسال 
را  آن  پایان  و  شهدا  مزار  غبارروبی  با 

چهارشنبه نوزدهم مهرماه اعلام کرد.
سردار سعید منتظر المهدی سخنگوی 
هفته  امسال  شعار  کرد:  تصریح  پلیس 
پلیس  قانونمدار،  »شهروند  انتظامی 
سایه  در  تا  شده  انتخاب  خدمتگزار« 
مشارکت و همکاری مردم و خدمت بی 
ابعاد  در  آرامش  و  امنیت  پلیس،  منت 

مختلف برقرار شود.

کشف یک تن مواد مخدر در طرح آرامش 
فراجا در غرب استان تهران

گزارش

دیدار مدیریت شهری گلستان با فرمانده 
نیروی انتظامی به مناسب هفته فراجا

شهر  اسلامی  اعضای  و  شورا  رئیس  سازور  نادر  شهردار،  میرزمانی  دکتر 
گلستان به مناسبت هفته نیروی انتظامی با حضور در دفتر فرماندهی انتظامی 
شهرستان با سرهنگ عسگری نیا فرمانده نیروی انتظامی شهرستان بهارستان 

دیدار و گفتگو کردند.
و  انتظامی  نیروی  هفته  تبریک  با  گلستان  شهردار  روز،  اتفاق  گزارش  به 
نیروی  جامگان  سبز  جان فشانی های  و  دلاوری ها  پاسداشت  و  گرامیداشت 
انتظامی برای برقراری نظم و امنیت نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران و یاد 
و خاطره شهدای عرصه تأمین نظم و امنیت بویژه شهر گلستان، گفت: هدف از 
این دیدار قدردانی از زحمات پرسنل خدوم نیروی انتظامی به واسطه تعامل و 
همکاری با شهرداری و اعضای شورای اسلامی شهر و همچنین تلاش مجدانه 

برای برقراری نظم و امنیت در شهرگلستان است.
به تعامل نزدیک مجموعه مدیریت  با اشاره  ادامه  سید محمد میرزمانی در 
شهری گلستان با فرماندهی نیروی انتظامی گلستان گفت: با تعاملی که برای 
ایجاد امنیت پایدار در شهر گلستان قرار دارد در صدد این هستیم تا با تکمیل 
پروژه سامانه پایش تصویری که کل شهر را پوشش می دهد گامی جهت کمک 

به نیروی انتظامی جهت حفظ نظم در شهر عزیزمان بکنیم.
اظهار  انتظامی  نیروی  هفته  تبریک  ضمن  اسلامی  شورای  رئیس  ادامه  در 
داشتند: امنیت و آرامشی که در شهر برقرار است در سایه تلاش و زحمات 
پرسنل نیروی انتظامی که شبانه روزی در تامین آسایش و امنیت مردم از هیچ 
کوششی دریغ نمی کنند می باشد، نیروی انتظامی حافظ امنیت و آرامش 
مردم است و این جای تقدیر و تشکر دارد.گفتنی است، در پایان این دیدار 

از زحمات این عزیزان توسط مدیریت شهری گلستان تجلیل به عمل آمد.

امام جمعه شهرستان رباط کریم:اعتمادسازی، 

باعث تقویت سنت حسنه وقف می شود
اتفاق  گزارش  به 
الاسلام  حجت  روز، 
ترابی  المسلمین  و 
شهرستان  جمعه  امام 
مراسم  در  رباط کریم 
و  واقفین  از  تجلیل 
متبرکه  بقاع  خادمین 
اظهار  شهرستان  این 
تقویت  برای  داشت: 
وقف  ی  حسنه  سنت 
و  اعتمادسازی  باید 

شفاف سازی شود.
وی افزود: عمل کردن به نیت واقفین در موقوفات، بازگرداندن موقوفات 
تاراج شده و کوتاه کردن دست متولیان ناصالح از موقوفات، عواملی 

هستند که موجب اعتمادسازی و توسعه وقف می شوند.
امام جمعه رباط کریم رسالت اصلی اداره اوقاف را فعالیت های قرآنی 
این  در  شهرستان   در  ها  امامزاده  افق  کرد:مراکز  تاکید  و  برشمرد 

خصوص با فعالیت بیشتری به کار خود ادامه دهند.

شهروندان نصیرشهر داور انتخاب بهترین 
طرح های المان میدان نصیرشهر

شهردار نصیرشهر گفت: شهروندان نصیرشهر بهترین داوران طرح های منتخب المان 
میدان نصیرشهر می باشند و به انتخاب کنندگان دو طرح برتر در نظر سنجی به قید 
قرعه هدیه ۵ میلیونی اهدا می شود.به گزارش اتفاق روز،فرشاد شهسواری با بیان اینکه 
بعنوان  اصلی شهر  المان میدان  با شرکت در نظرسنجی طرح  شهروندان نصیرشهر 
هیئت داوران می باشند، اظهار داشت: شهروندان با انتخاب ۲ طرح از میان طرح های 
معرفی شده می توانند علاوه بر مشارکت اجتماعی برنده جایزه ۵ میلیونی قرعه کشی 
شوند.وی ادامه داد: هفت طرح به دبیرخانه ارسال شده که شهروندان می توانند از منظر 
زیبا شناسی و رویکرد های هویتی، فرهنگی و ایرانی اسلامی و همچنین بهرمندی از 
ابتکار و فکر نو که معرف شهر نصیرشهر می باشد ، طرح ها را مورد داوری قرار داده و 
با انتخاب ۲ طرح شهرداری را در انتخاب شایسته ترین طرح المان شهر یاری برسانند.

گفتنی است شرکت کنندگان در این نظر سنجی با ذکر نام و نام خانوادگی و تلفن 
همراه و شماره طرح های مورد نظر به شماره ۰۹۳۳۳۹۴۵۸۲۶ در ایتا ، به قید قرعه 

برنده جوایز ۵ میلیونی شوند

تخریب ۲۳ بنا و کانکس و ۳۹ دیوارکشی 

غیرمجاز در »شترخوار« رباط کریم

و  بنا  از تخریب ۲۳  رباط کریم  اتفاق روز، عباسی مدیر جهاد کشاورزی  به گزارش 
این  منطقه »شترخوار«  کشاورزی  زمین های  در  غیرمجاز  دیوارکشی  و ۳۹  کانکس 
شهرستان خبر داد.وی در تشریح جزئیات این تخریب ها گفت: طی این اقدام ۲۳ بنا 
و کانکس و ۳۹ دیوارکشی غیرمجاز در زمین های کشاورزی رباط کریم تخریب شده 
است.مدیر جهاد کشاورزی رباط کریم عنوان کرد: این اقدام به دنبال دستور اخذشده 
از دادستان رباط کریم و در راستای حفظ و حراست از اراضی زراعی و باغی شهرستان 
با حضور جهاد کشاورزی، شهرداری و  اقدام  این  بیان کرد:  انجام شده است.عباسی 
نیروی انتظامی و یگان امداد رباط کریم با یک دستگاه لودر و با توجه به تبصره ۲ ماده 
۱۰ قانون حفظ کاربری بر روی تغییر کاربری های غیر مجاز در اراضی کشاورزی منطقه 
»شترخوار« انجام شد. وی افزود: در این راستا تعداد ۶۲ مورد ساخت و ساز غیرمجاز 
شامل ۳۹ مورد تفکیک و دیوارکشی، ۲۳ باب بنا و کانکس، قلع و قمع و حدود ۳.۶ 

هکتار از اراضی آزادسازی شده است
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کارکنان  و  فرماندهی  از  تجلیل  آیین 
با حضور  بهارستان  انتظامی شهرستان 
بخش  جمعه  امام  بهارستان،  فرماندار 
بوستان، جمعی از مسئولین شهرستان 
فرماندهی  راهور  و  انتظامی  کارکنان  و 
انتظامی با اهتمام مدیریت شهری نسیم 

شهر برگزار گردید.
به گزارش اتفاق روز؛ در این مراسم که 
به مناسبت هفته فراجا جهت تقدیر از 
زحمات و جانفشانی های شبانه روزی 
برگزار  شهرستان  انتظامی  فرماندهی 
گردید، فرماندار بهارستان ضمن تبریک 

به  سخنانی  در  انتظامی،  هفته 
حماس  غافلگیرانه  حمله  ابعاد 
اشاره  صهیونیستی  رژیم  به 
نظامی،  امنیتی،  شکست  و 
اثر  در  رژیم  این  و...  اطلاعاتی 
را  الاقصی  طوفان  عملیات 

تشریح کرد.
اشاره  با  ادامه  در  نوحی  عبداله 
»نعمتان  متواتر  حدیث  به 
الامان«،  و  الصحه  مجهولتان، 
اظهار داشت: اهمیت سلامتی و 
امنیت تا زمانی که آنرا از دست 

نداده باشیم، مغفول می ماند.
انتظامی  نیروی  داد:  ادامه  وی 
ستونهای  مهم ترین  از  یکی 
برقراری نظم و امنیت در داخل 
کشور است که به فرموده مقام 
العالی(،  رهبری)مدظله  معظم 
امنیت نیاز اساسی جامعه  و پایه 
و اساس پیشرفت های مادی و 

معنوی است.
در  دولت  عالی  نماینده 
بیان  با  بهارستان  شهرستان 
به  بینانه  واقع  و  منصفانه  نگاه  اینکه 
کارنامه نیروی انتظامی، بیانگر افتخارات 
و موفقیت های تحسین برانگیز این نیرو 
در مواجهه با پدیده های متنوع و پیچیده 
با  هوشمندانه  رویارویی  و  مأموریتی 

حوادث و رخدادهای کشور است، خاطر 
نشان ساخت: نیروی انتظامی به عنوان 
نهادی برخاسته از مردم و برای مردم در 
اسلامی  نظام جمهوری  پرافتخار  تاریخ 
دلاوری  شجاعت،  قرین  همواره  ایران، 
نقش  که  بوده  غیورمردانی  ایثارگری  و 
برجسته ای در تامین امنیت عمومی و 
داخلی  امنیت  ارتقای  برای  بسترسازی 

داشته اند.
پیشرفت های  از  دشمن  افزود:  نوحی 
روز افزون نظام و اقتدار نیروی انتظامی 
نگران و وحشت زده است، لذا در تلاش 
است از هر فرصتی و در هر عرصه ای به 

نقاط قوت نظام اسلامی ضربه بزند.
فرماندار بهارستان مشارکت بالای مردم 
در انتخابات را یکی از خنثی کنندگان 
تهدیدات امنیتی برشمرد و یادآور شد: 
نشانه  با  امر،  این  بر  وقوف  با  دشمن 
ایران  سمت  به  خود  توپخانه  گرفتن 
مشارکت  کاهش  صدد  در  اسلامی، 
که  است  رو  پیش  انتخابات  در  مردم 
و  شور  تقویت  و  همدلی  اتحاد،  با  باید 
نشاط اجتماعی و خدمت جهادی، مکر 

دشمنان را به خودشان بازگردانیم.
از  تعدادی  از  مراسم  این  پایان  در 
فرماندهان و کارکنان فرماندهی انتظامی 
شهرستان بهارستان با اهدای لوح، تقدیر 

به عمل آمد.

تجلیل از فرماندهی و کارکنان انتظامی 
شهرستان بهارستان

عوامل  از  تجلیل  و  تقدیر  همایش 
ترافیکی در شهرستان بهارستان با حضور 
فرماندهی انتظامی شهرستان بهارستان، 
)ع(  ابوالفضل  حضرت  سپاه  فرماندهی 
بهارستان، مهندس بابا حسینی سرپرست 
شهرداری برخی از مدیران دوایر مختلف 
شهید  سالن  در  بهارستان  شهرستان 

امامی صالحیه برگزار گردید.
سرپرست  روز،  اتفاق  گزارش  به 
شهرداری نسیم شهر در این همایش 
گفت : امروز به واسطه تغییر ساختار 
در  بویژه  جمعیت  افزایش  و  مناطق 
شاهد  پایتخت  همجوار  شهرهای 
این  سطح  در  ترافیکی  مشکلات 
به  توجه  با  باید  لذا  هستیم  مناطق 
از پتانسیل های  علم روز  و بهره گیری 
و  متخصصان  حوزه  در  بویژه  موجود 
کردن  اجرایی  همچنین  انسانی  نیروی 
در  مدت  دراز  و  درست  راهکارهای 

راستای مرتفع نمودن آن گام برداریم.
خوشبختانه   : کرد  تصریح  حسینی  بابا 

و  استعداد  با  نیروهای  شهر  نسیم  در 
مستعدی وجود دارند که می توانند در 
این راستا بسیار اثر گذار باشند کما آنکه 
و  پلیس  با  و دستگاهها  تعامل همگانی 
اهداف  کننده  تسریع  انتظامی  نیروی 
یاد شده است که در طرح طلایه داران 
فرهنگ ترافیکی این مهم به واقع اثبات 
این  همه  از  دانم  می  لازم  که  گردید 

عزیزان به سهم خود تقدیر نمایم.
ما  به  این طرح  تجربه   : یادآور شد  وی 
سازی  فرهنگ  با  توانیم  می  داد  نشان 
برنامه ریزی شده و تکیه بر نیروی مدیر 
حوزه  در  را  بازخورد  بهترین  مسئول  و 
در  قطعا  لذا  نماییم  تجربه  های شهری 

را  بیشتری  های  طرح  آتی  های  برنامه 
در این حوزه برگزار خواهیم نمود و در 
کنار این مهم نیز پروژه های عمرانی را 
آمد و کاهش  و  جهت تسهیل در رفت 
قرار  خود  اقدامات  اولویت  در  ترافیک 

خواهیم داد .
از  همایش  این  ادامه  در  است  گفتنی 
مهندس بابا حسینی سرپرست شهرداری 
حمل  سازمان  رئیس  از  و  شهر  نسیم 
در  شهر  نسیم  شهرداری  مسافر  بار  و 
راستای کمک به رفع ترافیک و کاهش 
تصادفات با اهدا لوح و همچنین از تمامی 
دست اندرکاران و زحمتکشان این طرح 

قدردانی نمودند

همایش طلایه داران فرهنگ ترافیک شهرستان بهارستان با حضور 

فرماندهی راهور غرب استان تهران



پنجشــنبه 20 مهر 1402 - سال ششم- شماره  206 -  8 صفحه   

فرماندار اسلامشهر گفت: طبق اعلام اداره 
چهاردانگه  و  اسلامشهر  اجتماعی  تامین 
در نیمه نخست سال جاری حدود ۹ هزار 
بیمه شده جدید در این شهرستان مشغول 

بکار شدند.
حسین حبیبی در جلسه کارگروه اشتغال 
اسلامشهر  شهرستان  گذاری  سرمایه  و 
وزارت  اشتغال  رصد  سامانه  در  افزود: 
اشتغال  نیز  اجتماعی  رفاه  و  تعاون  کار، 
پنج هزار و ۹۷۰ نفر ثبت شده که بیانگر 
تحقق ۵۰ درصدی سهمیه ایجاد اشتغال 

شهرستان در سال جاری است.
وی اظهار داشت: این آمارها بیانگر ظرفیت 
کم نظیر اسلامشهر در ایجاد اشتغال است.

این مسئول با بیان اینکه در ۲ سال گذشته 
تلاش کردیم تا در کنار تولیدکنندگان و 
مختلف  های  بخش  در  صنایع  صاحبان 
باشیم و به رفع موانع فعالیت و مشکلات 
ایجاد  کرد:  خاطرنشان  کنیم،  کمک  آنها 
های  دغدغه  مهمترین  از  یکی  اشتغال 
همه  و  شود  می  محسوب  ها  خانواده 
تلاش  حوزه  این  در  باید  ادارات  مدیران 

مضاعفی داشته باشند.
فعالیت  خلاء  به  اسلامشهر  فرماندار 
نیز  شهرستان  در  کاریابی  های  موسسه 
اشاره کرد و گفت: اداره کار، تعاون و رفاه 

اجتماعی باید با تسهیل، تشویق و نظارت 
موسسه  این  فعالیت  برای  را  زمینه  کافی 

ها را فراهم کند.
مجموعه  مستمر  ارتباط  ضرورت  بر  وی 
واحدهای  و  کارخانجات  با  صمت  اداره 
باید  داد:  ادامه  و  کرد  تاکید  نیز  تولیدی 
جوانان  معرفی  برای  سازوکاری  و  شرایط 
به  نیاز  که  واحدهایی  به  بیکار شهرستان 
که  چرا  کنیم،  فراهم  دارند  کار  نیروی 
اولویت اشتغال در کارخانجات و واحدهای 
بومی  کار  نیروی  با  اسلامشهر  تولیدی 

شهرستان است.
حبیبی به طرح مشکلات و موانع پرداخت 
شعب  در  آفرینی  اشتغال  تسهیلات 
مختلف بانکهای شهرستان در این جلسه 
که  تسهیلاتی  بر  علاوه  افزود:  و  پرداخت 
توسط بانکها پرداخت می شود باید بیش 
از  تسهیلات  جذب  ظرفیت  از  گذشته  از 
نهادهایی  و  امید  آفرینی  کار  صندوق 
همچون بنیاد برکت، بنیاد علوی و... برای 
تولیدی  واحدهای  اندازی  راه  به  کمک 
بیشتر  های شغلی  فرصت  ایجاد  و  جدید 
کمک  شهرستان  شهرهای  و  روستاها  در 

بگیریم.
در  جمعیت  نفر  هزار   ۶۰۰ با  اسلامشهر 

جنوب غرب تهران قرار دارد.

فرماندار: ۹ هزار نیروی کار جدید 
امسال در اسلامشهر جذب شدند گزارش

دادگستری  کل  رئیس 
از  کردستان  استان 
در  خیرین  مجمع  تشکیل 
داد  خبر  کردستان  استان 
زیر  مجمع  این  گفت:  و 
و  اجتماعی  معاونت  نظر 
جرم  وقوع  از  پیشگیری 
و  استان  دادگستری 
امنیتی   ، سیاسی  معاونت 
استانداری  اجتماعی  و 

کردستان تشکیل خواهد شد.
عمومی  روابط  از  نقل  به  روز  اتفاق  گزارش  به 
حجت الاسلام   ، کردستان  استان  دادگستری 
خیرین  از  تجلیل  همایش  در  حسینی،  سیدحسین 
به  محکوم  زندانی   ۷ آزادی  و  کردستان  استان 
قصاص و ۱۸۶ زندانی جرائم غیرعمد در استان که 
در سالن پیامبر اعظم استانداری کرستان برگزار شد 
در  عنوان خلیفه الله  به  انسان ها  ما   : اظهار داشت   ،
زمین باید طوری رفتار کنیم تا اسماء الهی در وجود 

ما ظهور و بروز پیدا کند.
وی افزود: در مراسم امروز شاهد حضور انسان هایی 
خود  وجود  در  را  الهی  اسماء  چندین  که  هستیم 
در  که  نیکوکارانی  و  خیرین  از  تجلیل  لذا   ، دارند 
زندانیان  آزادسازی  گلریزان  جشن  در  سال  طول 

جرایم غیرعمد نقش داشته اند، از وظایف ماست.
اشاره  با  کردستان  استان  دادگستری  کل  رئیس 
مشکلات  فصل  و  حل  به  استان  خیرین  اهتمام  به 
در  کردستان  استان  خیرین  کرد:  بیان  مردم، 
بوده  ثمر  مثمر  استان  اجتماعی  عرصه های  بیشتر 

و نقش آفرینی می کنند.
وی در ادامه گفت: به لحاظ حجم ورودی پرونده ها 

از  بخشی  اختلاف،  حل  شوراهای  و  دادگستری   در 
به  دادگستری  در  رسیدگی  از  قبل  پرونده ها  این 
بعضا  که  قرآنی  حکمین  و  مصلحین  و  یاران  صلح 
واگذار   ، هستند  کردستان  استان  خیرین  جزء 

می شود.
از تشکیل مجمع خیرین در  حجت الاسلام حسینی 
مجمع  این  کرد:  بیان  و  داد  خبر  کردستان  استان 
زیر نظر معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم 
و  امنیتب   ، سیاسی  معاونت  و  استان  دادگستری 

اجتماعی استانداری کردستان تشکیل خواهد شد.
وی در پایان یادآور شد: شعب ویژه خیرین و فعالان 
است  شده  تشکیل  استان  دادگستری   در  اقتصادی 
که در این شعب ، قضات با تخصص های لازم ، این 

قبیل از پرونده ها را رسیدگی می کنند.
نماینده  حضور  با  مراسم  این  که  است  ذکر  شایان 
سیاسی  معاون   ، کردستان  استان  در  فقیه  ولی 
امنیتی ,و اجتماعی استانداری کردستان ، مدیر کل 
زندانهای استان و فرمانداران شهرستانهای استان و 
جمعی از مدیران ادارات اجرایی استان برگزار شد .

در  استان  برجسته  خیرین  از  مراسم  این  پایان  در 
عرصه های مختلف تجلیل شد .

رئیس کل دادگستری استان کردستان خبر داد :

تشکیل مجمع خیرین در استان نوشتار

نشريه اجتماعي - فرهنگي - اقتصادي
 

صاحب امتياز و مدير مسئول : عزيز الله نظري

زير نظر شوراي سر دبيري

ارتباط با مدير مسئول و سر دبير :  09126966214 - 09213966214

نشاني تحريريه : رباط کريم- داوديه - نبش بوستان  5- ساختمان ميلاد - طبقه 2 -واحد 3 تلفن : 56438444

نشانی دفتر : شهريار - خيابان وليعصر - برج سعدی - طبقه 4  - واحد 5  تلفن : 65276367

نشانی امور استان ها : بهارستان - نسيم شهر - نبش چمران - پلاک 568 طبقه 3  واحد 5  تلفن : 56783532

سازمان آگهی ها : 09193302751 -  56763626    چاپخانه گل آذين    توزيع  :  56771992

خصوصی  سازمان  رئیس  مشترک  نشست  در 
مجلس  اقتصادی  کمیسیون  رئیس  و  سازی 
در  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  که  شد  عنوان 
واگذاری ها  امر  قانون در  اهداف  جهت پیشبرد 
آماده است به سازمان خصوصی سازی در حیطه 

قانونگذاری و نظارتی کمک کند.
به گزارش ایسنا، مالک رحمتی - رئیس سازمان 
رئیس  مشترک  نشست  در   - سازی  خصوصی 
کمیسیون  رئیس  و  سازی  خصوصی  سازمان 
اقتصادی مجلس - پیرامون بررسی ظرفیت های 
سیاست های اصل 44 قانون اساسی و واگذاری 
رویکرد  اینکه  بیان  با  عدالت  سهام  جدید  های 
جدید سازمان خصوصی سازی در موضوع سهام 

 44 اصل  کلی  های  سیاست  اجرای  مسیر  در  صحیح  حرکت  عدالت، 
قانون اساسی است، یادآور شد: با وجود اجرای سیاست ها در سنوات 
گذشته، اما همچنان ظرفیت های نهفته و نابی در موضوع سهام عدالت 
وجود دارد که بکارگیری این ظرفیت ها برای رشد و توسعه اقتصادی 

کشور بسیار مهم و موثر است.
اینکه مأموریت اصلی سازمان خصوصی سازی در موضوع  بیان  با  وی 
سهام عدالت، عمل به تکالیف قانون و سیاست دولت درخصوص واگذاری 
حاضر  حال  در  کرد:  عنوان  است،  جدید  مشمولین  به  عدالت  سهام 
هماهنگی های لازم با نهادهای ذیربط جهت تخصیص سهام جدید به 
مشمولان جدید این سهام صورت گرفته و سبد سهام پیشنهادی برای 

تصویب نهایی به هیئت وزیران تقدیم شده است.
فرایند خصوصی سازی  به آسیب شناسی  اشاره  با  اقتصاد  وزیر  معاون 
در سال های گذشته، عنوان کرد: توجه به واگذاری حقیقی به بخش 
خصوصی و به عبارتی مردمی سازی اقتصاد در سنوات ماضی مورد غفلت 
قیمت،  برای کشف  عمومی  مزایده  کنار  در  دوره  این  در  و  واقع شده 
بایستی مزایده انتخاب بهترین روش مدیریت برای بنگاه ها نیز مدنظر 
اشتغال  افزایش  و  بهره وری  افزایش  و  تولید  بتوان شاهد رشد  تا  باشد 
خریداران  باشیم.  شده  واگذار  بنگاه های  در  سرمایه گذاری  توسعه  و 
شرکت های دولتی در دوره جدید بایستی طرح اداره ۵ سال آتی شرکت 

را برای ارزیابی توسط کارشناسان به سازمان ارائه کنند.
مقررات  تدوین  در  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  نقش  بر  تأکید  با  وی 
مناسب عنوان کرد: در لایحه برنامه هفتم و لایحه اصلاح اجرای سیاست 
های کلی اصل )44( قانون اساسی، نمایندگان مجلس از نقش موثری 
برخوردارند که می  با خصوصی سازی در کشور  در موضوعات مرتبط 
تواند قطار واگذاری ها را به مقصد مورد نظر در قانون برساند. یکی از 
اولویت ها در این خصوص، تعیین مرز دقیق و جامع برای نظارت است. 
پسندیده  و  ضروری  امری  مسئول،  دستگاه های  توسط  نظارت  مقوله 
است. لکن، می بایست مراقبت شود این نظارت ها مطابق قانون و مقررات 

بوده و نتیجه آن اصلاح روش واگذاری ها و رفع خطاها باشد و امنیت 
سرمایه گذار را حفظ کند تا جذابیت و علاقه مندی بخش خصوصی برای 

سرمایه گذاری از بین نرود.
حفظ و ارتقاء امنیت سرمایه گذاری برای واگذاری ها

اقتصادی  کمیسون  رئیس   - پورابراهیمی  محمدرضا  جلسه  این  در 
سازمان خصوصی  جدید  سکاندار  برای  توفیق  آرزوی  با  نیز   - مجلس 
امیدواری کرد: سازمان خصوصی سازی در دوره مدیریت  ابراز  سازی، 
از این نهاد  انتظار  با بکارگیری همه ظرفیت ها به اهداف مورد  جدید 

دست خواهد یافت.
فرایند  در  سازی  خصوصی  سازمان  خطیر  ماموریت  به  اذعان  با  وی 
با وجود  به بخش خصوصی، عنوان کرد:  واگذاری شرکت های دولتی 
اما  نظارتی  های  دستگاه  توسط  گرفته  صورت  شدید  نظارت  اعمال 

همچنان نارضایتی در روند برخی واگذاری ها وجود دارد.
انحرافاتی که در  با اشاره به  بنا بر اعلام سازمان خصوصی سازی، وی 
جریان واگذاری سهام عدالت در سال های گذشته صورت گرفته، ضمن 
انجام تکالیف  برای  از رویکرد جدید سازمان خصوصی سازی  استقبال 
این  به  توجه  با  کرد:  امیدواری  ابراز  عدالت؛  سهام  موضوع  در  قانونی 
رویکرد جدید، مشکلات موجود در سهام عدالت با همگرایی بین ارکان 
عدالت  سهام  واگذاری  دوره،  این  در  و  شد  خواهد  وفصل  حل  ذیربط 

مشمولین جدید حدود 4.۵ میلیون نفر انجام شود.
پورابراهیمی ضمن تأکید بر ایجاد ساز وکارهای قانونی برای حمایت از 
دست اندرکاران امر واگذاری ها در کنار نظارت های قانونی بر عملکرد 
بخش  فعالان  برای  اطمینان  و  اعتماد  تقویت حس  کرد:  تصریح  آنها، 
خصوصی جهت مشارکت موثر در واگذاری ها از طریق تبیین مفاهیم 
مولدسازی دارایی های دولت از سوی سازمان خصوصی سازی ضروری 

است.
در  اسلامی  شورای  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  گفت:  پایان   در  وی 
جهت پیشبرد اهداف قانون در امر واگذاری ها آماده است به سازمان 

خصوصی سازی در حیطه قانونگذاری و نظارتی کمک کند.

در نشست مشترک رئیس خصوصی سازی با پورابراهیمی مطرح شد

اعلام آمادگی کمیسیون اقتصادی مجلس برای نظارت 
در امر واگذاری ها

گزارش

 وزیر راه و شهرسازی گفت: عرضه مسکن به گواه آمار 
در هشت سال قبل از دولت سیزدهم حداقل بود و ما 
یک انباشتگی تقاضا در این بخش داشتیم و بر همین 
مبنا یک پیک قیمتی تجربه کردیم که این یک اتفاق 

ناگوار بود.
تشریح  ضمن  ایرنا  با  گو  و  گفت  در  بذرپاش  مهرداد 
سرمایه  افزود:  مسکن  و  راه  حوزه  کلی  های  سیاست 
گذاری در بخش مسکن در کشور به میزان قابل توجهی 

افزایش پیدا کرده است.
وی خاطرنشان کرد: به گواه آمار بانک مرکزی و مرکز 
آمار ایران، نرخ رشد بخش مسکن و ساختمان در بهار 
چهار  مثبت  به  امسال  که  حال  در  بود  منفی  پارسال 

رسیده است.
وزیر راه و شهرسازی، یکی از سیاست های وزارت راه و 
شهرسازی برای کنترل قیمت زمین و مسکن را عرضه 
بیشتر دانست و ادامه داد: در همه کالاها از جمله زمین 
و مسکن هرچه عرضه بیشتر باشد قیمت کنترل شده 

تر خواهد بود.
بذرپاش گفت: همه تلاش خود را می کنیم که هم در بخش زمین، هم 
در بخش الحاق به محدوده های شهری، هم در بخش روستایی عرضه 
را هم  بازار  به متقاضیان، قیمت  پاسخ  تا در کنار  باشیم  توجهی  قابل 

کنترل کنیم.
تکمیل گذرگاه های راهبردی در دستور کار دولت قرار دارد

 وزیر راه و شهرسازی گفت: امروز در مسیر شمال به جنوب و دریا به 
دریا شاهد وقوع اتفاق بزرگی هستیم و تکمیل گذرگاه های راهبردی بعد 
از تاکید رهبر معظم انقلاب به عنوان یک امر مهم در دستور کار دولت 

قرار گرفته است.
به گزارش خبرنگار ایرنا، مهرداد بذرپاش، شامگاه پنجشبه در آیین بهره 
برداری از ۱۰۳ پروژه راهداری و حمل نقل جاده ای فارس افزود: ما امروز 
برای آیندگان در حال فعال کردن راهبردی ترین ظرفیت کشور یعنی 
ظرفیت ترانزیتی هستیم و فرزندان این سرزمین از ما مطالبه خواهند کرد 
که چرا این نعمت خدادادی که این همه سال در دست شما بود و ظرفیت 
جغرافیایی سیاسی که خداوند به کشور و مردم عنایت کرده را در مقیاس 
خودش نتوانستید به بهره برداری مناسب برسانید و در مقیاس خودش 

تولید ثروت کنید.
او ادامه داد: این مساله مهم برای کشور هم امنیت آور است، هم زیرساخت 

های کشور را توسعه می دهد و هم ثروت ملی نصیب کشور می کند.
وی، با اشاره به بهره برداری از آزادراه شیراز - اصفهان اظهار کرد: وقتی ما 
از دریای شمال در بندر انزلی به بندر و دریا در بوشهر و از خلیج همیشه 
فارس و به دریای خزر متصل می شویم در مقام کلان شاید امر عادی 
جلوه کند اما این پیام و معنای متفاوتی در نظام سیاسی بین الملل و 

منطقه دارد.
وزیر راه و شهرسازی گفت: جمهوری اسلامی در این مسیر ارتباط شمال 
به جنوب این روزها در هیچ محفل بین المللی نیست که این روزها راجع 

به آن صحبت نشود.
بذرپاش افزود: برای خود من نیز جای تعجب دارد که چرا در یک سال 
اخیر این موضوع تا میزان برجسته تر از گذشته دنبال می شود، البته 
گذرگاه ها و کریدورهای ارتباط ترانزیتی یک بحث جدید نیست و قبلا نیز 
مطرح بوده و برخی سرمایه گذاری کردند و برخی دیرتر به فکر افتادند 

اما چه شده که در یک سال گذشته یک رقابتی در این زمینه در منطقه 
شکل گرفته است.

وی ادامه داد: حتی کشورهایی که در منطقه ما نیستند اما می دانند که 
این اتفاق در منطقه می افتد و می خواهند از این قافله پرافتخار عقب 
نمانند و اگر به نفع ما باشد نگذارند که ما دستاورد بزرگی به دست آوریم.

متوجه  مردمی  وزارتخانه  یک  عنوان  به  راه  وزارت  در  ما  کرد:  اظهار  او 
هستیم که به تکمیل این گذرگاه های شمالی جنوبی و شرقی غربی و نگه 

داشتن این شبکه اصیل نگاه راهبردی داشته باشیم.
وزیر راه و شهرسازی گفت: در حوزه راه و نگهداری راه ها به رغم محدودیت 
منابع کشور اما به خاطر اهمیت این موضوع برای دولت ذره ای از تلاشمان 
کم نکرده ایم و این کارهای راهبردی که هم مستقیم با جان و اقتصاد 
مردم سرو کار دارد و هم نگاه مردم را نسبت به کارآمدی جامعه و حکومت 
اسلامی می تواند متفاوت کند، همه و همه در سازمان راهداری و حمل و 

نقل جاده ای جمع است.
رفع نقاط حادثه خیز، کارویژه سازمان راهداری

بذرپاش، یکی از کار ویژه ها در سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای 
را رفع نقاط حادثه خیز دانست و گفت: البته موضوع تلفات جاده ای همه 
به حوزه جاده باز نمی گردد و بخش قابل توجهی به خطاهای انسانی و 

خودروها مربوط می شود.
وی افزود: آنچه که به حوزه راهداری باز می گردد رفع نقاط حادثه خیز 
است که استان فارس در این زمینه عملکرد خوبی داشته و امروز نیز شاهد 

رفع ۳۵ نقطه حادثه خیز هستیم.
او اظهار کرد: تا پایان دولت نیز در کشور رفع حدود ۸۷۰ نقطه حادثه 
خیز را هدفگذاری کرده ایم که امسال رفع حدود 4۰۰ نقطه را در دستور 
کار داریم که امیدواریم بتوانیم تا پایان سال یک عدد قابل توجهی از این 

نقاط را رفع کنیم.
نگاه ما به رفع نقاط حادثه خیز سیاسی نیست

وزیر راه و شهرسازی، با بیان اینکه نگاه ما به رفع نقاط حادثه خیز یک 
نگاه سیاسی نیست گفت: اگر اعتقادی نگاه کنیم که جان یک انسان که 
خداوند در قرآن این جان را عزیز دانسته و یا از نگاه دیگر اگر زحمات 
مجموعه راهداری باعث شود خانواده ای داغدار نشود این اتفاق در نظام 

هستی چقدر ارزش دارد.

بذرپاش: انباشتگی تقاضای مسکن در دولت 
قبل اتفاقی ناگوار بود نوشتار

تامین  مشکل  اینکه  بیان  با  تهران  استاندار   
برق مترو پرند حل شده گفت: این ایستگاه در 
افتتاح  جمهور  رییس  حضور  با  آینده  روزهای 

می شود.
از درخواست مهم  افزود: یکی  علیرضا فخاری  
تهران  استان  های  شهرستان  مردم  ضروری  و 
رسیدن مترو به شهرهای اقماری از جمله پرند، 

اسلامشهر، شهریار، پردیس و ورامین است.
وی اظهار کرد: با همت دولت سیزدهم مترو به 
اعلام  براساس  و  رسیده  پرند  پرجمعیت  شهر 
مسوولان شهرداری این ایستگاه حداکثر تا یک 

ماه آینده مورد بهره برداری قرار می گیرد.
»پرند در ۳۰ کیلومتری جنوب  غربی تهران و در 
مسیر آزادراه تهران ساوه و در مجاورت فرودگاه 
بین المللی امام )ره( واقع شده است و روزانه بیش 
از ۳۰ هزار نفر بین تهران و پرند تردد می کنند«

توجه  با  اینکه  با ذکر  تهران همچنین  استاندار 
به جمعیت زیاد شهر پردیس ضرورت مترو در 
این شهر احساس می شود، ادامه داد: رفع موانع 
اجرایی مترو شهر پردیس در حال پیگیری است

وی، در خصوص طرح مترو به شهرهای جنوب 
در  کرد:  اضافه  ورامین  جمله  از  تهران  شرقی 
جلسات شورای ترافیک موضوعاتی ارائه شده و 
تلاش داریم شهرهای اقماری تهران را به مترو 

متصل کنیم.
استاندار تهران تاکید کرد: عملیات اجرایی مترو 
اسلامشهر نیز با همکاری شهرداری این شهر به 
به  داد  نوید  توان  و می  سرانجام خوبی رسیده 
مردم اسلامشهر که این شهر نیز بزودی صاحب 

ناوگان مترو می شود.

وی اظهار کرد: همگان می دانند که مترو وسیله 
ای سریع، به صرفه و آسان برای مردم است و 
هر چقدر بتوانیم این ناوگان را در سطح تهران 
و شهرهای اطراف توسعه دهیم جلوی ترافیک و 

آلودگی هوا را می گیریم.
حمل  وسایل  بخشی  تنوع  بر  تاکید  با  فخاری 
 ۱۵۰ از  بیش  تهران  در  گفت:  عمومی  نقل  و 
بتوانیم  چقدر  هر  و  داریم  فعال  مترو  ایستگاه 
کنیم  نزدیک  شهروندان  به  را  مترو  دسترسی 
جلوگیری  سرنشین  تک  خودروهای  تردد  از 

می کنیم.
دولت،  همکاری  و  ارتباط  شد:  یادآور  وی 
راه  وزارت  جمله  از  و  شهرداری  با  استانداری 
در جلسات  و  است  نزدیک  بسیار  و شهرسازی 
این موضوعات بصورت  ترافیک  مختلف شورای 

جدی دنبال می شود.
استاندار تهران با اشاره به افتتاح چهار ایستگاه 
رییس  حضور  با  تهران  شهر  در  مترو  جدید 
 ۱۰ خط  اجرایی  عملیات  گفت:  نیز  جمهوری 
نیز آغاز شده و از طریق این خط هدف گذاری 
از  کردیم مترو به شهرستان های جنوب شرقی 

جمله شهریار، قدس و ملارد برسد.

استاندار تهران: مترو پرند بزودی 
افتتاح می شود

خبر
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